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Η ηχώ
εύχεται στους 

αναγνώστες της 
Καλή Ανάσταση

Διαβάζουμε

ΕΦΗΜΕΡΙΔΕΣ
Ενημερωνόμαστε

ΕΝΩΣΗ ΙΔΙΟΚΤΗΤΩΝ 
ΕΠΑΡΧΙΑΚΟΥ ΤΥΠΟΥ

Ένας
νεκρός ο 

απολογισμός 
σοβαρού

τροχαίου που
*εγινε στη 
Φλώρινα

Σ
ε άμορφη μάζα μετετράπει το Ι.Χ. επιβατικό αυτοκίνητο το 
οποίο συγκρούστηκε με νταλίκα στο 4ο χιλιόμετρο περίπου 
του νέου δρόμου Αρμενοχώρι - Αμμοχώρι την Κυριακή 17 
Απριλίου. Χρειάστηκαν υπερπροσπάθειες από τους άντρες της Πυ

ροσβεστικής Υπηρεσίας για να απεγκλωβίσουν τον οδηγό του αυ
τοκινήτου ο οποίος μεταφέρθηκε στο νοσοκομείο της Φλώρινας 
όπου διαπιστώθηκε ο θάνατος του.
Πρόκειται για 22χρονο κάτοικο Τοπικής Κοινότητας παπαγιάννη.
Για αρκετή ώρα ο δρόμος παρέμεινε κλειστός για λόγους ασφαλείας 
μέχρι την απομάκρυνση των οχημάτων που συμμετείχαν στο τροχαίο. 
Προανάκριση για τα αίτια του ατυχήματος πραγματοποιεί η Τροχαία Φλώ
ρινας.

Συνελήφθη από αστυνομικούς 

της Διεύθυνσης Αστυνομίας 

Φλώρινας 26χρονος 

αλλοδαπός για διακίνηση 

μεγάλης ποσότητας 

ακατέργαστης κάνναβης
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Δ
ιάβασα σε Αθηναϊκή 
εφημερίδα το εξής: 
«ούτε ένα στρέμμα ζα
χαροτεύτλων δεν σπάρθηκε 

φέτος στη Μακεδονία και τη 
Θράκη, για πρώτη φορά από τη 
δεκαετία του '60». Για αυτό εκεί 
που κάναμε εξαγωγή ζάχαρης, 
τώρα την ακριβοπληρώνουμε. 
Και το χειρότερο τα εργοστάσια 
παραγωγής ζάχαρης έχουν νοι
κιαστεί σε ιδιώτες για συσκευα
στήρια. Συσκευάζουν τη ζάχαρη 
που εισάγουν από το εξωτερικό. 
Θυμάμαι εκατοντάδες εκτάσεις 
στο Αμύνταιο με ζαχαρότεφλα. 
Δυστυχώς σήμερα πέρνουμε 
επιδότηση για αγρανάπαυση. 
Καλά να πάθουμε.

;

Κοινότητα Βαρικού θα 
ήθελε να ευχαριστήσει 
ιδιαίτερα όλους όσοι 

συμμετείχαν στην εντουροβόλτα 
που πραγματοποιήθηκε για μια 
ακόμη χρονιά στο Βαρικό, οργα
νωμένη από τον Μοτοσυκλετι-' 
σηκό Όμιλο Βαρικού. Η 
εντουρο βόλτα είναι μια δράση 
που ξεκίνησε πριν λίγα χρόνια 
στο χωριό μας και κάθε χρόνο 
προσελκύει όλο και περισσότερα 
άτομα, λάτρεις της φύσης και 
των μηχανών.'Ετσι και φέτος, 
συγκεντρώθηκε πολύς κόσμος 
από διάφορα μέρη της Ελλάδας 
για να απολαύσει όχι μόνο τη 
φύση αλλά και μια βόλτα με τη

μηχανή σε διαδρομές οι οποίες 
είχαν καθοριστεί από τον Μοτο- 
συκλετιστικόΟμιλο Βαρικού. 
Όλοι όσοι συμμετείχαν επέδει- 
ξαν άψογη συμπεριφορά και 
προσοχή, τηρώντας τα μέτρα τα 
οποία είχαν οριστεί, με αποτέλε
σμα η διοργάνωση να έχει με
γάλη επιτυχία. Ευχαριστούμε 
θερμά όλους όσοι βρέθηκαν στο 
χωριό μας γι’αυτό το διήμερο 
και τους περιμένουμε τον επό
μενο χρόνο για μία ακόμη εν- 
τουροβόλτα γεμάτη περιπέτεια”. 
Αυτά αναφέρει στο ευχαριστή
ριο ο πρόεδρος της Τοπικής Κοι
νότητας Βαρυκού. Απόδειξη ότι 
υπάρχουν δεκάδες τρόποι για να 
προσελκύσουμε επισκέπτες στην 
περιοχή. Εκείνο που μας λείπει 
πολλές φορές είναι η διάθεση 
για προσφορά.

τούν. Δυστυχώς το χιόνι σε συν
δυασμό με τις χαμηλές θερμο
κρασίες μάλλον θα 
καταστρέφουν τα ανθισμένα 
δένδρα και θα μείνουμε για δεύ
τερη φορά χωρίς τα οικολογικά 
μας κορόμηλα.

Ε
(

:
Ιμεις πάντως κόντρα στις 
I καιρικές συνθήκες θα 
■σουβλίσουμε τον οβελία 

.Εύχομαι σε όλους χαρούμενες 
γιορτές με υγεία και του χρόνου 
να είμαστε απαλλαγμένη από τον 
ΟΟνίϋ μακριά από την αισχο- 
κέρδεια που μας πλήτη τους τε
λευταίους μήνες.

Ο
ηχωβόλος

Δ
«;
ιανυουμε 
την Με- 

λγάλη 
Εβδομάδα παρόλα 
αυτά όμως τίποτα 
δεν θυμίζει άτι εί
μαστε λίγες ημέ
ρες πριν από το 
Πάσχα. Θα μπο
ρούσαμε να πούμε 
ότι διανύουμε 
Χριστουγεννιάτικη 
περίοδο με τις 
καιρικές συνθή
κες που επικρα-

ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ Ν. Φλώρινας 
Τηλ: 6985949434 - 6975985705,

6-ΠΊ3ΪΙ: ϊχο@ηβχΙηβΙ·9Γ 

\ΥβΙ>5Ϊ(β: ΗΐΙρ://βεΗοίΙοπη3.9Γ 
Δ/νση: Κων/πόλεως 4 - Φλώρινα, Τ.Κ. 531 00 

Μέλος τηςΈνωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου 
(ΕΙΕΤ - Αρ. μητρώου 348)

Ιδιοκτήτης - Εκδότης - Διευθυντής 
Σταύρος Α.. Γεωργούλας (Κιν.: 6985949434) 

Αρχισυντάκτης - Δημοσιογράφος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Ιδιοκτησία Εμπορικού Σήματος 
Σταύρος Αθ. Γεωργούλας 

Εκτύπωση 
ΔΙΚΤΥΟ ΣΥΝ5 Α.Ε.

ΕΤΗΣΙΑ ΣΥΝΔΡΟΜΗ
Ιδιωτών: 40 ΕΥΡΩ - Δήμων -Κοινοτήτων - Οργανισμών - Τραπεζών - 

Συνεταιρισμών -Σωματείων - Συλλόγων - Εταιρειών: 70 ΕΥΡΩ 
Χειρόγραφα, δημοσιευμένα ή μη, ασφαλώς και επιστρέφονται 

κατόπιν έγκαιρης συννενοήσεως.
Τα ενυπόγραφα κείμενα εκφράζουν προσωπικές απόψεις 

και όχι κατ’ ανάγκη την εφημερίδα μας.
Τα δελτία τύπου δημοσιεύονται αυτούσια.

Η στήλη “υπερΗΧΩγρόφημα" αποτελεί το σημείωμα του εκδότη.
Σε αντίθετη περίπτωση φέρει την υπογραφή του γρόφοντα.

Υπεύθυνη κατά το Νόμο:
Κύρκου Αυγούλα (Κιν.: 6989 210 085)

Κωδικός Υπουργείου: 8396

Αριθμός Λογαριασμού Τράπεζας Πειραιώς:
6243 128455 240 (Σταύρος Αθ. Γεωργούλας)
(ΙΒΑΝ) 0Ρ38 0171 2430 0062 4312 8455 240

Ευχαριστήριο της Διοίκησης 
του Γενικού Νοσοκομείου 

Φλώρινας

Η
 Διοίκηση του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας, 
αισθάνεται την ανάγκη να εκφράσει τις ευχαρι
στίες της στο Κοινωφελές'Ιδρυμα Ιωάννη Σ. 

Λάτση και στην Αστική Μη Κερδοσκοπική Εταιρεία 
Κοινωνικής Προσφοράς Ελληνικού Εφοπλισμού ΣΥΝ- 
ΕΝΩΣΙΣ, για την ευαισθησία και την γενναιοδώρία που 
επέδειξαν προσφέροντας δωρεάν τα παρακάτω υλικά 
αξίας 34.141,57€ προ ΦΠΑ ή 42,335.54£ με ΦΠΑ, στα 
πλαίσια υλοποίησης του Δ' κύκλου του προγράμματος 
«Συμπράττουμε για την υγεία», για τις ανάγκες της 
Παιδιατρικής Κλινικής του Γενικού Νοσοκομείου Φλώ
ρινας. Η δωρεά αφορά τα εξής είδη: έναν (1) καρδιοτοκο- 
γράφο μονής ή δίδυμης κύησης ΒίεΙοε ΒΤ 350, ένα (1) 
επιτραπέζιο ϋορρΙθΓ παλμών εμβρύου Βίείοε ΒΤ-250, τέσ

σερα (4) παιδιατρικά στηθοσκόπια ΙίΙΙηηαηη 
ΟΙαεείε II Ρθεράθίτγ 2122, πέντε (5) κλίνες 
(κουνάκια) νεογνών μεταβλητού ύψους ϋΡΙ 
7010, τρεις (3) κλίνες βρέφους με κάγκελα 
Αϋ-185, οκτώ (8) παιδιατρικές νοσοκομειακές 
κλίνες για μονάδα εντατικής θεραπείας ΧΛ/ΙΟ- 
ΟΙΕ, οκτώ (8) κομοδίνα νοσηλείας 3ά 259 με 
ψυγείο και τραπεζοτουαλέτα, ένα (1) ηβορυΚ 
ίηίαηί ΓθεουεαΙαοΓ (για ανάνηψη νεογνού),

ΚΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΑ

- ΜΟ. ΡΗΩ
Μαιευτήρας Γυναικολόγος

Ειδικός Αναπαραγωγικής Ιατρικής 

Κτίριο 6 & 6, 2ος όροφος 

Περικλέους - Συνοικισμός 

Δροσιά 153 - Τ.Κ. 57001 - 

Θέρμη, Θεσσαλονίκη 

Τηλέφωνο 2313.088.021 

βΓπαίΙ: ΓηΪΓηϊΙ<γΓου@γαΗοο. </γ

δύο (2) ΓηοηίίοΓδ πολλαπλών παραμέτρων ασθενούς Ρ0- 
900 ΡΡΟ μαζί με δύο (2) τροχήλατες βάσεις, δύο βρεφικές 
περιχειρίδες για μόνιτορ ασθενών ΡΟ-900, δύο (2) παιδικές 
περιχειρίδες για μόνιτορ ασθενών ΡΟ-900, ένα (1) τρόλεϊ 
νοσηλείας 0ΕΡ05 Μ2-ΑΤΑ, έναν (1) αναλυτή αερίων αίμα
τος ννοηάίίο ΒΟΑ-102 και ένα (1) σετ των 25 τεμαχίων κα
σέτες μέτρησης αερίων αίματος \Λ/οηώίο ΒΟΑ-101.
Με την εν λόγω δωρεά, βρισκόμαστε στην ευχάριστη θέση 
να ανακοινώσουμε ότι οι Δωρητές, Κοινωφελές'Ιδρυμα 
Ιωάννη Σ. Λάτση και Αστική Μη Κερδοσκοπική Εταιρεία 
Κοινωνικής Προσφοράς Ελληνικού Εφοπλισμού ΣΥΝ-ΕΝΩ- 
ΣΙΣ, έχουν συμβάλει στην πλήρη ανακαίνιση και εκσυγχρο
νισμό της κλινικής, σε μια προσπάθεια που ξεκίνησε τον 
Ιανουάριο του 2019 και αισίως ολοκληρώνεται με τον εξο
πλισμό που προσφέρθηκε.
Πλέον, η Παιδιατρική Κλινική ενός ακριτικού περιφερει
ακού Νοσοκομείου γίνεται σύγχρονη, με πλήρη υλικοτε- 
χνική υποδομή και ικανοποιητική στελέχωση, καθώς 
προσεχώς θα προσληφθεί και τέταρτος παιδίατρος, επικου
ρικός, αλλά και επιστημονική επάρκεια, καθώς το ιατρικό 
προσωπικό διαθέτει επαρκή εμπειρία τόσο σε θέματα παι
διατρικής, όσο και σε θέματα Νεογνολογίας.
Στην δύσκολη περίοδο που βιώνουμε, οι ευγενικές αυτές 
προσφορές μας δίνουν δύναμη να συνεχίσουμε το δύσκολο 
έργο μας.

Ο Διοικητής 
Παπούλκας Χρήστος

Τα Εντός
Δεν ανήκει
Στους επισήμως θρησκευόμε
νους
Εκκλησίες του 
Οι κορυφές τω ορέων 
Με άλλοτε φιλήσυχα αεράκια 
Κι άλλοτε βουερούς ανέμους

Σε μέρη
Που το νερό μουρμουράει 
Κάτω από φλούδες 
Πάγων

Εκεί που εντόμων πετάγματα 
Ανταμώνουν 
λουλουδιών τη χάρη

Προτιμότερη
Η μοναξιά του μονοπατιού 
απ’ την προσταγή του παππά 
«τώρα όλοι το πιστεύω»

Γιατί τα πιστεύω 
Είναι ο μόνο εντός

Γερμ. Θαν.
Φλώρινα 16/11/2006

ΣΤΕΙΛΤΕ ΜΑΣ ΤΙΣ ΕΠΙΣΤΟΛΕΣ ΚΑΙ ΤΑ ΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΑΣ ΣΤΗ 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΗΧΩ ΦΛΏΡΙΝΑΣ, Τ.θ. 167 

Τ.Κ. 53100 - ΦΛΩΡΙΝΑ - ΕΛΛΑΣ

Αγ απ η τ έ/ή Συνδρομητή/τρια, 
Μ Η ΞΕΧΝΑΣ τη συνδρομή σου 

στην εφημερίδα ΗΧΩ
Λογαρ. Τράπεζας Πειραιώς 6243-128455*240
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 3ηχω
Συνελήφθη από αστυνομικούς της Διεύθυνσης Αστυνομίας ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας:

Φλώρινας 26χρονος αλλοδαπός, για διακίνηση μεγάλης 
ποσότητας ακατέργαστης κάνναβης, σε περιοχή της Κοζάνης

Κατά τ’ άλλα... φωτογραφίες 
συναντήσεων και λόγια του αέρα

Συνοριακής Φύλαξης Κρυσταλλοπηγής Φλώρινας, 
ενώ ο συλληφθείς με τη σχηματισθείσα σε βάρος του 
δικογραφία, οδηγήθηκε στην κα. Εισαγγελέα Πλημ- 
μελειοδικών Κοζάνης.

Βρέθηκαν και κατασχέθη
καν -50- συσκευασίες 

κάνναβης, συνολικού βά
ρους -53- κιλών και -20- 

γραμμαρίων

Συνελήφθη προχθές (15-04-2022) 
το μεσημέρι σε περιοχή της Κοζά
νης, από αστυνομικούς της Ομάδας 
Δίωξης Διασυνοριακού Εγκλήματος 
(Ο.Δ.Δ.Ε.) του Τμήματος Συνορια
κής Φύλαξης Κρυσταλλοπηγής 
Φλώρινας, 2όχρονος αλλοδαπός, 
για διακίνηση μεγάλης ποσότητας 
ναρκωτικών ουσιών.
Αναλυτικότερα, στο πλαίσιο συντο
νισμένης αστυνομικής επιχείρησης 
για την καταπολέμηση της εισαγω
γής και διακίνησης ναρκωτικών ου
σιών στη χώρα και κατόπιν 
κατάλληλης αξιοποίησης στοιχείων 
από τους προαναφερόμενους αστυ
νομικούς, εντοπίσθηκε σε περιοχή 
της Κοζάνης, Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο, με 
οδηγό τον 26χρονο και σε έλεγχο 
που πραγματοποιήθηκε, βρέθηκαν 
-3- ταξιδιωτικοί σάκοι που περιεί
χαν -50- αυτοσχέδιες συσκευασίες 
με ακατέργαστη κάνναβη, συνολι
κού βάρους -53- κιλών και -20- 
γραμμαρίων.
Συνολικά κατασχέθηκαν:
• -53- κιλά και 20 γραμμάρια 
ακατέργαστης κάνναβης,
• ένα Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο,
• το χρηματικό ποσό των -80- 
ευρώ,
• ένα κινητό τηλέφωνο και
• μία κάρτα 5ΙΜ.
Προανάκριση για την υπόθεση ενήργησε το Τμήμα

Σημαντικές συναντήσεις και συνεδρίαση
του Περιφερειακού Συμβουλίου Δυτικής Μακεδονίας

Σ
υνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου ρεια Δυτικής Μακεδονίας είναι ζητήματα που τέθη-
Επιμελητηρίων Δυτικής Μακεδονίας πραγ- καν στον Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας κ Κα-

ματοποιήθηκε την Τρίτη 12.04.2022 στο κτί- σαπίδη Γεώργιο ο οποίος τόνισε τον καταλυτικό ρόλο
ριο της ΖΕΠ στην Κοζάνη. Στη συνεδρίαση που διαδραματίζουν οι επιχειρήσεις στο μεταβατικό
παρέστησαν ο Πρόεδρος του Π.Ε.Σ. Δυτικής Μακε- στάδιο της απολιγνιτοποίησης ενώ αναφέρθηκε διε-
δονίας και του Επιμελητηρίου Καστοριάς κ Καρατα- ξοδικά και στα στάδια της απολιγνιτοποίησης και τις
γλίδης Χαράλαμπος, ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου προοπτικές που δημιουργούνται για την Περιφέρεια
Κοζάνης κ Μητλιάγκας Ιωάννης, ο Πρόεδρος του Δυτικής Μακεδονίας. Επιπρόσθετα τονίστηκε η ανα-
Επιμελητηρίου Φλώρινας κ Σαπαλίδης Σάββας, ο γκαιότητα για συλλογική δράση από κοινού μετά Επι-
Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Γρεβενών κ Ράμμος μελπτήρια Δυτικής Μακεδονίας για τη στήριξη των
Νίκος, ο κ Πουγαρίδης Αντώνης, μέλος του Διοικη- επιχειρήσεων και τη δημιουργία πλαισίου συνεργα
τικού Συμβουλίου του ΕΒΕ Κοζάνης, ο κ Χασιώτης σίας για την αντιμετώπιση των προβλημάτων της επι-
Ευθύμιος μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του χειρηματικότητας. 0 κ Κασαηίδης εξέφρασε την
ΕΒΕ Κοζάνης και η κα Τογκαρίδου Κων/να Διοικητική επιθυμία συμμετοχής του στις συνεδριάσεις του ΠΕΣ
Προϊσταμένη ΕΒΕ Καστοριάς. Αρχικά πραγματοποι- Δυτικής Μακεδονίας για να υφίσταται η δυνατότητα
ήθηκε συνάντηση με τον Περιφερειάρχη Δυτικής Μα- άμεσης και συνεχούς ενημέρωσης της Περιφέρειας,
κεδονίας κ. Κασαπίδη Γεώργιοκαι την αίτημα που έγινε αποδεκτό από το σύνολο των παρι-
αντιπεριφερειάρχη επιχειρηματικότητας κα. Ευφρο- σταμένων.
σύνη Ντιό, κατά την οποία διεξοδικώς αναλύθηκαν Στη συνέχεια πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τον
τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι επιχειρήσεις κ Παπαδόηουλο Ιωάννη Προϊστάμενο της Διαχειρι-
της Δυτικής Μακεδονίας με έμφαση στο ενεργειακό στικής Αρχής για την ενίσχυση των επιχειρήσεων
κόστος και την επιτακτική ανάγκη στήριξης αυτών. Η μέσω προσκλήσεων για την επιχειρηματικότητα και
έλλειψη εξειδικευμένου ανθρώπινου δυναμικού και με τον κ Μαυροματίδη Δημήτριο, Διευθυντή Περιφε-
μεταποιητικών μονάδων στη Δυτική Μακεδονία, η ρειακού Ταμείου Ανάπτυξης κατά τη διάρκεια της
αναγκαιότητα πραγματοποίησης δράσεων επιχειρη- οποίας έγινε ειδική αναφορά στη Δομή Στήριξης ΡΙ5
ματικότητας σε συνεργασία με την Περιφέρεια Δυτι- Δυτικής Μακεδονίας και στην αναγκαιότητα συνερ-
κής Μακεδονίας, η εξεύρεση χρηματοδοτικών· γασίας με τα Επιμελητήρια της Δυτικής Μακεδονίας, 
εργαλείων για τη στήριξη των επιχειρήσεων και η
αγαστή συνεργασία Επιμελητηρίων με την Περιφέ- Εκ του Επιμελητηρίου.

Ζ
ούμε σε μία συν
θήκη και μία πε
ρίοδο διακυβέρ
νησης της χώρας όπου 

οι λογαριασμοί του 
ρεύματος έχουν πάρει 
φωτιά σε όλη την Ελ
λάδα και κυρίως στη 
Φλώρινα (που χιόνισε 
στα μέσα Απριλίου).
Η περιοχή μας κρατάει 
σταθερά το ρεκόρ της 
ανεργίας και της μετανά
στευσης. Η βίαιη και δί- 
χως σχέδιο απολιγνιτο- 
ποίηση έχει μετατραπεί 
σε σύγχρονο γεφύρι της 
Άρτας που απλά πληγώ
νει την περιοχή (ολημερίςτο χτίζανε οι άριστοι, το βράδυ γκρεμιζόταν). 
Ο πληθωρισμός έχει εκτιναχθεί στα ύψη και οι τιμές βασικών προϊόντων 
έχουν τριπλασιαστεί με πολλές οικογένειες να πασχίζουν για τα απολύ
τως αναγκαία.
Και παράλληλα, βλέπουμε στα κοινωνικά δίκτυα και στον τοπικό τύπο 
τον γαλάζιο Βουλευτή της Φλώρινας, που δεν έχει κάνει ούτε ένα 
σχόλιο για την κωλυσιεργία στο άνοιγμα του μεθοριακού σταθμού στον 
Λαιμό Πρέσπας, ούτε ένα σχόλιο για την μη λειτουργία της έτοιμης σι
δηροδρομικής σύνδεσης με την Βόρεια Μακεδονία, που δεν μπήκε καν 
στο κόπο να απαντήσει σοβαρά και υπεύθυνα στη Βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ 
-ΠΣ, Πέτη Πέρκα, διαψεύδοντας παράλληλα και τη Νομαρχιακή Επι
τροπή του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας για τον γαλάζιο τορπιλισμό της σιδη
ροδρομικής σύνδεσης της Φλώρινας με το Πόγραδετς, να επιδίδεται 
για ακόμη μια φορά στο αγαπημένο του χόμπι...την φωτογράφιση με 
Υπουργούς της κυβέρνησης του Κυριάκού Μητσοτάκη.
Βέβαια, μετά τον Πέτσα, την Μπακογιάννη, τον Καλαφάτη, την Μενδώνη, 
τον Συρίγο, τη Ζαχαράκη, την Κεραμέως και τον ίδιο τον Πρωθυπουργό, 
δεν θα μπορούσε να λείπει από την συλλογή του ο Υπουργός Υγείας, θ. 
Πλεύρης και ο Υφυπουργός Μεταφορών Μ. Παηαδόπουλος.Έτσι, απο
φάσισε να βγάλει και μαζί τους μια "συλλεκτική" φωτογραφία. Άραγε 
τους ρώτησε πριν ή μετά για τα περίφημα σχέδια του 'λαγού’ Μαλούτα 
που πρόσφατα κατήγγειλαν οι Βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Δυτικής Μα
κεδονίας για την υηοβάθμιση του Γενικού Νοσοκομείου Φλώρινας σε 
Κέντρο Υγείας, που προωθεί και πάλι η κυβέρνηση της ΝΑ; Συζήτησε 
μαζί τους την κωλυσιεργία που δείχνει η κυβέρνησή τους στην ανάπτυξη 
των δικτύων μεταφορών και σιδηροδρομικών συνδέσεων που τόσο 
έχει ανάγκη η Φλώρινα για να βγει από την απομόνωση;
Γιατί δεν ολοκληρώνουν τα έργα που υλοποίησε ο ΣΥΡΙΖΑ για την πε
ριοχή; Φτάνει πια με την ιδεοληψία. Ή μήπως θα ξαναδούμε το ίδιο 
έργο ξηλώματος, όπως έπραξαν για την κατάργηση των διετών Τμη
μάτων, των δύο Τμημάτων σε Γεωπονική και Καλών Τεχνών;Ή μήπως 
θα δούμε το ίδιο έργο που είδαμε για τηντηλεθέρμανση της Φλώρινας, 
που τόσα χρόνια οι ίδιοι την χαντάκωναν και ξάφνου ζήτησαν να απεν
ταχθεί για να μας προσφέρουν την θαυματουργή λύση του φυσικού 
αερίου. Όπου και πάλι πρώτη είχε αναδείξει η Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ Φλώρινας ότι πρόκειται για την χειρότερη επιλογή (δείτε εδώ και 
εδώ), θεωρούν τους πολίτες ιθαγενείς που τους μοιράζουν καθρεφτάκια 
για να τους πείσουν.Όλοι τους οι σχεδιασμοί στο πόδι, με προχειρότητα 
σαν να απευθύνονται σε αδαείς και ασήμαντους ηου τους υποδέχονται 
για να κάνουν «εγκαίνια έναρξης έργου». Παγκόσμια πρωτοτυπία για 
ένα έργο που...ακόμα ξεκινάει. Κι όλα αυτά, με την τοπική αυτοδιοίκηση 
συνοδοιπόρο στην απραξία.
0 κυβερνητικός Βουλευτής και η παντελώς άφωνη ΔΕΕΠ Φλώρινας 
της ΝΔ, είναι προφανές πως έχουν μπερδέψει βασικά πράγματα. Σε 
καμία περίπτωση οι φωτογραφίες με Υπουργούς και κυβερνητικά στε
λέχη, «τα εγκαίνια έναρξης έργου», οι υποσχέσεις που δίνονται στα ρα
διόφωνα, τα σχέδια που ανακοινώνονται αλλά μένουν στα συρτάρια 
και οι κυβερνητικές μεγαλοστομίες δεν αποτελούν κυβερνητικό έργο 
και δεν λύνουν τα προβλήματα των Φλωρινιωτών.
Είμαστε διατεθειμένοι/ες να το καταλάβουν πολύ σύντομα, όταν ο ελ
ληνικός λαός φέρει ξανά τον ΣΥΡΙΖΑ -ΠΣ στην εξουσία. Ήρθε η ώρα η 
Φλώρινα να βγει από την απομόνωση και την λπσμονιά.

Η Νομαρχιακή Επιτροπή ίου 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Φλώρινας

Ιατρός ΩΡΛ
Χεψϋψγος αεφ&Ιής I τράχηλου
ΒίαΐαιδευΜς στη Μ,Βρετανία- 
Επιστψσνιχάς συνεργάτης στην 
Α' Πανεπιστημιακή ΟΡΑ κλινική του (ΙΙΙΜΘ, ΑΧΕΠΑ
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022ηχω
Γιάννης Αντωνιάδης: Για άλλη μια φορά ο ΣΥΡΙΖΑ ψαρεύει 

στα θολά νερά της παγκόσμιας ενεργειακής κρίσης

0
 ΣΥΡΙΖΑ, το κόμμα των 
αντιφάσεων και της ανα- 
ξιοπιστίας για άλλη μια 
φορά ξαναχτύπησε με ένα κεί
μενο όπου έχει σαλαμοποιήσει 

τους πάντες και τα πάντα και 
καταφέρεται εναντίον των 
πάντων για τα πάντα. Προσπα
θώντας να αποκωδικοποιήσει 
κάποιος τα λίγα ψήγματα αλή
θειας που υπάρχουν μέσα σε 
αυτό το λαϊκίστικο κείμενο, ενη
μερώνω τους αγαπητούς συμ
πολίτες για τα εξής.
Είναι γεγονός πως η παγκόσμια 
ενεργειακή κρίση έφερε υψηλές 
τιμές στα καύσιμα και κυρίως 
στο ηλεκτρικό ρεύμα. Παρά τα 
δισεκατομμύρια που ξοδεύει η 
κυβέρνηση για να ανακουφίσει τους πολίτες, οι τιμές 
του ηλεκτρικού ρεύματος εξακολουθούν να είναι 
υψηλές. Ζητούμε την κατανόηση των συμπολιτών 
μας και τους διαβεβαιώνουμε ότι εντός Μάί'ου το θέμα 
αυτό θα λυθεί σε ένα μεγάλο βαθμό είτε με αποφάσεις 
της ΕυρωπαϊκήςΈνωσης (Σύνοδος Κορυφής) είτε με 
αποφάσεις της Ελληνικής Κυβέρνησης. Επισημαί
νουμε ότι το 90% από τα υπερκέρδη -όταν αυτό προσ
διοριστούν- θα επιστραφούν στο λαό.
Ποιά απάντηση να δώσει κανείς στο μεγάλο όραμα 
του ΣΥΡΙΖΑ, τη σύνδεση με Πόγραδετς (Αλβανία) καί
με Μοναστήρι (ΡΥΡΟΜ), όπως και μέσω του Μεθο
ριακού Σταθμού στο Λαιμό Πρεσπών! Κρυφή αγάπη 
του ΣΥΡΙΖΑ είναι οι επαφές με όλες τις χώρες του 
πρώην Ανατολικού Μπλοκ (Αλβανία, Σκόπια, Ρωσία 
κ.ά). Προφανώς, από εκεί περιμένουν τη ροή δισε
κατομμυρίων για την επίλυση των προβλημάτων μας! 
Για τη μεν σύνδεση Φλώρινα-Πόγραδετς, προχωρά 
η προμελέτη και θα έχουμε νεότερα το προσεχές κα
λοκαίρι. Για το Μεθοριακό Σταθμό του Λαιμού έχουν 
εγκριθεί 700.000 ευρώ και εκπονούνται οι μελέτες 
έργων υποδομής ενώ για τη σιδηροδρομική σύνδεση 
με το Μοναστήρι, υπάρχουν πολλοί παράγοντες που 
επηρεάζουν την ολοκλήρωσή της και το γνωρίζετε 
καλά.
Ως προς τα υπόλοιπα, προφανώς θα σας έχει διαφύγει 
ότι κονδύλια δεν εγκρίνουν οι βουλευτές, αλλά οι 
υπουργοί. Αυτό σημαίνει πως είναι απαραίτητη η 
επαφή μαζί τους και εννοείται πως μέσω των απα
ραίτητων Δελτίων Τύπου ενημερώνουμε τους συμ

πατριώτες μας για τα αποτελέ
σματα.
Μιλάτε για απολιγνιτοηοίηση, 
όταν στην δική σας πενταετία 
μειώσατε κατά 50% την παρα
γωγή της ηλεκτρικής ενέργειας 
από λιγνίτη. Εσείς κλείσατε τις 
δύο Μονάδες του ΑΗΣ Αμυν
ταίου (έκλεισαν λόγω ηαλαιότη- 
τας), αλλά το χειρότερο είναι ότι 
δε λάβατε ούτε ένα μέτρο για την 
ανεργία και τα δεινά που θα επέ
φερε το κλείσιμο των Μονάδων. 
Εμείς έχουμε το πρόγραμμα δί
καιης μετάβασης, προϋπολογι
σμού από 1,7 δις μέχρι 3,7 δις. 
με πρώτο και κυρίαρχο μέτρο 
την επιχορήγηση κατά 70% των 
νέων επιχειρήσεων που θα δώ

σουν νέες θέσεις εργασίας στο νομό, θα ξαναζωντα
νέψουν το νομό και θα αλλάξουν τη μορφή του. Επί
σης, για τρία αρδευτικά δίκτυα ξεκινά η κατασκευή 
και για άλλα δύο η μελέτη, αξίας δεκάδων εκατομ
μυρίων ευρώ. Για ευνόητους λόγους δεν μπαίνω 
τώρα σε έναν απολογισμό πεπραγμένων.
Ερωτάσθε κύριοι του ΣΥΡΙΖΑ, πότε θα κάνετε απο
λογισμό του μηδενικού έργου σας στο Νομό Φλώρι
νας την πενταετία της διακυβέρνησής σας; Πότε θα 
ζητήσετε συγγνώμη για αυτό; Σας προσκαλώ από 
τώρα, στα εγκαίνια των έργων που θα ξεκινήσουν σε 
σύντομο χρονικό διάστημα τα οποία είναι απόρροια 
όλων των προσπαθειών μας αυτά τα τρία χρόνια σε 
συνεργασία με τους άρχοντες της τοπικής αυτοδιοί
κησης και της κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας 
και είναι προϋπολογισμού εκατοντάδων εκατομμυ
ρίων ευρώ.
Μάταια ψάχνετε συνεχώς καινούριες κρίσεις, μήπως 
μέσα από τον ασύστολο λαϊκισμό σας και την παρα
πληροφόρηση καταφέρετε να αποπροσανατολίσετε 
τους'Ελληνες πολίτες. Εσείς υποτιμάτε τους'Ελληνες 
πολίτες και τους συμπεριφέρεστε ως «ιθαγενείς» με 
όλα τα ανυπόστατα που τους «σερβίρετε». Για το λαό 
δεν υπάρχουν διλήμματα. Ανάμεσα στο λαϊκισμό του 
ΣΥΡΙΖΑ και στη σοβαρότητα και τη σταθερότητα της 
κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατίας, η επιλογή είναι 
αυτονόητη.

Καλή Ανάσταση και Καλό Πάσχα 
Γιάννης Αντωνιάδης 

Βουλευτής Φλώρινας-ΝΔ

52 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ ζητούν να μηδενιστεί 
ο ΦΠΑ στις εφημερίδες

Αγαπητοί συνάδελφοι,
Ερώτηση κατέθεσαν 52 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. 
με πρωτοβουλία του Τομεάρχη Ψηφιακής Διακυβέρ
νησης Μάριου Κάτση και της αναπληρώτριας Τομε
άρχη Επικοινωνίας & Ενημέρωσης Νατάσας Γκαρά, 
σχετικά με την άμεση ανάγκη λήψης μέτρων στήριξης 
των εφημερίδων που απειλούνται από την αύξηση 
της τιμής του χαρτιού και τους κόστους εκτύπωσης, 
καθώς και τις γενικότερες ανατιμήσεις σε ενέργεια, 
πρώτες ύλες και μεταφορές.
Συγκεκριμένα, οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. ζητούν, 
«για όσο διάστημα διαρκεί η κρίση ακρίβειας, τον μη
δενισμό του ΦΠΑ στις πανελλαδικές και περιφερει
ακές/ τοπικές εφημερίδες, σύμφωνα με τη δυνατό
τητα που έδωσε η απόφαση του Ε00ΡΙΝ στις 
7/12/2021, μέτρο με μικρό δημοσιονομικό κόστος 
που, όμως, η κυβέρνηση αρνείται να υλοποιήσει εδώ 
και τέσσερις μήνες. Ζητούν, επιπλέον, την έκτακτη 
επιδότηση του κόστους εκτύπωσης.
Χαρακτηριστικό των υπέρογκων αυξήσεων, είναι το 
παράδειγμα που αναφέρουν οι βουλευτές για εβδο
μαδιαία εφημερίδα, όπου το κόστος αγοράς χαρτιού 
εκτύπωσης το έτος 2021 αυξήθηκε 22% σε σχέση με 
το 2020, ενώ με τις τρέχουσες τιμές υπολογίζεται ότι 
το έτος 2022 θα κλείσει με αύξηση που θα ξεπεράσει 
το 64% σε σχέση με το 2020. Ανάλογα υψηλά είναι 
και τα κόστη στη διαδικασία και τα αναλώσιμα της 
εκτύπωσης.
Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. σημειώνουν ότι η κυ
βέρνηση ΝΔ, από την πρώτη στιγμή που ανέλαβε, 
εμφανίστηκε απρόθυμη να υλοποιήσει τα προγράμ
ματα στήριξης και ανάπτυξης των εφημερίδων με αν
τικειμενικούς όρους, που νομοθέτησε και χρηματο
δότησε η κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ. Με αλλεπάλληλες, 
τραγελαφικές παλινωδίες, προσπάθησε να αλλοιώσει 
τη φιλοσοφία της νομοθεσίας του ΣΥΡΙΖΑ, την οποία 
τελικά κατάργησε, προκειμένου να απαλειφθούν οι 
όροι αντικειμενικής και διαφανούς κατανομής των 
όποιων ενισχύσεων. Με την έλευση της πανδημίας, 
της δόθηκε η ευκαιρία και το πρόσχημα να προχω

ρήσει στις αδιαφανείς διαδικασίες των σκανδαλωδών 
Λιστών Πέτσα, ενώ ακόμα αγνοείται η εφαρμογή μέ
τρων ενίσχυσης με κανόνεςγια να καταστούν ισότιμες 
οι δυνατότητες διατήρησης της οικονομικής τους βιω
σιμότητας.
Σήμερα, που η βιωσιμότητα αυτή των εφημερίδων, 
καθώς και οι χιλιάδες εργαζόμενοί τους (δημοσιο
γράφοι, τεχνικοί, διοικητικοί κ.ά.), απειλούνται από 
υπέρογκα ανελαστικά έξοδα που προκαλούνται από 
τα φαινόμενα ανατιμήσεων, καλούνται οι συναρμόδιοι 
Υπουργοί να προχωρήσουν άμεσα, τουλάχιστον στα 
προτεινόμενα έκτάκτα μέτρα στήριξης, προκειμένου 
οι εφημερίδες να μπορούν να συνεχίσουν να υπάρ
χουν και να επιτελούν τον ρόλο τους ως πυλώνες 
της δημοκρατίας, της πολυφωνίας, του πολιτισμού 
και της ποιότητας του δημοσίου διαλόγου».

0 μηδενισμός του ΦΠΑ στις πωλήσεις φύλλων - συν
δρομών στις περιφερειακές εφημερίδες είναι ένα από 
τα πάγια αιτήματα της'Ενωσης μας, καθώς αυτό εφαρ
μόστηκε ήδη σε πολλές ευρωπαϊκές χώρες, ενώ είναι 
σημαντικό να επισημανθεί ότι το δημοσιονομικό κό
στος είναι ελάχιστο.
Ωστόσο, αυτό είναι ένα από τα αιτήματα που έχουμε 
καταθέσει προς τον κ. Οικονόμου για την στήριξη του 
Περιφερειακού Τύπου, με σημαντικότερα την επιδό
τηση των ασφαλιστικών εισφορών και της έκτακτης 
εισφοράς επί του κύκλου εργασιών (2% ΕΔΟΕΑΠ), 
την ενίσχυση των επιχειρήσεων μας μέσα από χρη
ματοδοτικά προγράμματα για τον εκσυγχρονισμό του 
εξοπλισμού, αλλά και την ψηφιοηοίηση των αρχείων 
μας κ.α. που έχουμε καταθέσει με σχετικά υπομνή
ματα.

Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 
Για το Δ.Σ. της Ε.Ι.Ε.Τ.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΑΝΤΟΝΗΣ ΜΟΥΝΤΑΚΗΣ 
Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΝΙΚΟΣ ΣΟΥΡΛΟΠΟΥΛΟΣ

Αναφορά της Π. Πέρκα για τον 
επανακαθορισμό τιμών ανάθεσης 

υλοτομικών εργασιών και 
μεταφοράς καυσόξυλων οξυάς και 
δρυός για την κάλυψη ατομικών 

αναγκών των πολιτών της 
ΠΕ Φλώρινας

Η
 Βουλευτής Φλώρινας και 
Αν. Τομεάρχης Περιβάλ
λοντος & Ενέργειας του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Θεοπίστη (Πέτη)

Πέρκα, κατέθεσε ως Αναφορά 
προς τον Υη. Περιβάλλοντος &
Ενέργειας, την επιστολή του 
Σωματείου Δασικών Συνεταιρι
σμών Εργασίας Νομού Φλώρι
νας, με την οποία αναδεικνύουν 
το ζήτημα της αναπροσαρμογής 
τιμών ανάθεσης υλοτομικών 
εργασιών και μεταφοράς καυ
σόξυλων οξυάς και δρυός για 
την κάλυψη των ατομικών και τις μεχέπειτα τροποποιήσεις 
αναγκών των πολιτών της πε- που προκάλεσε η Υ.Α. 
ριοχής. 151362/673/21-2-2017.
Η κ. Πέρκα ζητά από τον Υπουργό Το Σωματείο Δασικών Συνεταιρι- 
να εξετάσει την επιστολή του Σω- σμών Εργασίας Νομού Φλώρινας 
ματείου και να προβεί άμεσα σε επισημαίνει ότι η τιμολογιακή ηο- 
ενέργειες για την ικανοποίηση του λιτική δεν συμβαδίζει με τις ιδιά- 
αιτήματος επανακαθορισμού των ζουσες συνθήκες που διαμορφώ- 
τιμών ανάθεσης, καθότι ο κλάδος νονται στην ελληνική αγορά λόγω 
οδηγείται σε πλήρη εκτροχιασμό ίου πολέμου στην Ουκρανία, της 
λόγω ενεργειακής κρίσης και αυ- ενεργειακής κρίσης και της τρο- 
ξημένου κόστους υλικών, αφού οι μακτικής ανόδου των τιμών των 
Δασικοί Συνεταιρισμοί αδυνατούν καυσίμων και των προϊόντων που 
να καλύψουν τα υπέρογκα λει- χρησιμοποιούνται στην υλοτομία, 
τουργικά τους έξοδα κι αυτό επί- με συνέπεια ο κλάδος να οδηγείται 
σης, δεν πρέπει να επηρεάσει τις σε πλήρη εκτροχιασμό, αφού οι 
ποσότητες καυσόξυλων που λαμ- Δασικοί Συνεταιρισμοί αδυνατούν 
βάνουν οι τελικοί καταναλωτές. να καλύψουν τα υπέρογκα λει

τουργικά τους κόστη.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο Τα μέλη του Σωματείου Δασικών 
της Αναφοράς: Συνεταιρισμών Εργασίας, ζητούν

την άμεση παρέμβαση της Πολι- 
προς τον κ. Υπουργό Περιβάλ- τείας για επανακαθορισμό των τι- 
λοντος & Ενέργειας μών ανάθεσης υλοτομικών εργα

σιών και λοιπών εργασιών 
θέμα: «Επανακαθορισμός τιμών συγκομιδής από τις Δασικές Υπη- 
ανάθεσης υλοτομικών εργασιών ρεσίες σε δασικούς συνεταιρι
κοί μεταφοράς καυσόξυλων οξυάς σμούς, ομάδες δασεργατών και 
και δρυός για την κάλυψη ατομι- μεμονωμένους δασεργάτες, μετέ- 
κών αναγκών των πολιτών της ΠΕ τοιο τρόπο ώστε οι εν λόγω τιμές 
Φλώρινας» να προσεγγίσουν τις αντίστοιχες
Η Βουλευτής Φλώρινας ΣΥΡΙΖΑ- τιμές του Πίνακα Διατίμησης Δα- 
ΠΣ θεοπίστη Πέρκα, καταθέτει ως σικών Προϊόντων, χωρίς να υπάρ- 
αναφορά προς τον Υπουργό Περί- ξει μείωση της ποσότητας καυσό- 
βάλλοντος & Ενέργειας, την από ξύλων που λαμβάνουν οι τελικοί 
11/04/2022 επιστολή του Σώμα- καταναλωτές για την κάλυψη των 
τείου Δασικών Συνεταιρισμών Ερ- ατομικών τους αναγκών, 
γασίας Νομού Φλώρινας, με την Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή, 
οποία αναδεικνύουν το ζήτημα της Παρακαλούμε για την απάντηση 
αναπροσαρμογής τιμών ανάθεσης και τις σχετικές ενέργειες για 
υλοτομικών εργασιών και μετά- άμεση ικανοποίηση του αιτήματος 
φοράς καυσόξυλων οξυάς και του Σωματείου Δασικών Συνεται- 
δρυός για την κάλυψη των ατομι- ρισμών Εργασίας Νομού Φλώρι- 
κών αναγκών των πολιτών της νας 
περιοχής, που προβλέπεται στις
διατάξεις του αρ. 137 του Ν.Δ. Η καταθέτουσα Βουλευτής 
86/1969 «Περί Δασικού Κώδικα» Πέρκα Θεοηίστη (Πέτη)

Σε εξέλιξη τα επιμορφωτικά 
σεμινάρια που υλοποιεί το 

Κέντρο πρόληψης στη Φλώρινα

Σ
ε εξέλιξη βρίσκονται τα επιμορφωτικά σεμινάρια που υλοποιεί το 
Κέντρο πρόληψηδ σε συνεργασία με την Διεύθυνση ΠρωτοΒάθμια$ 
εκπαίδευσηδ, του$ συντονιστέδ για το Δημοτικό κο. I. Κασκαμανίδη 
, του Νηπιαγωγείου κα. Κ. Βαϊρινού και την υπεύθυνη σχολικών Δραστη

ριοτήτων κα. θ. Βάσιου.
Οολοκληρώθηκε ο πρώτοε κύκλοε του επιμορφωτικού σεμιναρίου με 
θέμα 0 Ρούληδ ο Κουθαρούλη$ η Ρίτσα η Κουβαρίτσα. Πρόκειται για ένα 
εκπαιδευτικό εγχειρίδιο για νηπιαγωγούδ και τΐδ πρώτεδ τάξεΐδ του Δη
μοτικού με στόχο την υγιή ψυχοσεξουαλική ανάπτυξη των νηπίων.

Η επ. υπεύθυνη του Κέντρου 
Βικτωρία Ζιώγα 

Ψυχοθόγος- Επ. Σύμβουλος

/

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 10:22:29 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



'IΙΜI ιιμμι , Π .1 ......................

ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 5 ηχω
Συνάντηση Περιφερειάρχη Δυτικής Μακεδονίας 

Γιώργου Κασαπίδη με τον Πρέσβη της 
Ομοσπονδιακής Δημοκρατίας της Γερμανίας 
στην Αθήνα Ερνστ Ράιχελ - Συνεργασία σε 

θέματα οικονομίας περιβάλλοντος και πολιτισμού

Με τον Πρέσβη ιης Ομοσπονδια
κής Δημοκρατίας ιης Γερμανίας 
στην Αθήνα Ερνστ Ράιχελ και τον 
Επικεφαλής του Οικονομικού Τμή
ματος της Γερμανικής Πρεσβείας 
ΜίοΗοθΙ 0οιη, συναντήθηκε σή
μερα Τετάρτη 13 Απριλίου 2022, ο 
Περιφερειάρχης Δυτικής Μακεδο
νίας Γιώργος Κασαπίδης.
Στο επίκεντρο της συνάντησης 
βρέθηκαν οι δυνατότητες ανάπτυ
ξης της Περιφέρειας Δυτικής Μα
κεδονίας καθώς και οι προοπτικές 
συνεργασίας ανάμεσα στην Περι
φέρεια και σε Περιφέρειες της Γερ
μανίας.
Επιπροσθέτως, συζητήθηκαν ζη
τήματα που αφορούν στην απολι- 
γνιτοποίηση, στην αποκατάσταση 
και τις χρήσεις γης των εδαφών 
και στις νέες τεχνολογίες που θα 
διατηρήσουν τον ενεργειακό χα
ρακτήρα της Περιφέρειας. Ιδιαί
τερο βάρος δόθηκε και σε ζητή

ματα που αφορούν στον αγροτικό 
τομέα, στις εναλλακτικές μορφές 
τουρισμού και στη συμβολή στην 
τοπική ανάπτυξη του νεοαναπτυσ- 
σόμενου Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας.
0 κ. Κασαπίδης συζήτησε, επίσης, 
με τον Πρέσβη της Ομοσπονδιακής 
Δημοκρατίας Γερμανίας το μεγάλο 
εγχείρημα της Περιφέρειας, να γί
νει η πρώτη Πράσινη Περιφέρεια 
της Ελλάδα και μεταξύ των πρώ
των στην Ευρώπη καθώς και την 
αναγκαιότητα και τη σπουδαιότητα 
του έργου “ννήίΐε άωςοη,” τονίζον
τας πως πρόκειται για «ένα μεγάλο 
έργο, που θα χρησιμοποιήσει ανα
νεώσιμη ηλεκτρική ενέργεια για 
την παραγωγή πράσινου υδρογό
νου και συγχρόνως θα δημιουρ
γήσει νέες θέσεις εργασίας και νέο 
εισόδημα στην περιοχή. Η μετά
βαση σε μια βιώσιμη και κλιματικά 
ουδέτερη οικονομία θα απαιτήσει

σημαντικές επενδύσεις όχι μόνο 
στη Δυτική Μακεδονία αλλά και σε 
ολόκληρη την Ευρώπη. Με την αλ
λαγή του παραγωγικού μοντέλου 
θα πρέπει να διατηρηθεί η κοινω
νική συνοχή και να επανεκπαιδευ- 
τούν οι εργαζόμενοι και οι νέοι, 
ώστε να προετοιμαστούν για μελ
λοντικές θέσεις εργασίας». 
Ταυτόχρονα, συζητήθηκαν οι πίτ 
θανότητες συνεργασίας σε θέματα 
βιομηχανίας, εκπαίδευσης, τεχνο
λογίας, πολιτισμού, τουρισμού και 
αγροτικής παραγωγής με τους αν
τίστοιχους εκπροσώπους φορέων 
περιφερειών ή και του Ομόσπον
δου Κράτους της Γερμανίας. 
Τέλος, συμφωνήθηκε να συνεχι
στεί η συνεργασία και η επικοινω
νία των δύο πλευρών προς την 
επίτευξη των κοινών στόχων που 
συζητήθηκαν.

Ανακοινώνουμε τη δημιουργία του 
Συλλόγου Διαβητικών Περιφερειακής
Ενότητας Φλώρινας «Η Γλυκοζωή»

----------------------------------------

Σ
κοπός του συλλόγου μας 
είναι:

Η ενημέρωση και πληροφόρηση 
των μελών γύρω από τη χρόνια 
πάθηση του διαβήτη καθώς και 
η υποστήριξη της επιστήμης για 
την έρευνα, πρόληψη και θερα
πεία της χρόνιας πάθησης του 
«διαβήτη».
Η διαπίστωση, προβολή και προ
σπάθεια επίλυσης των προβλη
μάτων των μελών.
Η ενημέρωση στην πρωτοβάθ
μια και δευτεροβάθμια εκπαί
δευση σχετικά με την χρόνια πά
θηση.
Η διεκδίκηση του υφιστάμενου 
θεσμικού πλαισίου και η διεκδί
κηση των νομοθετικών ρυθμί
σεων προκειμένου να βελτιώνον
ται συνεχώς οι συνθήκες 
διαβίωσης των ατόμων με σακ
χαρώδη διαβήτη στα πλαίσια της 
ισοπολιτείας και της ισονομίας.
Η σύσφιγξη σχέσεων φιλικών κσι 
κοινωνικών των μελών του Συλ
λόγου και η ανάπτυξη αλληλεγ
γύης μεταξύ τους.
Η καλλιέργεια σχέσεων του Συλ
λόγου και των μελών του με πα
ρεμφερείς Συλλόγους και μέλη 
τους και η συνεργασία τους στον 
κοινό αγώνα κατά της χρόνιας πά
θησης.
0 σύλλογος είναι μέλος της Πα
νελλήνιας Ομοσπονδίας Σωμα
τείων - Συλλόγων Ατόμων με 
Σακχαρώδη Διαβήτη
(Π.Ο.Σ.Σ.Α.Σ.ΔΙΑ) και της Εθνικής 
Συνομοσπονδίας Ατόμων με Ανα
πηρία (Ε.Σ.Α,μεΑ).
Μέλη του συλλόγου μπορεί να εί
ναι άτομα που νοσούν από Σακ
χαρώδη Διαβήτη τύπου 1 ή τύπου 
2 και έχουν κλείσει το 18ο έτος

της ηλικίας τους ή οι γονείς ή κη
δεμόνες ανήλικων παιδιών με ΣΔ.

0 Σύλλογος διοικείται από το Δι
οικητικό Συμβούλιου (Δ.Σ.) που 
απαρτίζεται από πέντε (5) τακτικά 
μέλη , δύο αναπληρωματικά (2) 
και την εξελεγκτική επιτροπή που 
απαρτίζεται από τρία (3) τακτικά 
μέλη και δύο (2) αναπληρωματικά. 
Μέλη της προσωρινής Διοίκησης 
είναι:
Πρόεδρος Ιωάννης Παρδαλής 
Αντιπρόεδρος: Νικόλαος Μου- 
ρατίδης
Γενικός Γραμματέας: Δανιήλ 
(Δάνης) Σταφανόηουλος 
Ταμίας:Σταύρος Καρακώστας 
Υπεύθυνος Δημοσίων Σχέ
σεων: Αντώνιος Νόνας 
Για περισσότερες πληροφορίες 
σχετικά με τον σύλλογο μπορείτε 
να επικοινωνείτε στο εξής τηλ.: 
6973387652

Γία την προσωρινή διοίκηση 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Παρδα

λής
Ο Γεν. Γραμματέας Δανιήλ 
(Δάνης) Στεφανόπουλος

Πασχαλινό μπαζάρ από τα παιδιά του ΚΔΑΠμεΑ Δήμου Φλώρινας

Μ
ία ευχάριστη έκπληξη περίμενε όσους βρέθηκαν, την Τετάρτη 
13 Απριλίου, στη στοά δίπλα στη λαϊκή αγορά της Φλώρινας. 
Τα παιδιά του ΚΔΑΠμεΑ Φλώρινας μαζί με τις συνοδούς τους 
πραγματοποίησαν πασχαλινό μπαζάρ με χειροποίητες λαμπάδες, δια

κοσμημένες με μεράκι και φαντασία.
Το ευχάριστο είναι ότι ο κόσμος αγκάλιασε για ακόμα μια φορά τη δημι
ουργικότητα των παιδιών, καθώς τα εκθέματα έγιναν ανάρπαστα!
Τα παιδιά και οι συνοδοί έστειλαν τις δικές τους ευχές εν όψει των αγίων 
ημερών του Πάσχα, σκορπίζοντας χαμόγελα αισιοδοξίας και αγάπης προς 
όλους.

ΒΙ
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Σήμερον κρεμάται επι ξύλου ο εν ύδασι 
την γην κρεμασας ”

Μ
εγάλη Παρασκευή σήμερα που γράφω 
αγαπημένοι μου. Οι χριστιανοί όλο του κό
σμου θα πάνε σε μια κηδεία. Μια κηδεία 
που είναι διαφορετκή από τις άλλες. Εμείς οι κοινοί 

θνητοί τους ανθρώπους μας μας που χάνονται από 
τον μάταιο τούτο κόσμο δεν πρόκειται να τους 
ξαναδούμε. Μπορεί καμιά φορά να εμφανι
στούν φευγαλέα στα όνειρα μας και αυτό είναι 
όλο. Το φέρετρο έχει μέσα ένα σώμα που έχει 
βάρος.Οι επιστήμονες λένε πως είναι λίγο ελαφρύ
τερο από το ζωντανό σώμα που κινούνταν. Είναι, 
λένε, το βάρος την ψυχής που λείπει γιατί ηέταξε 
και πάει. Το αγαπημένο πρόσωπο που μας άφησε 
δεν έχει καμιά σχέση με το νεκρό του ομοίωμα. Γί
νεται ξένο, κρύο και διαφορετικό, όσο και αν έχει 
κρατήσει τα ίδια χαρακτηριστικά. Και οι ζωντανοί 
θρηνούμε και ζούμε τον πόνο της απώλειας, του 
απόλυτου και οριστικού χωρισμού.
Μεγάλη Παρασκευή σήμερα και οι χριστιανοί κη
δεύουμε τον Χριστό, τον υιό του θεού. Στη σημε
ρινή κηδεία του Χριστού όμως 
δεν υπάρχει κανένα σώμα.
Περιφέρουμε ένα ανθοστόλιστσ 
κενό με κάθε δυνατή μεγαλο
πρέπεια και υπέροχες ψαλμω
δίες. Κρατάμε και ένα κεράκι στο 
χέρι μας. Συνήθως πιάνουμε και 
ψιλοκουβεντούλα με τον διπλανό 
μας για τα προβλήματα που τρέ
χουν και που μας απασχολούν.
Μπορεί να δείχνουμε, αλλά 
κανείς, πραγματικά δεν είναι 
θλιμμένος. Ούτε καν οι παπά
δες, που βρίσκονται στην 
πρώτη γραμμή. Ακόμα λιγότερο 
οι πολίτικοι που έπονται των 
παπάδων και που χρησιμοποι
ούν τπν επιτάφια τελετή όπως 
και την Ανάσταση σαν τηλεο
πτικό παράθυρο.
Αλλά και γιατί να είναι κάποιος 
θλιμμένος, σε μια τέτοια κηδεία, 
αγαπημένοι μου; Αφού υπάρχει 
η βεβαιότητα πως την επο
μένη, ακριβώς τα μεσάνυχτα, ο 
Χριστός θα αναστηθεί, ανάμεσα 
σε κωδωνοκρουσίες και βεγγα
λικά και μετά θα αναληφθεί 
στους ουρανούς για να μείνει 
με τον πατέρα του. Έπειτα θα 
περιμένουμε μερικούς μήνες 
μέχρι να ξαναγεννηθεί και, την 
ίδια εποχή του χρόνου, το ίδιο 
έργο θα επαναληφθεί.
Επιπλέον, κατά την διάρκεια της 
θείας κηδείας συνηθίζεται να 
υπάρχει και μια μπάντα που παίζει 
πένθιμα εμβατήρια, σαν η κηδεία 
να είναι κάποιου στρατηγού. Μερικές φορές δε, 
βλέπουμε και την παρουσία κάποιου στρατιωτικού 
αγήματος με τα όπλα υπό μάλης σε ένδειξη πέν
θους.
Κάνοντας έναν ελεύθερο συνειρμό, είναι σαν οι 
Ρωμαίοι στρατιώτες που σταύρωσαν τον Χριστό, να 
πήγαιναν στην κηδεία του, με τις λόγχες τους υπό 
μάλης. Τις ίδιες εκείνες λόγχες που μια μέρα πριν 
είχαν «κεντήσει» τα πλευρστου, για να τρέξει αίμα 
και νερό.
Και εδώ, αγαπημένοι μου, είναι ακόμα μια θλιβερή 
συνέπεια της ταύτισης Εκκλησίας-Κράτους. Το
κράτος, που σαν «μαύρη τρύπα» εξουσίας, κα
ταπίνει τα πάντα και τα χρησιμοποιεί για λογα
ριασμό του. Τα εκκοσμικεύει, τους αφαιρεί το 
μυστήριο καταργώντας την πίστη, τα συστατικά 
δηλαδή στοιχεία της κάθε θρησκείας.
Και είναι απορίας άξιον πώς η Ιεραρχία της Εκ
κλησίας δέχεται αυτήν την υποταγή, ενώ δια
πρεπείς θεολόγοι υποστηρίζουν πως η 
θρησκεία πρέπει να είναι αυτόνομη και ανε
ξάρτητη από κάθε αρχή, κρατική ή άλλη. Άναρ
χος ο θεός, άναρχη και η εκκλησία του. 
Αποστολή της η αγάπη και η ειρήνη μέσα στην 
ισότητα και την απλότητα.
Μην ξεχνάμε, αγαπημένοι μου, πως ο Ιησούς γεν
νήθηκε σε στάβλο, όπως δηλαδή γεννούν οι 
πρόσφυγες στα στρατόπεδα ή στους δρόμους. 
Ας παρακολουθήσουμε όμως το μαρτύριο του 
κρατούμενου-μελλοθάνατου Ιησού Χριστού, όπως 
μας το καταθέτει ο ευαγγελιστής Μάρκος και 
όπως σχολιάζει η Αμερικανική Ιατρική Ένωση 
τις συνέπειες των βασανιστηρίων και της σταύ
ρωσης. Και να δούμε:Έχει καμία σχέση με τη ση
μερινή κρατική φιέστα;

Μόλις ο Πιλάτος έδωσε την εντολή για σταύρωση, 
τον παρέλαβαν οι Ρωμαίοι στρατιώτες. Το πλήθος 
άρχισε να μαζεύεται για να παρακολουθήσει ένα 
αγαπημένο θέαμα: Το λιντσάρισμα ενός ανθρώ
που σε όλη τη διάρκεια της διαδρομής από το 
Διοικητήριο του Πιλάτου, στο κέντρο της 
πόλης, μέχρι τον λόφο Γολγοθά, που σημαίνει 
«κρανίου τόπος» και βρισκόταν έξω από την 
πόλη.
Με κνούτα που είχαν στην άκρη σιδερόμπαλες 
ή κόκαλα από αρνί, με μπαστούνια και ξύλα 
χτυπούσαν τον κρατούμενο, ακόμα και όταν 
έπεφτε κάτω. Τον χλεύαζαν, τον έφτυναν, τον 
υποχρέωναν να περπατήσει και το μαστίγωμα 
συνεχιζόταν. Βαθιές πληγές ανοίγονταν στο 
σώμα του. Καμιά φορά τα κόκαλα στην άκρη 
του κνούτου έσπαγαν και λειτουργούσαν σαν 
μικρές λεπίδες. Το αίμα έτρεχε άφθονο αλλά 
δεν είχε καμία σημασία αφού τον κρατούμενο 
τον περίμεναν τα χειρότερα. Η σταύρωση.

0 Ιησούς, σύμφωνα με την Αμερικάνικη Ιατρική 
Ένωση αγαπημένοι μου, πρέπει να έφτασε στον 
σταυρό με σπασμένα πλευρά, με βαθιές πληγές 
και εξαντλημένος από την προηγούμενη κρά
τηση όπου είχε στερηθεί τροφή, νερό και ύπνο. 
Τον ξάπλωσαν με την πλάτη στον σταυρό. Με 
καρφιά 18 εκ. του κάρφωσαν τους καρπούς και 
στη συνέχεια τους αστραγάλους για να μπορεί 
το σώμα να κρατιέται.
Μια πρακτική που χρησιμοποιούσαν οι Ρωμαίοι 
ήταν να σπάνε τα κόκαλα των ποδιών κάτω από το 
γόνατο για να επιταχύνουν τον θάνατο. Στη χειρό
τερη περίπτωση ο θάνατος ερχόταν ύστερα από 
τέσσερα μερόνυχτα. Ανάλογα με την κράση του 
κρατουμένου. Διάφορα έντομα πήγαιναν στις 
πληγές στα μάτια, το στόμα ή στα αυτιά και 
πουλιά τράβαγαν λουρίδες από τη σάρκα του 
σταυρωμένου.
Πέρα από τους φρικτούς σωματικούς πόνους, 
υπήρχε και το μαρτύριο της αναπνοής που μετακι
νούσε το σώμα και το τράβαγε από τα καρφιά. Συ
νήθως ο θάνατος ερχόταν από ασφυξία, καρδιακή 
συγκοπή και στην καλύτερη περίπτωση από αιμορ
ραγία.
0 Χριστός αγαπημένοι μου δεν ήταν ο πρώτος 
που σταυρώθηκε.
Αλλά δεν ήταν ούτε και ο τελευταίος. Σχεδόν 
σε όλο τον κόσμο, σε κάποια γωνιά ένας άν
θρωπος σταυρώνεται. Το θέμα είναι τι κάνουμε 
εμείς; Ακούμε τη φωνή του ή είμαστε ανάμεσα 
στο πλήθος που ακολουθεί αλαλάζοντας τον 
Ιησού στον δρόμο για τον Γολγοθά; Η σιωπή 
μας εδώ είναι ένα μεγάλο καρφί παραπάνω.

Καλή Ανάσταση
Με αγάπη εύα
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Σταγονίδια...

Μπέοτολντ Μποέχτ: «Αυτοί που
βρίσκονται ψηλά θεωρούνε
ταπεινό να μιλάο για το ωαΤ.

Ο λόνοε: έχουνε κιόλαε ωάει.»
Μήτσοε ο νείτοναε «Καθημερινή»: Ρεκόο 27 ετών
κατέγραψε τον Μάρτιο ο πληθωρισμόε που εκτι
νάχθηκε στο 8.9%. Πρωταθλητέο στιε ανατιυήσεκ 
ο ηλεκτρισμός με 79%. το φυσικό αέριο υε 68%,
πετρέλαιο θέρμανσης με 58.5% ενώ στα τρόιριυο,
μεγάλες αυξήσεις σημειώθηκαν στα λάδια υε
19.9%. στα λαχανικά υε 13%. τα νωπά ωοούτα υε 

7.8%. το ψωμί και τα δηυητριακά με 7.6%.
Και ο θεόσ να Βάλει το χέρι ίου γιατί έπεται και συνέχεια

0 Σιουρνάρας για την ακρίβεια είχε πει :«οΓΕλληνες 
θα αντέξουν την ακρίβεια λόγο των αποθεμάτων 
τους στις τράπεζες..
Συμφωνώ μαζί του! Να εδώ ένα παράδειγμα κάποιων 
Ελλήνων που έχουν αποθέματα στις τράπεζες:

'Αδωνις Γεωργιάδης, Ορεη : Το πρώτο εξάμηνο του 
2021, σύμφωνα με τα στοιχεία που έχει ήδη δημο
σιεύσει η ΕΛΣΤΑΤ, ο καθένας από εμάς αύξησε το 
εισόδημά του κατά 7.7%. Τώρα, αυτό το επιπλέον 
εισόδημα, αν το ξόδεψες ή αν το κράτησες, αυτό ο 
υπουργός Ανάπτυξης δεν το γνωρίζει».
Μια ζωή εκτός τόπου και χρόνου. Κανείς πλέον δεν 
παίρνει τα λεγόμενό του στα σοβαρά και τον κατατάσσει 

στην κατηγορία των γραφικών.

«Καθημερινή» πρωτοσέλιδο ( 15/3/2022 : «Εκτίναξη 
των ληξιπρόθεσμων χρεών στην εφορεία λόγω 
ακρίβειας. Οι απλήρωτοι φόρο αυξήθηκαν κατά 1,7 
δις. Τον μήνα Φεβρουάριο... η εκτίναξη του ενερ
γειακού κόστους και τιμής των καταναλωτικών 
αγαθών, υποχρεώνει τα νοικοκυριά να αφήνουν 
τους φόρους απλήρωτους»

Αυτά γράφει το πρωτοσέλιδο την «Καθημερινής», της ναυαρχίδας τα 
δεξιάς, όχι της «Αυγής».Ήθελα να ήξερα τι γνώμη έχει ο Στουρνάρας 
και ο 'Αδωνης επ’ αυτού, ηου ισχυρίζονται ότι ο Έλληνας δεν έχει 
ανάγκη γιατί έχει αυξήσει το εισόδημά του και έχει μάλιστα και απο
θέματα.

Κυριάκος Μητσοτάκης στη Βουλή κατά τη συζήτηση 
ενός νέου "εργασιακού" νομοσχεδίου : Γνωρίζω καλά 
πως ο προϋπολογισμός του ελληνικού νοικοκυριού 
έχει επιβαρυνθεί το τελευταίο εξάμηνο για εξωγε
νείς λόγους, αλλά και εκείνοι νομίζω, τα νοικοκυ
ριά και οι πολίτες αναγνωρίζουν ότι παρά τις 
μεγάλες δυσκολίες η κυβέρνηση προσπαθεί στο 

μέτρο των δυνατοτήτων να θωρακίσει την ελληνική οικονομία 
απέναντι στον εισαγόμενο πληθωρισμό».
Εκτός τόπου και χρόνου και ο πρωθυπουργός! Την ώρα που το Ευ- 
ρωβαρόμετρο αποκαλύπτει πως πάνω από 3 στους 4 Έλληνες 
(77%) δηλώνουν αδυναμία πληρωμής των μηνιαίων λογαρια
σμών , ο πρωθυπουργός και οι υπουργοί τους συνεχίζουν να ηρο- 
καλεί με τις δημόσιες τοποθετήσεις τους.

Μάλλον αυτό 
προσπαθεί στο

ΕΡΤ: Με απόφασή του ο πρωθυπουργός εξομοίωσε 
τους μισθούς του Διευθύνοντος Συμβούλου της ΕΡΤ 
Γαμπρίτσου καθώς και του Προέδρου Ζούλα,με τον 
μισθό του Προέδρου του Αρείου Πάγου, περίπου 
ό.ΟΟΟε.μνιαίως....
Να φανταστείτε ότι ο μισθός του Αρχηγού ΓΕΕΘΑ είναι 
26506. Ούτε τα μισά
εννοεί ο πρωθυπουργός όταν λέει ότι «η κυβέρνηση- 
μέτρο των δυνατοτήτων να θωρακίσει την οικονομία»

Νικόλαος Παναγιωτόπουλος: «Ξέρετε, δεν είναι η κα
λύτερη εποχή να λες πράγματα εναντίον της Τουρκίας 
στο ΝΑΤΟ, γιατί οι σύμμαχοι, είτε μας αρέσει είτε όχι, 
θέλουν να εξασφαλίσουν ότι η Τουρκία παραμένει 
προσδεδεμένη στο άρμα του ΝΑΤΟ. Εμείς θα λέμε αυτά 
που έχουμε να λέμε, θα αιτιολογούμε τις ενστάσεις μας 
και θα ζητάμε να μεταβάλει η Τουρκία τη συμπεριφορά 
της... θα είμασταν ικανοποιημένοι αν βλέπαμε την 

Τουρκία να κάνει «λιγότερες υπερπτήσεις..»
Δηλαδή με πόσες παραβιάσεις θα είμαστε ικανοποιημένοι; Τα αερο

σκάφη του «απομονωμένου» σήμερα έκαναν 81 παραβιάσεις στο Αι
γαίο, από τις οποίες οι 11 ήταν υπερπτήσεις και στην Αθήνα. Άλλωστε 
ο ίδιος ο Κυριάκος Μητσοτάκης δεν είχε πει ότι «η επιβολή κυρώσεων 
κατά της Τουρκίας δεν είναι αυτοσκοπός. Η απειλή των κυρώσεων 
είναι το πιο ισχυρό μας όπλο»

Κι ευεία εδώ Βρέεεχει... τι όοουοοωα που Βοέεεχει...!

Ο Αχαχούχας
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Φάμελλος - Πέρκα: Η πρόταση Ισπανίας-Πορτογαλίας Εγκέφαλοι και ανεγκέφαλοι
αποδεικνύει τις ευθύνες Μητσοιάκη για την
αισχροκέρδεια και τα ουρανοκατέβατα κέρδη

στην αγορά ηλεκτρικής ενέργειας
Η πρόταση Ισπανίας και Πορτογα
λίας στην Κομισιόν για τη μείωση 
των τιμών ηλεκτρικής ενέργειας για 
τους καταναλωτές δεν αφήνει πλέον 
απολύτως κανένα περιθώριο για δι
καιολογίες στην κυβέρνηση Μητσο- 
τόκη. Η προτεινόμενη λύση αποτρέ- 
πει την εξάρτηση των τιμών 
ηλεκτρικής ενέργειας από τις εξαι
ρετικά υψηλές τιμές των ορυκτών 
καυσίμων, ιδιαιτέρως του φυσικού 
αερίου.
Η Ιβηρική πρόταση που, σύμφωνα με τα συμπερά
σματα του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου, μπορεί να εφαρ
μοστεί και σε άλλες ευρωπαϊκές χώρες και παρου
σιάζεται σε σημερινό άρθρο της εφημερίδας «Η 
Αυγή», προβλέπει ότι:
Εισάγεται ένας μηχανισμός αποζημίωσης για τις μο
νάδες ορυκτών καυσίμων, προκειμένου αυτή η 
ακραία υψηλή τιμή να μην μεταφράζεται στις προ
σφορές τους και κατ’ επέκταση και σε όλη την ενέρ
γεια, λόγω της οριακής τιμής.Έτσι η οριακή τιμή μει
ώνεται σημαντικά και η διαφορά τιμής των 
παραγωγών με αέριο αποζημιώνεται ξεχωριστά και 
αναλογικά.
Αυτή η λύση έχει άμεσο όφελος για τους καταναλωτές 
(που μπορεί να υπερβαίνει το 30%), σταματά την πα
ραγωγή ουρανοκατέβατων, άδικων κερδών, δεν έχει 
απολύτως κανένα δημοσιονομικό αποτύπωμα και 
μπορεί να εφαρμοστεί άμεσα και στην Ελλάδα. 
Εφόσον η λύση υπάρχει και είναι εφαρμόσιμη και

σύμφωνη με τις κατευθύνσεις του Ευρωπαϊκού Συμ
βουλίου, ο κος Μητσοτάκης δεν έχει κάτι να περιμένει 
από τη Σύνοδο Κορυφής του Μαΐου αλλά, οφείλει να 
εφαρμόσει εδώ και τώρα μέτρα για τη μείωση της τι
μής ηλεκτρικής ενέργειας για τους καταναλωτές.
Και φυσικά η πρόταση αυτή πρέπει να συνδυαστεί με 
άμεση εφαρμογή ορίου κέρδους στη χονδρεμπορική 
και υποχρεωτικό ποσοστό προθεσμιακών συμβο
λαίων στους παραγωγούς για να καταπολεμηθεί και 
η αισχροκέρδεια του καρτέλ στην ενέργεια.
Σε διαφορετική περίπτωση, θα επιβεβαιώσει ότι επι
λογή του είναι τα υπερκέρδη ηλεκτροπαραγωγών εν 
μέσω της ακραίας ακρίβειας και ότι τα θέτει ως προ
τεραιότητα έναντι του συμφέροντος της ελληνικής 
κοινωνίας και οικονομίας.

Τομεάρχης Περιβάλλοντος και Ενέργειας του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Σωκράτης Φάμελλος 

Αν. Τομεάρχης Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Θεοπίστη (Πέτη) Πέρκα

Παράταση για την τοποθέτηση ΔΠΕΑ σε 
παλιούς γεωργικούς ελκυστήρες

Από την Διεύθυνση Αγροτικής Οικονομίας και Κτη
νιατρικής ΠΕ Φλώρινας ανακοινώνεται πως δίδεται 
επιπλέον παράταση μέχρι 31-12-2022 για την τοπο
θέτηση Διάταξης Προστασίας Έναντι Ανατροπής εγ
κεκριμένου τύπου σε παλαιούς γεωργικούς ελκυ
στήρες που είχαν εφοδιαστεί πρώτη φορά με άδειες 
κυκλοφορίας πριν τις 21-05-1998 σύμφωνα με την 
υπουργική απόφαση με αριθ. Γ3Β/383/95967/8-04- 
2022. Οι ενδιαφερόμενοι ιδιοκτήτες παλαιών γεωρ
γικών ελκυστήρων αλλά και υποψήφιοι κατασκευα
στές οι οποίοι θα αναλάβουν τη διαδικασία έγκρισης 
τύπου μιας ΔΠΕΑ θα πρέπει να γνωρίζουν τα κά
τωθι:
• Οποιοσδήποτε κατασκευάζει μια διάταξη προστα
σίας, προκειμένου να την διαθέσει στην αγορά, καθί
σταται ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΗΣ και αναλαμβάνει όλες τις 
ευθύνες και υποχρεώσεις του κατασκευαστή όπως 
προβλέπονται από την κείμενη νομοθεσία. Το ΥΠΑΑΤ 
δεν έχει καμία αρμοδιότητα οποιοσδήποτε αδειοδό- 
τησης ή πιστοποίησης.
• Στον κανονισμό 167/2013 του Ευρωπαϊκού Κοινο
βουλίου και του Συμβουλίου, στο κεφάλαιο II περι
λαμβάνονται και ορισμένες από τις υποχρεώσεις των 
κατασκευαστών, αντιπροσώπων, διανομέων κ.ο.κ.
• Επίσης στο Κεφάλαιο III του ίδιου κανονισμού περι- 
γράφονται οι ουσιαστικές απαιτήσεις οι οποίες εξει
δικεύονται σε απαιτήσεις λειτουργικής ασφάλειας, 
εργασιακής ασφάλειας και περιβαλλοντικών απαιτή
σεων ανάλογα με τα συστήματα, τα μηχανικά μέρη 
και τις χωριστές τεχνικές μονάδες που προορίζονται 
για αγροτικά οχήματα.
• Για τις τεχνικές λεπτομέρειες των ανωτέρω απαι
τήσεων η Ευρωπαϊκή Επιτροπή έχει εκδώσει κατ' 
εξουσιοδότηση πράξεις, δηλαδή εξειδικευμένους κα
νονισμούς (π.χ. Ρ 1322/2014, Ρ? 68/2015, Ρ 
985/2018κ.λπ.)
• Για την έγκριση τύπου των ΔΠΕΑ απαιτείται δοκιμή 
που γίνεται μόνο από πιστοποιημένους για το σκοπό 
αυτό φορείς.
Οι προδιαγραφές και οι απαιτήσεις για τη δοκιμή και 
έγκριση τύπου των ΔΠΕΑ σε ευρωπαϊκό και διεθνές 
επίπεδο τις οποίες υποχρεωτικά ακολουθεί και η 
χώρα μας, αναφέρονται λεπτομερώς: 
α) Στον ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ (ΕΕ) αριθ. 167/2013 ΤΟΥ ΕΥΡΩ
ΠΑΪΚΟΥ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΙΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ της 
5ης Φεβρουάριου 2013 για την έγκριση και την επο- 
πτεία της αγοράς γεωργικών και δασικών οχημάτων 
και ειδικότερα
β) Στον ΚΑΤ’ ΕΞΟΥΣΙΟΔΟΤΗΣΗ ΚΑΝΟΝΙΣΜΟ (ΕΕ) 
αριθ. 1322/2014 (ΡνΟΡ) ΤΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ της 19ης 
Σεπτεμβρίου 2014 για τη συμπλήρωση και την τρο

ποποίηση του κανονισμού (ΕΕ) αριθ. 167/2013 του 
Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου και του Συμβουλίου όσον 
αφορά την κατασκευή οχημάτων και τις γενικές απαι
τήσεις για την έγκριση γεωργικών και δασικών οχη
μάτων.
Εναλλακτικές προδιαγραφές τις οποίες αποδέχεται 
και ο κανονισμός ΠνΩΡ με το Παράρτημα II είναι οι 
κώδικες του ΟΟΣΑ (ΟΕΘϋ).
Στον σύνδεσμο
Ηηρ5://νννννν.οθαά.θΓ9/39ΓίουΙΙυΓθΛΓ3θΙθΓ$/ςοάθ5/ 
μπορεί κανείς να αναζητήσει τους κώδικες που 
αφορούν στις δοκιμές των ΔΠΕΑ (εοάθε 3, 4, 6, 7, 8 
ανάλογα με τον τύπο της διάταξης και τον τύπο γε
ωργικού ελκυστήρα που μπορεί η εν λόγω ΔΠΕΑ να 
τοποθετηθεί).
Επίσης μπορούν να απευθύνονται στην ΕΚΑΓΕΜ, 
αλλά και στον ΣΕΑΜ ο οποίος εκδήλωσε τη διάθεση 
και προθυμία να βοηθήσει τους κατασκευαστές και 
ταυτόχρονα να ενημερώσει τους ενδιαφερομένους 
ότι αυτή η παράταση θα είναι η τελευταία.
Ο ρόλος των ΔΑΟΚ είναι να ελέγξουν αν η Διάταξη 
Προστασίας Έναντι Ανατροπής είναι εγκεκριμένη 
ώστε να προχωρήσει στην έκδοση της άδειας κυκλο
φορίας ή στη μεταβίβαση του ελκυστήρα.
Για περισσότερες πληροφορίες: Ε. Βράντση τηλ 
2385350549

Ο Διευθυντής Αγροτικής 
Οικονομίας & Κτηνιατρικής 

ΑΜΠΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ

ο Κωνσταντίνοο
ΤΖέκης

Αντιστράτηγος εα της ΕΛΑΣ 
Ι(ίζβΙ(ίε@οΙβηβ1.ρΓ

Τ
ελικά, δεν έχουμε κατα
λάβει, ποιος κρατά το τι
μόνι αυτής της χώρας ή 
ακόμη και της ανθρωπότητας.

Οι έξυπνοι και ατσίδες ή οι 
βλάκες και ανεγκέφαλοι;
Με την πρώτη ανάγνωση, άλλοι, 
μάλλον, θα επιλέξουν την 
πρώτη περίπτωση και άλλοι τη 
δεύτερη.
Οι περισσότερο σκεπτόμενοι, θα 
ακολουθήσουν τον τρίτο δρόμο, 
που αποτελεί σύνθεση των δύο 
περιπτώσεων. Οι ατσίδες και 
έξυπνοι, με το χέρι και τη δύ
ναμη των ανεγκέφαλων. Και 
εδώ ίσως είναι η διαφορά.
Οι έξυπνοι και ατσίδες, χρησιμο
ποιούν τους βλάκες και ανεγκέ
φαλους, για να κάνουν τη 
δουλειά τους και να ελέγχουν 
τις καταστάσεις.
Τις μέρες αυτές, συζητάμε για το 
έγκλημα της Πάτρας και προ
σπαθούμε να ανακαλύψουμε το 
προφίλ της δράστιδας και να 
βρούμε φωτογραφίες του και
σκαλίζουμε τη ζωή της, ενώ θα έπρεπε από την πρώτη στιγμή να εν
τείνουμε τις προσπάθειες ώστε να βρούμε μαζί με τον υπαίτιο και εκεί
νους όσοι ξεχάστηκαν και άφησαν τρία παιδιά να πεθάνουν αβοήθητα. 
Με τον όρο αβοήθητα δεν εννοώ την ιατρική νοσοκομειακή προσπά
θεια, αλλά την αβελτηρία των κοινωνικών δομών.
Το ίδιο γίνονταν και στο ποδόσφαιρο, που χρησιμοποιούνταν βλάκες και 
ανεγκέφαλοι (να θυμηθούμε το σύνθημα «και τα μυαλά στα κάγκελα») 
των γηπέδων, για να κάνουν τη δουλειά τους οι διάφοροι εκμεταλλευτές 
του ποδοσφαίρου. Μετά την δολοφονία του Άλκη στη Χαριλάου άλλαξαν 
όλα δια μαγείας. Αλήθεια που είναι οι χούλιγκανς, που είναι οι αναρχικοί 
που είχαν καθημερινή σχεδόν δραστηριότητα; Μήπως οι ατσίδες τους 
περιθωριοποίησαν προσωρινά εφαρμόζοντας στρατηγική αποχής ώστε 
να ξεχασθεί και πάλι προς τη δόξα να τραβήξουν;
Να θυμηθούμε τους χώρους του εμπορίου, των αγορών, των καυσί
μων, των πρώτων υλών, των δανείων των τραπεζών, των παράνομων 
και αυθαίρετων τόκων, και ένα σωρό, άλλων δραστηριοτήτων, που 
αυτή την ώρα του πολέμου, ξαφνικά θυμήθηκαν να αυξήσουν ότι που
λιέται ώστε να κερδίζουν οι ατσίδες τεράστια ποσά και οι ανήμποροι λια
νοπωλητές ελάχιστα;
Στην πολιτική, τα πράγματα είναι περισσότερο σκοτεινά. Ο Λαμπράκης 
σκοτώθηκε από το τρίκυκλο του ανεγκέφαλου, αλλά πίσω από το τρί- 
κυκλο βρίσκονταν ολόκληροι στρατοί παρακρατικών και παραστρατιω- 
τικών ατσίδων. Στη Νίκαια το παιδί σκοτώθηκε από κάποιον
ανεγκέφαλο υηακούοντας την εντολή του έξυπνου πολιτικά προϊστα
μένου του.
Πίσω από κάθε πολιτική δολοφονία ή παράνομη δράση, προς θεού δεν 
βρίσκεται ο κάθε βλάκας και ανεγκέφαλος αλλά άριστα οργανωμένα 
στελέχη κομμάτων και οικονομικών συμφερόντων.
Κανείς χρήστης ναρκωτικών δεν αγοράζει από την Κολομβία ή την Ταϊ
λάνδη ή το Αφγανιστάν ναρκωτικά. Αυτά αγοράζονται σε τόνους από 
εκείνους που μπορούν να έχουν τσουβάλια δολάρια μαύρα και την πλη
ρώνουν οι τραχανολόγοι χρήστες των γραμμαρίων πώλησης, 
θα μου πείτε πώς στρατολογούνται διαχειριστές συμφερόντων, δολο
φόνοι και νταήδες; Δύο είναι τα κίνητρα. Το πρώτο είναι οικονομικό. Με 
λίγα λεφτά κάνεις άριστα τη δουλειά σου. Το δεύτερο και σπουδαιότερο 
είναι ο φανατισμός. Και φανατισμός δεν είναι παρά ο τυφλός ζήλος, που 
συνοδεύεται με πάθος για κάποια ιδέα, θρησκεία, κόμμα, σύστημα, που 
αναπτύσσει μίσος κατά αλλοθρήσκων, κατά των ανθρώπων, που έχουν 
διαφορετική άποψη. Να ποιος οπλίζει το χέρι του ανεγκέφαλου. 
Μέχρι τώρα η πολιτεία διαχρονικά τι έκανε, τι κάνει και τι θα κάνει; 
Άκουγε, ακούει και θα ακούει. Αλλά που να βρεις καθαρά αυτιά να 
ακούσουν και να δράσουν αποτελεσματικά;
Τα αφτιά έχουν τοίχους έγραφε ένας ανώνυμος στους δρόμους. Και 
ωτασηίδες θα προσθέταμε εμείς.

Ευχαριστήριο της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας Φλώρινας προς τον 
Δήμαρχο Φλώρινας Γιαννάκη 
Βασίλειο και τον Αντιδήμαρχο 

Τεχνικών Υπηρεσιών 
Σακουλέβα Κων/νο

Ο
 Διοικητής και το Προσωπικό της Π.Υ. Φλώρινας εκφράζουν 
τις θερμές τους ευχαριστίες προς τον Δήμαρχο Φλώρινας 
κο. Γιαννάκη Βασίλειο και τον Αντιδήμαρχο Τεχνικών Υπη
ρεσιών κο. Σακουλέβα Κων/νο, καθώς ανταποκρίθηκαν άμεσα 

στο αίτημα που υποβάλαμε και διατέθηκε εργατοτεχνικό προσω
πικό του Δήμου Φλώρινας προκειμένου να πραγματοποιηθούν 
ελαιοχρωματισμοί εσωτερικών χώρων στις εγκαταστάσεις της 
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Φλώρινας.

Ο Διοικητής
Ιωάννης Ε. Μιαούλης Αντιπύραρχος

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 10:22:29 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



Σε Έδεσσα Φλώρινα και Καστοριά ο ΥΦΕΘΑ Νικόλαος Χαρδαλιάς
.

Ο
 Υφυπουργός Εθνικής Άμυνας κ. Νικόλαος 
Χαρδαλιάς, πραγματοποίησε σήμερα, Πέμ
πτη 14 Απριλίου 2022, επισκέψεις σε Σχη
ματισμούς, Μονάδες και Επιτηρητικά Φυλάκια 

του Στρατού Ξηρός στις Περιφέρειες Κεντρικής 
και Δυτικής Μακεδονίας. .
Πιο συγκεκριμένα, ο Υφυπουργός Εθνικής Άμυνας 
επισκέφθηκε τις έδρες της II Μηχανοκίνητης Μεραρ-, 
χίας Πεζικού (II Μ/Κ ΜΠ) σχπν'Εδεσσα, του 1 ου Συν
τάγματος Πεζικού (1ου ΙΠ) και των Επιτηρητικών 
Φυλακίων (ΕΦ) «ΝΙΚΗΣ» και «ΛΑΙΜΟΥ» στη Φλώ
ρινα και του ΕΦ «ΚΡΥΣΤΑΛΛΟΠΗΓΗΣ» στην Κα
στοριά.
0 κ. Χαρδαλιάς, ενημερώθηκε από τις Διοικήσεις τους 
για την ιστορία, την οργάνωση, την αποστολή και τις 
τρέχουσες δραστηριότητέςτους. Επίσης, περιηγήθηκε 
στους χώρους τους, συνομίλησε και αντάλλαξε ευχές 
με στελέχη και οπλίτες θητείας, με την ευκαιρία των 
επικείμενων Αγίων Ημερών του Πάσχα.
Επιπλέον, ο Υφυπουργός Εθνικής Άμυνας, στο πλαίσιο

της στενής αλλά και ουσιαστικής συνεργασίας του 
Υπουργείου ΕθνικήςΆμυναςμε τις τοπικές κοινωνίες, 
πραγματοποίησε συναντήσεις εργασίας με κατά τό
πους Αρχές και Φορείς, ως ακολούθως: 
-ΣτηνΈδεσσα, με τον Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Πέλλας 
κ. Ιορδάνη Τζαμτζή και τον Δήμαρχο Έδεσσας κ. 
Δημήτριο Γιάννου.
- Στη Φλώρινα, με τον Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε, Φλώ
ρινας κ. Σωτήριο Βόσδου, τους Δημάρχους Φλώρίτ-
νας κ. Βασίλειο Γιαννάκη και Πρεσπών κ. Πανα
γιώτη Πασχαλίδη.
Κατά τις σημερινές επισκέψεις, τον Υφυπουργό Εθνι
κής Άμυνας συνοδέυσε ο Διοικητής Γ' Σώματος 
Στρατού Αντιστράτηγος Σωτήριος Κωστάκογλου, Επί
σης, κατά περίπτωση παρόντες ήταν οι Διοικητές της 
II Μ/Κ ΜΠ Υποστράτηγος Αριστείδης Ηλιόπουλος, της 
9ης ΜΠ ΤΑΞ Ταξίαρχος Ελευθέριος Πινάκης, του 1 ου 
ΣΠ Συνταγματάρχης Αναστάσιος Αηοστολίδης και του 
15ου ΣΠ Συνταγματάρχης Ιωάννης Σμαλιός.

ΝΩΤΑΣ Π. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ
ΝΕΥΡΟΛΟΓΟΣ - Μ.ϋ. Μδε.ΡΗϋ (ο)
Ακαδημαϊκός Υπότροφος - Αριστοτέλειο 

Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης 
Τηλ. 6946898736

ΓΠβίΙ: Κοη5ΐ3η1ΐηο5_ηοΐ35@Ηο1ηπ3ί1.εοηι 

Ιατρείο καθηγητή Αναστάσιου Ωρολογά
Μητροπόλεως 51, 6ος όροφος 

Θεσσαλονίκη, τηλ. 2310288068
Κέντρο Πολλαπλήε Σκλήρυνσης 

Κλινική Αγιος Λουκάς - Πανόραμα Θεσ/νίκης 
Τηλ. 2310390544

Εοναστήοιο Κλινικήε 
Νευροφυσιολογίαε Α.Π.Θ.

Π.Γ.Ν.Θ. ΑΧΕΠΑ Στ. Κυριακίδη 1,
3ος όροφος Θεσσαλονίκη
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022

Στην βουλή απο τον ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ οι υποθέσεις
Αποναρκοθέτησης και προγράμματος 

δημοσιότητας- "Τον κίνδυνο παραγραφής των 
υποθέσεων" σημειώνουν οι βουλευτές

Ε
ρώτηση κατέθεσε η Ολυμπία Τελιγιορίδου 
με την συνυπογραφή τριών ακόμα βουλευ
τών του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ, Καλλιόπης Βέττα, Θε
οπίστης Πέρκα και Γιάννη Ραγκούση, για την κα

θυστέρηση της δικαστικής διερεύνησης 
των υποθέσεων της 3ης Προγραμματικής περιόδου 
του ΠΕΠ Δυτικής Μακεδονίας σχετικά με την Τεχνική 
βοήθεια του ΠΕΠ, την αποναρκοθέτηση του Γράμμου 
και την τουριστική προβολή μέσω του προγράμματος 
του Τοπικού Πόρου, με κίνδυνο την παραγραφή των 
υποθέσεων.
Στην ερώτηση αφού γίνεται αναφορά στη σωρεία 
λαθών και παρατυπιών στα σχετικά υποέργα, όπως 
είδαν το φως της δημοσιότητας, ζητείται η ενημέρωση 
από την πλευρά της κυβέρνησης σχετικά με την εξέ
λιξη της υπόθεσης. Πιο συγκεκριμένα, η κυβέρνηση 
οφείλει να ενημερώσει για το στάδιο στο οποίο βρί
σκεται η υπόθεση ελέγχου για τη διερεύνηση της νο
μιμότητας των σχετικών πράξεων. Επίσης, η κυβέρ
νηση ερωτάται πώς εξελίσσεται η εργασία της ομάδας 
ελέγχου που συστάθηκε με το ΦΕΚ 862 στις 
8/10/2021 για την διερεύνηση της νομιμότητας υλο
ποίησης των αναφερόμενων υποέργων που στοίχι
σαν εκατομμύρια ευρώ στους'Ελληνες φορολογού
μενους.

Ερώτηση
Προς τους κ.κ Υπουργούς 

Δικαιοσύνης - Οικονομικών

θέμα: «Καθυστέρηση δικαστικής διερεύνησης των 
υποθέσεων της 3ης Προγραμματικής περιόδου του 
ΠΕΠ Δυτικής Μακεδονίας σχετικά με την Τεχνική βοή
θεια του ΠΕΠ, την αποναρκοθέτηση του Γράμμου και 
την τουριστική προβολή μέσω του προγράμματος του 
Τοπικού Πόρου, με κίνδυνο την παραγραφή των υπο
θέσεων»
Ερωτηματικά προκαλούν σχετικά δημοσιεύματα για 
την καθυστέρηση της δικαστικής διερεύνησης για την 
3η Προγραμματική Περίοδο του ΠΕΠ Δυτικής Μακε
δονίας, σε σχέση με τα Προγράμματα που αφορούσαν 
την Τεχνική βοήθεια του ΠΕΠ μέσω πληροφόρησης 
και δημοσιοποίησης του προγράμματος, την αποναρ
κοθέτηση του Γράμμου και την τουριστική προβολή 
μέσω του προγράμματος του Τοπικού Πόρου. Σωρεία 
λαθών και παρατυπιών οδήγησαν στην απένταξη του 
έργου από τα Ευρωπαϊκά Προγράμματα, τα οποία 
χρηματοδοτούνταν κατά 80% από την Ε.Ε.

Σχετικά δημοσιεύματα ΜΜΕ τοπικής και εθνικής εμ
βέλειας σχετικά με την ορθότητα ή όχι της υλοποίησης 
των υποέργων, οδήγησαν τον τότε Γ.Γ. της ΠΔΜ, το 
2010, να διενεργήσει τις πρώτες ΕΔΕ, τα συμπερά
σματα των οποίων κατατέθηκαν στην Εισαγγελία Κο
ζάνης. Το 2011 η Εισαγγελία έδωσε παραγγελία και 
πραγματοποιήθηκαν έλεγχοι από το τότε ΣΔΟΕ Δυτι
κής Μακεδονίας. 31 μήνες μετά, το πόρισμα του ΣΔΟΕ 
οδηγεί σε διενέργεια νέου ελέγχου, το πόρισμα του 
οποίου παραδίδεται στον Εισαγγελέα Κοζάνης και στα 
τέλη του 2014 μεταβιβάζεται στο γραφείο της τότε 
Ανακρίτριας.
Στις 8 Οκτωβρίου 2021, με το ΦΕΚ 862, συστήνεται 
και συγκροτείται ομάδα ελέγχου για τη διενέργεια 
έκτακτου ελέγχου της ΕΔΕΑ σε πράξεις/υπό έργα του 
Ε.Π. Δυτικής Μακεδονίας 2000-2006 στο πλαίσιο του 
Γ’ ΚΠΣ. Σύμφωνα με το ΦΕΚ ο έλεγχος ήταν συνολι
κής διάρκειας 8 ημερών και προέβλεπε τη διενέργεια 
5 ημερών, εκτός έδρας στην ΕΥΔΕΠ ΠΔΜ στην Κο
ζάνη το διάστημα από 18/10/2021 έως 22/10/2021. 
Επειδή, υπάρχει ο κίνδυνος να οδηγηθούν σε παρα
γραφή οι υποθέσεις, χωρίς να απονεμηθεί δικαιο
σύνη,
Επειδή, πρόκειται για υποέργα τα οποία στοίχισαν 
στους'Ελληνες φορολογούμενος πολλά εκατομμύρια 
ευρώ,
Επειδή, ειδικά το θέμα της ολοκλήρωσης της απο
ναρκοθέτησης του Γράμμου δεν έχει να κάνει μόνο 
με τη κατασπατάληση του Δημοσίου χρήματος αλλά 
και με την ασφάλεια των πολιτών, των επαγγελματιών 
και των επισκεπτών της περιοχής,
Επειδή, η διερεύνηση νομιμότητας της όλης διαγω- 
νιστικής διαδικασίας ξεκίνησε 12 χρόνια πριν και 
ακόμη δεν έχει ολοκληρωθεί,
Ερωτώνται οι Υπουργοί:
1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η υπόθεση ελέγχου για 
τη διερεύνηση της νομιμότητας των σχετικών πρά
ξεων;
2. Έχει ολοκληρωθεί ο έλεγχος και έχει εκδοθεί πό
ρισμα από τη νέα ομάδα ελέγχου που συστάθηκε με 
το ΦΕΚ 862 στις 8/10/2021 με σκοπό τη δικαστική 
διερεύνηση της υπόθεσης-,

Οι ερωτώντες βουλευτές 
Τελιγιορίδου Ολυμπία - Βέττα Καλλιόπη 
Πέρκα Θεοπίστη - Ραγκούσης Ιωάννης

Στην Δυτική Μακεδονία εγκρίνονται όλοι οι 
Νέοι Γεωργοί μετά την ανακοίνωση του 

Υπουργείου για πρόσθετους πόρους
100 εκ. ευρώ

Κ
ατά τπ Συνάντηση του Περιφερειάρχη Δυ
τικής Μακεδονίας κ Κασαπίδη με τον 
Υπουργό Αγροτική Ανάπτυξης και Τροφί
μων κ. Γεωργαντά ανακοινώθηκε από τον 

Υπουργό η πλήρη κάλυψη, με πρόσθετη δαπάνη 
πόρων ύψους 9,44 εκ. ευρώ , ΤΟΥ ΣΥΝΟΛΟΥ 
ΤΩΝ ΦΑΚΕΛΩΝ υποψηφίων Νέων Γεωργών της 
Δυτικής Μακεδονίας από τα οποία 4,5 εκ. είναι 
οι πρόσθετοι πόροι για την Δίκαιη Αναπτυξιακή 
Μετάβαση.
Έτσι η Δυτική Μακεδονία εισπράττει συνολικά 39,9 
εκ. ευρώ καλύπτοντας στο σύνολο του 1.062 υπο
ψήφιους Νέους Γεωργούς.

στο Πρόγραμμα
Στην ίδια Συνάντηση ο Υπουργός ενημέρωσε ότι εντός 
των ημερών αναμένεται και η Κοινή Απόφαση των 
Υπουργείων Αγροτικής Ανάπτυξης και Οικονομικών, 
για την εκταμίευση των ποσών της αποζημίωσης των 
ζημιών στις δενδροκαλλιέργειες στο προανθικό στά
διο στη Δυτική Μακεδονία από τον παγετό του 2021. 
Η Περιφερειακή Αρχή με μεθοδικότητα και επιμονή 
πετυχαίνει λύσεις και προωθεί την Ανάπτυξη της Δυ
τικής Μακεδονίας.

0 Αντιπεριφερειάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης 
Δρ. Λάμπρος Χατζηζήσης
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Συνοδευτικές Δράσεις Υπηρεσίες 
και Συνεδρίες Κοινωνικής 
Ένταξης, Δημιουργικής 

Απασχόλησης και Πολιτισμού

Η
 Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας, ως Επικεφαλής Εταίρος 
των Κοινωνικών Συμπράξεων του ΤΕΒΑ της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας στο πλαίσιο του «Επιχειρησιακού Προ

γράμματος Επισιτιστικής και Βασικής Υλικής Συνδρομής ΤΕΒΑ» 
και σε συνεργασία με τις Περιφερειακές ενότητες Κοζάνης, Κα
στοριάς, Φλώρινας και Γρεβενών υλοποιούν συνοδευτικές δρά
σεις κοινωνικής ένταξης και δημιουργικής απασχόλησης των 
ωφελούμενων του ΤΕΒΑ που περιλαμβάνουν:
- Υπηρεσίες Ψυχοκοινωνικής Στήριξης 
- Υπηρεσίες Διατροφικών Συμβουλών 
- Αθλητικές δραστηριότητες 
- Πολιτιστικές- παιδαγωγικές δράσεις 
- Συμβουλές Οικονομικού χαρακτήρα 
- Συμβουλές Νομικού χαρακτήρα

Πολλές από τις ομαδικές συνοδευτικές δράσεις όπως είναι τα θεατρικά 
- πολιτιστικά εργαστήρια, οι αθλητικές δραστηριότητες καθώς και οι 
διατροφικές συνεδρίες, πραγματοποιούνται διαδικτυακά μέσα από μια 
ηλεκτρονική πλατφόρμα του ζοοηη, στην οποία έχουν ελεύθερη πρό
σβαση οι ωφελούμενοι, στις ημερομηνίες που έχουν προγραμματιστεί. 
Επίσης οι ωφελούμενοι έχουν τη δυνατότητα να παρακολουθούν δια
δικτυακά, δια ζώσης ή τηλεφωνικά λόγω της πανδημίας, εξατομικευ- 
μένες συνεδρίες ψυχοκοινωνικής στήριξης, συμβουλές οικονομικού 
ή/και νομικού χαρακτήρα, από εξειδικευμένους επιστήμονες.
Οι ωφελούμενοι μπορούν να ενημερώνονται για τις υπηρεσίες και να 
συμμετέχουν στις παραπάνω δράσεις και συνεδρίες ακλουθώνταςτους 
παρακάτω συνδέσμους:

• Στο δίΐθ των Συνοδευτικών Δράσεων του Προγράμματος 
ήΙίρ5://νννννν.Ιθβ3ράηη.9Γ/#ρΓ09Γ3Γη

• Καθώς και στο ίό
ΗΐΙρ5://νννννν.ί3ςθβοοΚ.€θΓη/%0Ε%Α3%0Ρ%85%0Ε%Β0%0Ε%ΒΡ%0
Ε%Β4%ΟΕ%Β5%ΟΡ%85%ΟΡ%84%ΟΕ%Β9%ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%8
2-%ΟΕ%94%ΟΡ%81%ΟΕ%ΑΟ%ΟΡ%83%ΟΕ%Β5%ΟΕ%Β9%ΟΡ%82-
%0Ε%94%0Ρ%85%0Ρ%84%0Ε%Β9%0Ε%ΒΑ%0Ε%ΑΕ%0Ρ%82-
%0Ε%90%0Ε%Β 1 %ΟΕ%ΒΑ%ΟΕ%Β5%ΟΕ%Β4%ΟΕ%ΒΡ%ΟΕ%ΒΟ%0
Ε % Α Ρ % 0 Ε % Β1 % 0 Ρ % 8 2 - % 0 Ε % Α 4 % 0 Ε % Β 5 % 0 Ε % Β 2 % 0 Ε % Β1 -
103755155177539

Η συμμετοχή στις ομαδικές συνεδρίες είναι ελεύθερη χωρίς προηγού
μενη δήλωση συμμετοχής, με βάση το αναρτημένο ημερολογιακό πρό
γραμμα. Για την συμμετοχή στις ατομικές συνεδρίες οι ωφελούμενοι 
μπορούν να εκδηλώνουν ενδιαφέρον τηλεφωνικά στο 694 4913 599 ή 
στέλνοντας εηηοίΐ στο Ρ0Μ-ΤΕΒΑ-5ΥΝ0ΒΕΥΤΙΚΑ@9ηΓΐ3ί1.εοηη ή στα 
σημεία εξυπηρέτησής τους για τα συνοδευτικά μέτρα. Το αίτημά τους 
θα καταχωρείται και θα προωθείται στον αρμόδιο επιστήμονα, ο οποίος 
θα έρχεται σε επαφή μαζί τους.

Σημεία ενημέρωσης και εξυπηρέτησης ωφελούμενων:

Γρεβενά: Τέρμα Κ. Ταλιαδούρη, Διοικητήριο Γρεβενών «Κ. Ταλια- 
δούρης»,2 όροφος, γραφείο 416, τηλέφωνο επικοινωνίας 
2462353316

Καστοριά : Νομαρχία Καστοριάς ,γραφείο( δίπλα στο τμήμα Συγ
κοινωνιών), Ισόγειο, τηλέφωνο επικοινωνίας 6948454815

Κοζάνη: Δημοκρατίας 74 Νομαρχία, 3 όροφος, γραφείο 10, τη
λέφωνο επικοινωνίας 2461351118

Φλώρινα: διοικητηρίου,4 όροφος, τμήμα δημόσιας υγείας και
κοινωνικής μέριμνας,
τηλέφωνο επικοινωνίας 2385350468

' κοτλλμματΑ Τ·ί

.^ΜΜβ»·»  —' ώ!
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Σοβαρές οι ευθύνες κυβέρνησης και Ρυθμιστικών Αρχών Πασχαλινό Βαζαατ από το Σύλλογο
για την αισχροκέρδεια και το ράλι τιμών στην ενέργεια

Η Ρυθμιστική Αρχή Ενέρ
γειας, που ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
διεκδικεί να είναι ισχυρή, 

ανεξάρτητη, στελεχωμένη, 
προκειμένου να επιτελεί απο
τελεσματικά την αποστολή της 
για να λειτουργεί η αγορά 
προς όφελος των καταναλω
τών, οφείλει να ξεφύγει από 
τα κυβερνητικά δεσμά και να 
ενημερώσει τα κόμματα, τη 
Βουλή, τους επιχειρηματίες 
και τους πολίτες για τα δεδο
μένα της ενεργειακής κρίσης, 
για το ποιοι κερδίζουν από 
αυτή και ποια είναι τα εργα
λεία υπέρβασης και αντιμετώ
πισης της κρίσης. Γιατί δεν 
μπορεί να παραπέμπονται οι 
λύσεις για το τέλος Μάίου ή για την Ευρώπη ενώ 
οι τιμές στην Ελλάδα εδώ και οχτώ μήνες προ- 
καλούν ηλεκτροσόκ και λουκέτα! Γνωρίζουμε ότι 
υπάρχουν ξεκάθαρες πολιτικές ευθύνες για την 
ακραία κρίση ακρίβειας που απειλεί την επιβίωση της 
ελληνικής κοινωνίας και οικονομίας και για το λόγο 
αυτό δεν χρεώνουμε όλες τις ευθύνες στις ρυθμιστι
κές και ελεγκτικές αρχές», δήλωσαν οι εκπρόσωποι 
του Τομέα Περιβάλλοντος και Ενέργειας του ΣΥΡΙΖΑ- 
ΠΣ, Σ.Φάμελλος, Π.Πέρκα και Ρ.Δούρου κατά τη συ
νάντησή τους με τη Διοίκηση και στελέχη της ΡΑΕ 
που πραγματοποιήθηκε στα γραφεία της ΡΑΕ εχθές. 
Από την πλευρά της ΡΑΕ συμμετείχαν ο Πρόεδρος 
της Ρυθμιστικής Αρχής Ενέργειας, θ. Δαγούμας, ο Β' 
Αντιπρόεδρος, Δ. Φούρλαρης και συνεργάτες της 
Αρχής.
Οι εκπρόσωποι του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ τόνισαν ότι ζήτησαν 
επίσημη συνάντηση με τη ΡΑΕ για να ενημερωθεί η 
αξιωματική αντιπολίτευση για τα ελλείμματα στη ρύθ
μισης και στον έλεγχο της ελληνικής αγοράς ηλεκτρι
κής ενέργειας που έχουν κάνει την Ελλάδα 
πρωταθλήτρια στη χονδρεμπορικής τιμής και για τις 
προτάσεις της ΡΑΕ για την αντιμετώπιση των προ
βλημάτων αυτών. Επισήμαναν ότι ο στρεβλός τρόπος 
εφαρμογής του Μοντέλου-Στόχος (Τβτρθί ΜοάεΙ) 
στην ελληνική αγορά ηλεκτρικής ενέργειας, χωρίς 
επαρκή έλεγχο, με φαινόμενα αισχροκέρδειας και 
χειραγώγησης της αγοράς από ένα ολιγοπώλιο ενέρ
γειας και χωρίς να λειτουργεί η προθεσμιακή αγορά 
έχει επιβαρύνει με δισεκατομμύρια ευρώ επιπλέον 
κόστος τους καταναλωτές, νοικοκυριά και επιχειρή
σεις.
Σε αυτό τα προβλήματα στην εφαρμογή του Τβτρθί 
Μοάθί προστέθηκαν τα ουρανοκατέβατα κέρδη πα
ραγωγών ηλεκτρικής ενέργειας και τα υπερκέρδη 
των παραγωγών από φυσικό αέριο.
Τα στελέχη του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ ζήτησαν από τον Πρόεδρο 
της ΡΑΕ να ενημερωθούν για το εάν η ΡΑΕ έχει κα
ταθέσει στοιχεία στην κυβέρνηση σχετικά με τα πε
ριθώρια κέρδους κάθε μονάδας ηλεκτροπαραγωγής 
και αν έχει εισηγηθεί την επιβολή έκτακτης εισφορά 
στα κέρδη που παράγονται μεσούσης της ενεργει
ακής κρίσης στον κλάδο της ηλεκτροπαραγωγής, 
λόγω των υψηλών τιμών φυσικού αερίου, κάτι που 
ο Πρόεδρος της ΡΑΕ δεν διέψευσε αλλά ούτε επιβε
βαίωσε. Επιβεβαίωσε όμως ότι αυτά τα στοιχεία τη
ρούνται στη ΡΑΕ πολύ πριν την έκρηξη των τιμών και 
ότι έχουν τροποποιηθεί τα περιθώρια κέρδους των 
ηλεκτροπαραγωγών μέσα στην κρίση.
Στο ερώτημα του ΣΥΡΙΖΑ-Πλ για το εάν και πότε η 
ΡΑΕ θα καταθέσει τα επίσημα στοιχεία, ο κ. Δαγού- 
μας απάντησε ότι τα στοιχεία για τα κέρδη των ηλε
κτροπαραγωγών θα έχουν ποσοτικοποιηθεί και θα 
έχουν δημοσιοποιηθεί μέσα στον μήνα Απρίλιο.: 
«Υπάρχει η βούληση να προσδιοριστεί το κέρδος 
αλλά η ΡΑΕ δεν είναι φορολογική αρχή και είναι άλλο 
πράγμα η πολιτική βούληση», είπε χαρακτηριστικά. 
Από τη μεριά του ΣΥΡΙΖΑ ΠΣ σημειώθηκε ότι ήταν και 
είναι ευθύνη της Ρυθμιστικής Αρχής από το 2021 να 
έχουν εηισημανθεί οι περιπτώσεις της αισχροκέρ
δειας και όχι να περιμένουμε στο τέλος Απριλίου, 
ενώ όλοι οι καταναλωτές έχουν πληρώσει υπέρογ
κους λογαριασμούς. Και ότι ήδη τα αποτελέσματα της 
ΔΕΗ αναγράφουν ρητά ότι διευρύνθηκε το περιθώ
ριο κέρδους μέσα στο 2021, κάτι που είναι προκλη
τικό ενώ υπήρχε αυτή η έκρηξη τιμών!
Ερωτηθείς εάν η λύση που προτείνουν Ισπανία και 
Πορτογαλία αποτελεί ένα μέτρο που θα μπορούσε να 
εφαρμοστεί και στην Ελλάδα (ώστε να μειωθούν ση
μαντικά οι τιμές και να σταματήσει η παραγωγή υπερ
κερδών, απάντησε ότι πρόκειται για ένα μέτρο που 
θα μπορούσε δυνητικά να εφαρμοστεί και στην Ελ
λάδα και ενημέρωσε πως η ΡΑΕ συζητά και έχει προ
τείνει ένα παρόμοιο σχήμα στον Οργανισμό 
Συνεργασίας των Ρυθμιστικών Αρχών Ενέργειας 
(ΑΟΕΡ) που χρειάζεται όμως χρόνο.
Οι εκπρόσωποι του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ ενημέρωσαν την ΡΑΕ

για το μέτρο υποχρεωτικότητας διμερών συμβο
λαίων που έχουν εφαρμόσει άλλες χώρες εν μέσω 
κρίσης, όπως είναι για παράδειγμα η Ρουμανία.
Οι εκπρόσωποι της ΡΑΕ ενημέρωσαν για τη σωρεία 
καταγγελιών και ερωτημάτων που λαμβάνουν από 
τους καταναλωτές σχετικά με τους λογαριασμούς 
που φτάνουν εσχάτως ακόμη και στον απίστευτο 
όγκο των 1000 την εβδομάδα αυτό το διάστημα και 
ότι την ερχόμενη Δευτέρα η ΡΑΕ θα αρχίσει τις ακρο
άσεις των παροχών σχετικά με το εάν τηρείται η δια
φάνεια στους λογαριασμούς και η προσυμβατική 
υποχρέωσή τους να ενημερώνουν τους καταναλω
τές για αλλαγές στην τιμολόγηση. Οι εκπρόσωποι της 
ΡΑΕ σημείωσαν επίσης ότι το τρέχον κύμα καταγγε
λιών ουσιαστικά ξεκίνησε τον Αύγουστο, όταν η ΔΕΗ 
αποφάσισε να αντικαταστήσει τη ρήτρα άνθρακα με 
τη ρήτρα αναπροσαρμογής στα τιμολόγιά της, κάτι το 
οποίο όμως δεν είχε ζητηθεί από τη Ρυθμιστική Αρχή 
η οποία έχει εκφράσει και εγγράφως τη διαφωνία 
της.
Σημείωσαν ακόμη ότι το προσωπικό της ΡΑΕ μει
ώθηκε κατά είκοσι ένα (21) άτομα μέσα στο έτος 
2021 και ότι δεν προωθούνται από το ΥΠΕΝ τα αιτή
ματα της Αρχής για θέματα στελέχωσης και προσω
πικού.
Από τη συζήτηση ηροέκυψε επιπλέον ότι η ΡΑΕ δεν 
ήταν ενήμερη και δεν είχε εκφράσει γνώμη για την 
πρόσφατη τροπολογία του ΥΠΕΝ για το θεσμικό πλαί
σιο της αποθήκευσης, για την αντλησιοταμίευση, για 
τον Ειδικό Λογαριασμό των ΑΠΕ, καθώς και ότι δεν 
έχει εκφέρει γνώμη για το αναμενόμενο νομοσχέδιο 
σχετικά με το δεύτερο στάδιο «απλοποίησης» της 
διαδικασίας αδειοδότησης των ΑΠΕ 
Οι εκπρόσωποι του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ τόνισαν ότι όμως η 
αισχροκέρδεια στην αγορά ηλεκτρικής ενέργειας και 
τα υπερκέρδη υπάρχουν εδώ και μήνες που οι κατα
ναλωτές πληρώνουν εδώ και πολλούς μήνες. «Αν 
περιμένουμε το Ευρωπαϊκό Συμβούλιο τον Μάιο ή 
τον Ιούνιο οι πολίτες δεν θα έχουν άλλες αντοχές και 
θα έχουν μπει λουκέτα στις επιχειρήσεις.Έπρεπε να 
είχαν ληφθεί μέτρα εκτός της επιδότησης της ακρί
βειας από την κυβέρνηση εδώ και πολύ καιρό». 
Κλείνοντας οι εκπρόσωποι του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ δήλωσαν: 
«Αποτελεί υποχρέωση της Αξιωματικής Αντιπολίτευ
σης έναντι της κοινωνίας να διερευνήσει σε όλα τα 
επίπεδα αν υπάρχει αισχροκέρδεια. Ζητάμε λοιπόν τα 
στοιχεία για τπ υπερκέρδη των ηλεκτροπαραγωγών 
από τον Αύγουστο, για αυτό το λόγο ζητήσαμε και τη 
σύγκληση της της Επιτροπής θεσμών και Διαφάνειας 
της Βουλής για την έκρηξη στις τιμές ενέργειας και 
την αισχροκέρδεια στην αγορά παρουσία της ΡΑΕ. 
Αυτό που επιβάλλεται είναι να δοθούν στοιχεία για τα 
υπερκέρδη και το 2021 και το 2022, να εφαρμοστεί 
άμεσα νομοθετική ρύθμιση για τη φορολόγηση των 
υπερκερδών κυρίως των καθετοποιημένων εται
ρειών ηλεκτροπαραγωγής από φυσικό αέριο και την 
επιστροφή τους στους καταναλωτές, όπως επίσης 
και να υπολογιστούν και να επιστραφούν τα ουρανο
κατέβατα κέρδη που προκύπτουν από την τιμή εκκα
θάρισης αγοράς και από το 2021 και από τους 
πρώτους μήνες του 2022. Τέλος πρότειναν συγκεκρι
μένα μέτρα ώστε να μειωθούν τώρα οι τιμές και αφο
ρούν:
- Την εφαρμογή ανώτατου συντελεστή κέρδους 
στη χονδρεμπορική τιμή ηλεκτρικής ενέργειας 
για να μην υπάρχει αισχροκέρδεια
- Την εφαρμογή ρύθμισης αντίστοιχης με την 
πρόταση της Ιβηρικής ώστε να μη συνεχίσουν τα 
ουρανοκατέβατα κέρδη
- Την ολλαγή του μείγματος με σταθερή συμμε
τοχή της λιγνιτικής ηλεκτροπαραγωγής σε ποσο
στό τής τάξης του 20% αξιοποιώντας τις 
αδειοδοτημένες και σύμφωνες με τον κλιματικό 
προγραμματισμό μονάδες της ΔΕΗ, κάτι που 
απαιτεί ισχυρή προετοιμασία λιγνιτορυχείων, 
όπου η κυβέρνηση και η διοίκηση της ΔΕΗ αδρα
νούν!

γονέων και κηδεμόνων του 
Πειραματικού Σχολείου Φλώρινας - 

Ευχαριστήριο

Ο
λοκληρώθηκε με μεγάλη επιτυχία το 3ήμερο πασχαλινά 
Β3Ζ33Γ που διοργάνωσε ο Σύλλογος γονέων και κηδεμόνων 
του Πειραματικού Σχολείου Φλώρινας με την αρωγή των 
εκπαιδευτικών του σχολείου, μελαμπάδες που είχαν φιλοτε

χνήσει και επιμεληθεί με πολύ αγάπη οι μαθητές όλων των τά
ξεων.
Η δράση με τίτλο«Για τον νονό και την νονά, τον παππού και την γιαγιά 
αλλάκαι για τον μπαμπά και την μαμά»έδωσε την ευκαιρία στους γονείς 
αλλά και στους παππούδες να προμηθευτούν μοναδικές δημιουργίες 
λαμπάδων.
Ο σύλλογος γονέων του Πειραματικού σχολείου Φλώρινας, θα ήθελε 
να ευχαριστήσει όσους συμμετείχαν σε αυτήν την δράση.
Ιδιαίτερες ευχαριστίες θα θέλαμε να εκφράσουμε στηντοπική επιχεί
ρηση «Γραφείο Τελετών» τουσυμπολίτη μας Παναγιώτη Ξανθόπουλου 
για την γενναία προσφορά μεγάλου αριθμού λαμπάδων για την υλο
ποίηση της δράσης μας.
Ευχόμαστε μέσα από την καρδιά μας στις ψυχές όλων μας να γεννήσει 
το Αγιο Φως αγάπη και ελπίδα!

Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων 
Πειραματικού Σχολείου Φλώρινας
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Τ
η Δευτέρα 11-4-22 πραγματοποι
ήθηκε επιμορφωτική συνάντηση για 
θέματα εθελοντισμού με το εκπαι
δευτικό προσωπικό του 1ου Εργαστηρια

κού Κέντρου Φλώρινας, μετά από πρό
σκληση της Διευθύντριας κας Φανής 
Οψειρέτη.
Στη συνάντηση συζητήθηκαν οι δράσεις, οι 
στόχοι και τα οφέλη του εθελοντισμού για 
τον τόπο και για τον ίδιο τον εθελοντή.
Την Τρίτη 13-4-22, με πρωτοβουλία του δι
ευθυντή κου Καπουλίτσα Αθανάσιου, οι εκ
παιδευτικοί και οι μαθητές του Δημοτικού 
σχολείου Καλλίνικης ενημερώθηκαν και συ
ζήτησαν για το πνεύμα και τη χρησιμότητα 
του εθελοντισμού στο περιβάλλον και την 
κοινωνία.
Οι μαθητές και οι μαθήτριες έδωσαν τις δικές 
τους πρωτότυπες ιδέες για μελλοντικές εθε
λοντικές δράσεις, που μπορούν να λάβουν 
χώρα στο χώρο του σχολείου ή σε άλλους 
χώρους της κοινότητας Καλλίνικης.
Οι ενημερωτικές συναντήσεις των υπευθύ
νων του Γραφείου Εθελοντισμού θα συνεχι
στούν και όπου είναι δυνατόν θα συνοδεύον
ται κι από δράσεις, αφού υπάρχει έκδηλο 
ενδιαφέρον τόσο για ενημερωτικές συναν
τήσεις όσο και για εθελοντικές δραστηριό
τητες.
Ευχαριστούμε θερμό όλους τους υπευθύνους των 
σχολικών μονάδων για το έντονο ενδιαφέρον που 
εκδηλώνουν, τόσο για παρόμοιες συναντήσεις όσο 
και για την ενεργή συμμετοχή τους σε εθελοντικές 
δράσεις.
Διαρκής στόχος της δημοτικής αρχής αποτελεί η εν
δυνάμωση του εθελοντικού κινήματος στον τόπο μας. 
Ο ενεργός και συμμέτοχος πολίτης, ο πολίτης που

ενδιαφερεται για το περιβάλλον και τον συνάνθρωπο, 
μπορεί και πρέπει να κατέχει πρωταγωνιστικό ρόλο. 
Μέσω και του εθελοντισμού το όραμα για την προ
στασία του περιβάλλοντος και έναν καλύτερο Δήμο 
γίνεται πιο εύκολα πράξη.
Με σταθερά βήματα, με σωστό προγραμματισμό και 
πρώτιστα με την φιλότιμη και απαραίτητη συμμετοχή 
των πολιτών της Φλώρινας, θα τα καταφέρουμε ΟΛΟΙ 
ΜΑΖΙ.

Πάμε_ΕΘΕΛΟΝΤΙΣΜΟ

Ευχαριστήριο του Συλλόγου 
Διδασκόντων του Γυμνασίου Φιλώτα
Ο Σύλλογος Διδασκόντων του Γυμνασίου Φιλώτα ευχαριστεί θερμά το 
Συμβουλευτικό Κέντρο Γυναικών του Δήμου Φλώρινας, το οποίο πρό
θυμα αποδέχθηκε την πρόσκληση που απηύθυνε η Σύμβουλος Σχολι
κής Ζωής του σχολείου μας κ. Μπούτσκου Παναγιώτα και υλοποίησε 
με επιτυχία δια των εκπροσώπων του: 
κ. Σταυρούλα Παπανικολάου, Ψυχολόγο και 
κ. Δέσποινα Τζέτζη, Κοινωνική Λειτουργό,
παρέμβαση ευαισθητοποίησηςδια ζώσης, με θέμα τον'Εμφυλο Σχολικό 
Εκφοβισμό, τη Δευτέρα 12/04/2022, σε συνεργασία με τους μαθητές 
και τις μαθήτριες της Β' τάξης.

Εκ μέρους του Συλλόγου Διδασκόντων 
0 Διευθυντής Σαββάίδης Αναστάσιος

Πασχαλινή επίσκεψη στο 
ΚΑΠΗ Αμυνταίου

Συνεχίζονται οι ενημερωτικές συναντήσεις των υπευθύνων 

του Γραφείου Εθελοντισμού του Δήμου Φλώρινας με 

εκπαιδευτικούς και μαθητές σχολικών μονάδων

Το ΚΑΠΗ του Δήμου Αμυνταίου επισκέφθηκε το πρωί της Μ. Δευτέρας 
ο Δήμαρχος Αμυνταίου κ.Άνθιμος Μπιτάκης με τον Αντιπεριφερειάρχη 
Φλώρινας κ.Σωτήρη Βόσδου και την Πρόεδρο ΝΠΔΔ κ.Ελένη Ιωαννί- 
δου Τζίτζιου, προκειμένου να ανταλλάξουν ευχές με το μέλη του ενόψει 
του Πάσχα.

0 Δήμαρχος Αμυνταίου εξέφρασε τη συγκίνηση και τη χαρά του που 
βρέθηκε ανάμεσα στα άτομα της τρίτης ηλικίας σημειώνοντας ότι έχουν 
τον σεβασμό και την αγάπη όλων μας, καθώς η γενιά τους είναι αυτή 
που έχει δοκιμαστεί και έχει αγωνιστεί στη ζωή και αξίζει τη στήριξη 
και τη φροντίδα των νεότερων. 0 κ.Μπιτάκης είχε την ευκαιρία να συ
νομιλήσει με τα μέλη του ΚΑΠΗ και να τα διαβεβαιώσει ότι η Δημοτική 
Αρχή στέκεται πάντα δίπλα τους ώστε να βρίσκουν λύση στα καθημερινά 
τους προβλήματα.

Γραφείο Τύπου 
Δήμου Αμυνταίου
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Ολοκληρώθηκε με επιτυχία η δράση καθαρισμού με τίτλο
«Και το Πάσχα καθαρίΖΟΥΜΕ φροντίΖΟΥΜΕ τον τόπο μας»

Ο
λοκληρώθηκε, το Σάββατο 16 
Απριλίου 2022, η διήμερη δράση 
καθαρισμού με τίτλο «Και το Πά
σχα καθαρίΖΟΥΜΕ φροντίΖΟΥΜΕ τον 

τόπο μας», που διοργάνωσε η Περιφε
ρειακή Ενότητα Φλώρινας και ο Δήμος 
Φλώρινας με το Γραφείο Εθελοντισμού. 
Το Σάββατο σειρά είχαν η οδός Μοναστη
ριού, η οδός Φλαμουριάς και ο χώρος 
γύρω από το ΔΑΚ.
Η συμμετοχή ξεπέρασε κάθε προσδοκία 
αφού περισσότεροι από 110 εθελοντές και 
εθελόντριες όλων των ηλικιών έδωσαν 
βροντερό παρών και μάζεψαν περισσότερα 
από 6.000 λίτρα απορριμμάτων σε λίγες 
μόλις ώρες.

Συμμετείχαν αθλητές, αθλήτριες, προπο
νητές και μέλη των διοικήσεων των σωμα
τείων:
- Γ.Ε. Φλώρινας 
- ΕΛΠΙΔΕΣ Φλώρινας

- ΠΑΣ Φλώρινας
- ΠΗΓΑΣΟΣ Φλώρινας
- Η ομάδα μαθητών «Ευρωπαίοι πολίτες
- Ενεργοί Πολίτες» του 2ου Λυκείου 
Φλώρινας με την υπεύθυνη καθηγήτρια 
τους.
- Εθελόντριες του Γραφείου Εθελοντι
σμού του Δήμου Φλώρινας και πολίτες 
εθελοντές.
Ευχαριστούμε θερμά όλες και όλους όσους 
συμμετείχαν στην εθελοντική δράση. 
Μικροί και μεγάλοι ήταν υπέροχοι!
Έδωσαν ένα ηχηρό μήνυμα προς όλη την 
κοινωνία.
Η δράση ξεκίνησε την περασμένη Πέμπτη 
14 Απριλίου 2022, όπου περισσότεροι/ες 
από 70 μαθητές/τριες με την συνοδεία των 
εκπαιδευτικών τους, μαζί με εθελοντές του 
Γραφείου Εθελοντισμού και της Π.Ε. Φλώ
ρινας καθάρισαν τον χώρο πέριξ του κτη
ρίου της ΠΕ Φλώρινας, τον Σιδηροδρομικό 
Σταθμό και το τελωνείο της πόλης.
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“Ενέργεια για την Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία - Οι Νέοι σε δράση”

- Εκδήλωση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και του Εϋ Δυτικής Μακεδονίας

Μ
ε μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε το διαδι
κτυακό σεμινάριο νεολαίας “Ενέργεια για την 
Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία - Οι Νέοι σε 
δράση”, που διοργανώθηκε με πρωτοβουλία τηςΕυρω- 

παϊκής Επιτροπήςσε συνεργασία με τοΕυτορβ ΘϊτβςΙ 
Δυτικής Μακεδονίας, την Τετάρτη 13 Απριλίου, στο 
πλαίσιο του Ευρωπαϊκού Έτους Νεολαίας 2022.
Τη διάδικτυακή ημερίδα τίμησαν με την παρουσία τους και 
απηύθυναν χαιρετισμό η κα Άννα Δάντη, Βθηίοτ ΡοΙίεγ Οί- 
ίίεθΓ 31 ΕϋΓορθθη ΟοΓηηηίεδίοη, Ομάδα Επικοινωνίας, Αντι
προσωπεία της Ευρωπαϊκής Επιτροπής στην Ελλάδα, ο κ. 
Θεόδωρος θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας, η κα Παρασκευή Βρυζίδου, Βουλευτής ΠΕ Κο
ζάνης, η κα Πέτη Πέρκα, Βουλευτής ΠΕ Φλώρινας και ο Δρ. 
Κώστας Φιλιππίδης, Πρόεδρος του Ομίλου Ενεργών Νέων 
Φλώρινας.
Ειδικότερα όσον αφορά το σκέλος των χαιρετισμών, η κα 
Άννα Δάντη, 5θηίοτ ΡοΙίεγ ΟΤίίεθΓ 31 Ευτορββη 0οτηηηί55ίοη, 
Ομάδα Επικοινωνίας, Αντιπροσωπεία της Ευρωπαϊκής Επι
τροπής στην Ελλάδα, εξήρε τη σημασία της Ευρωπαϊκής 
Πράσινης Συμφωνίας (Εϋ Θγθθπ 0θ3ΐ)ωςμία από τις βασικές 
προτεραιότητες της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, αναφέρθηκε 
στις επιπτώσεις της κλιματικής αλλαγής στην καθημερινό- 
τητά μας αλλά και στο ΝθχΙθθΠθτβίίοηΕΙΙ, το Σχέδιο Ανά
καμψης της Ευρώπης για μια πιο πράσινη, ψηφιακή και αν
θεκτική Ευρώπη, στο πλαίσιο της ανακήρυξης του 2022 ως 
Ευρωπαϊκού Έτους Νεολαίας και· της ενεργοποίησης των 
νέων για να οικοδομήσουν ένα καλύτερο μέλλον.
Ο κ. Θεόδωρος Θεοδουλίδης, Πρύτανης Πανεπιστημίου 
Δυτικής Μακεδονίας, υπογράμμισε την ανάγκη για ανάσχεση 
της φυγής των νέων της περιοχής μας (ίθΓ3ίη άταίη) και το 
γεγονός πως οι νέοι και νέες θα πρέπει να αποτελέσουν το 
επίκεντρο του σχεδιασμού της Δίκαιης Αναπτυξιακής Με
τάβασης. Επιπροσθέτως αναφέρθηκε στο εμβληματικό έργο, 
του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας, της Ανάπτυξης 
εξειδικευμένης Ζώνης Καινοτομίας στη Δυτική Μακεδονία, 
που θα καταφέρει να εγκαθιδρύσει ένα οικοσύστημα έρευ
νας και καινοτομίας στην περιοχή μας, προσελκύοντας εται
ρείες τεχνολογίας, νέο ακαδημαϊκό, επιστημονικό και ερευ
νητικό προσωπικό και νέες επενδύσεις με επίκεντρο την 
πράσινη ενέργεια και τον ψηφιακό μετασχηματισμό.
Η κα Παρασκευή Βρυζίδου, Βουλευτής ΠΕ Κοζάνης, ανα
φέρθηκε στην επιτακτική ανάγκη για αλλαγέςστπ ζωή μας, 
ώστε να αντιληφθούμε και να κατανοήσουμε όλοι μας και 
ειδικότερα οι νέοι και νέες, τη σημασία της μετάβασης, την 
ανάγκη των ανανεώσιμων πηγών, της προστασίας του πε
ριβάλλοντος και της σωστής οργάνωσης και ενημέρωσης 
για να εξασφαλίσουμε την ασφάλεια, την ποιότητα της ζωής, 
το μέλλον της γης και των παιδιών μας.
Η κα Πέτη Πέρκα, Βουλευτής ΠΕ Φλώρινας, έθεσε επί 
τάπητος το καίριο θέμα της εξασφάλισης της πρόσβασης 
όλων των πολιτών της Ευρώπης στην καθαρή και πράσινη 
ενέργεια καθώς και το μείζαν θέμα της ενεργειακής ασφά
λειας, για τον μετασχηματισμό του παραγωγικού προφίλ της 
περιοχής μας, με την ουσιαστική συμμετοχή ολόκληρης της 
κοινωνίας των πολιτών και τη συμπερίληψη των ενεργει
ακών κοινοτήτων στο σχεδίασμά της κυβέρνησης για την 
απολιγνιτοποίηση.
Ο Δρ. Κώστας Φιλιππίδης; Πρόεδρος του Ομίλου Ενεργών 
Νέων Φλώρινας, απευθύνοντας χαιρετισμό, σκιαγράφησε 
την κατάσταση που πλήττει την Περιφέρεια Δυτικής Μακε
δονίας αναφορικά με το όταίη άταιη και τα εκρηκτικά ποσοστά 
νεανικής ανεργίας και τόνισε την ανάγκη να ενισχυθεί η 
συμμετοχή των νέων, καθώς και ο ενεργός ρόλος τους στην 
τόνωση της Ευρωπαϊκής Ενεργειακής Μετάβασης στην Πε
ριφέρεια Δυτικής Μακεδονίας αλλά και σε γενικότερο ηλαί
σιο, στην οικοδόμηση της Ευρώπης. Ο Όμιλος Ενεργών 
Νέων Φλώρινας και το Ευτορθ ΟϊγθοΙ Δυτικής Μακεδονίας 
στηρίζουν έμπρακτα τους νέους δίνοντας διεξόδους μέσω 
του Ευρωπαϊκού προγράμματος Ετ35ητυ5+, των ανταλλα
γών, των στρατηγικών συνεργασιών και άλλων διαδικασιών 
που υλοποιεί ο φορέας, με απώτερο στόχο τη στήριξη εξω- 
στρέφειας της Περιφέρειάς μας.
Εν συνεχεία ακολούθησαν οι εισηγήσεις που αφορούσαν 
την πρώτη θεματική του συνεδρίου, με τίτλο “Πράσινη ενερ
γειακή μετάβαση: η Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία και ο 
ρόλος των Ενεργειακών Κοινοτήτων”.
Τον κύκλο των κεντρικών εισηγήσεων άνοιξε η κα Μαρκέλλα 
Σταμάτη, ΡοΙίεγ Οίίίεθτ, Γενική Διεύθυνση για την Ενέργεια, 
Ευρωπαϊκή Επιτροπή η οποία, αρχικά, μίλησε για τη σημασία 
της πράσινης μετάβασης, για το μέλλον της περιοχής γενι
κότερα αλλά και για την επιτακτική ανάγκη οι νέοι και νέες 
να ενημερώνονται και νρ γνωρίζουν την πολιτική της Ευ
ρωπαϊκής Ένωσης για την Πράσινη Ενεργειακή Μετάβαση 
και την Πράσινη Συμφωνία. Συγκεκριμένα, αναφέρθηκε στη 
δέσμη μέτρων ΡίΙ ίοτ 55, το σχέδιο της ΕΕ για την πράσινη 
μετάβαση, με τη φιλοδοξία της για το κλίμα, να μειώσει τις 
εκπομπές κατά τουλάχιστον 55% έως το 2030. Η πράσινη 
μετάβαση της ευρωπαϊκής οικονομίας πρέπει να συνοδευτεί 
από τη βελτίωση της πρόσβασης των επιχειρήσεων και των 
καταναλωτών σε καθαρή, προσιτή και ασφαλή ενέργεια. 
Στο πλαίσιο αυτό, επισημάνθηκε η στρατηγική της Επιτροπής 
για το υδρογόνο για μια κλιματικά ουδέτερη Ευρώπη, με 
στόχο την επιτάχυνση της ανάπτυξης της παραγωγής κα
θαρής ενέργειας από υδρογόνο και τη διασφάλιση του κεν
τρικού της ρόλου στην επίτευξη κλιματικής ουδετερότητας

μέχρι το 2050. Ολοκληρώνοντας την τοποθέτησή 
της, υπογράμμισε τη δυναμική της Ελλάδας ανα
φορικά με τις ΑΠΕ, αλλά και την ανάγκη να υπάρ
χει συνεχής ανάπτυξη των δικτύων και των υπο
δομών, να γίνουν επενδύσεις και να υπάρχει 
πολιτική βούληση, προκειμένου να διερευνηθούν 
τα θεμέλια για μια οικονομία χαμηλών εκπομπών 
διοξειδίου του άνθρακα και για ένα οικονομικά 
προσιτό, βιώσιμο και ασφαλές ενεργειακό σύ
στημα.
Τη σκυτάλη της συζήτησης πήρε ο κ. Νικόλαος 
Κούκουζας, ΡοΙίεγ οίίίεθΓ, Γενική Διεύθυνση για 
την Ενέργεια, Ευρωπαϊκή Επιτροπή ο οποίος 
έκανε λόγο για την ενεργειακή μετάβαση και συγ
κεκριμένα για την Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία 
καθώς και για το ρόλο των ενεργειακών κοινο
τήτων. Ειδικότερα, ενημέρωσε τους παρευρισκό- 
μενους για τις αρμοδιότητες που έχει θέσει ή Ευ
ρωπαϊκή Επιτροπή για την πράσινη και δίκαιη 
μετάβαση καθώς και για το εθνικό σχέδιο "ΜαεΙοτ 
ΡΙθη” που έχει υιοθετηθεί για την απαλλαγή της 
χώρας μας από τον λιγνίτη και τη στροφή προς 
πιο αειφορικά μέσα, για την κάλυψη των βασικών 
αναγκών μας. Τέλος, έδωσε ιδιαίτερη έμφαση 
στις δεξιότητες (ήυτηθη τθδΚίΙΙίηρ-υρεΚίΙΙίης τθ- 
3ουΓθθ5) που θα πρέπει να αναπτύξουν οι νέοι 
και νέες, καθώς η νέα γενιά διαδραματίζει καίριο 
ρόλο για το μέλλον της χώρας.
Το πάνελ των βασικών ομιλητών συμπλήρωνε ο 
κ. Δημήτρης Σοφιανόπουλος, Ρτο]θεΙ Μοηθροτ,
Ευΐ'ορθ3η ΟΙίτηθϊθ, ΙηίτθδΙτυεϊυτθ 3ηά Εηνίτοη- 
ηπθηΐ Εχθευϊίνθ Αςοηογ (ΟΙΝΕΑ) από την Ευρω
παϊκή Επιτροπή, που επικεντρώθηκε στη θεμα
τική “Καινοτομία στον τομέα της ενέργειας; 
ευκαιρίες για χρηματοδότηση από τα Ευρωπαϊκά 
Προγράμματα ϋΡΕ & Ηοτίζοη Ευτορθ”. 0 κ. Σο- 
φιανόπουλος στην εισήγησή του έκανε λόγο για 
την καινοτομία στον τομέα της ενέργειας και πιο 
συγκεκριμένα, παρέθεσε στοιχεία για τις ευκαι
ρίες για χρηματοδότηση, αναφέροντας παραδείγ
ματα από τα Ευρωπαϊκά προγράμματα “1_ΙΡΕ” και 
Ήοπζοη ΕυΓορβ". Στη συνέχεια, επεσήμανε πως 
η έρευνα και η καινοτομία για καθαρή ενέργεια 
στην Ευρώπη είναι σημαντική προτεραιότητα για 
την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και πραγματοποιείται 
μέσω πληθώρας χρηματοδοτικών εργαλείων. 
Ακολούθως, εξήγησε το ρόλο του Ευρωπαϊκού 
προγράμματος “ϋΡΕ* και τα πεδία παρέμβασής 
του και παρουσίασε τα αποτελέσματα αλλά και 
κάποια ενδεικτικά έργα του Ευρωπαϊκού προ
γράμματος Ήοπζοη Ευτορθ". Τέλος, την ομιλία 
του έκλεισε με βίντεο από διάφορες πόλεις, κυ
ρίως από τη Δυτική Μακεδονία, όπου θα εφαρ
μοστούν πράσινες, καινοτόμες, τεχνικές-και μη- 
λύσεις που θα μπορούν να χρηματοδοτηθούν να 
εφαρμοστούν και σε άλλες πόλεις και να αποτε
λέσουν καλές πρακτικές.
Σημαντική ήταν και η παρέμβαση του Δρ. Ιωάννη 
Τζώρτζη, Δ.Ν. - δικηγόρος παρ’ Αρείω Πάγω στη 
Ρυθμιστική Αρχή Ενέργειας (ΡΑΕ) και νομικός 
σύμβουλος της Συντονιστικής Επιτροπής ΣΔΑΜ.
Ο Δρ. Ιωάννης Τζώρτζης ευχαρίστησε και συ- 
νεχάρη τους διοργανωτές για την πρωτοβουλία 
αυτή. Εν συνεχεία, παρέθεσε στοιχεία αναφορικά 
με τον νόμο 4872 του Δεκεμβρίου 2021, που 
εστιάζει στη Δίκαιη Αναπτυξιακή Μετάβαση και 
στη ρύθμιση ειδικότερων ζητημάτων απολιγνι- 
τοποίησης και άλλων επειγουσών διατάξεων, με 
απώτερο σκοπό τον σχεδίασμά και την οργάνωση 
του συστήματος διοίκησης και τη ρύθμιση ειδι
κότερων ζητημάτων για την ταχύτερη και απο
τελεσματικότερη υλοποίηση του στρατηγικού 
σχεδιασμού για τη δίκαιη αναπτυξιακή μετάβαση 
των περιοχών της Περιφέρειας Δυτικής Μακε
δονίας, του Δήμου Μεγαλόπολης και των Περι
φερειών Βορείου Αιγαίου, Νοτίου Αιγαίου και 
Κρήτης. Επιπλέον ενημέρωσε τους συμμετέχον- 
τες για τον σκοπό που επιτελεί η εταιρεία «ΜΕ
ΤΑΒΑΣΗ Α.Ε.», για τη διαφοροποίηση δηλαδή της 
παραγωγικής βάσης των περιοχών δίκαιης ανα
πτυξιακής μετάβασης, την αναβάθμιση και αξιο
ποίηση των εδαφών που περιλαμβάνονται στις 
Ζώνες Απολιγνιτοποίησης (Ζ.ΑΠ.), την προσέλ
κυση και προώθηση επενδύσεων και επενδυτι
κών συνεργασιών στις περιοχές δίκαιης αναπτυ
ξιακής μετάβασης, καθώς και την εκτέλεση και 
διαχείριση έργων υποδομής και ανάπτυξης στις 
περιοχές αυτές. Κλείνοντας, τόνισε τη κομβική 
σημασία που έχει η συμμετοχή των τοπικών κοι
νωνιών και ειδικότερα των νέων ανθρώπων σε 
όλη αυτή τη διαδικασία της μετάβασης.
Με το πέρας του κύριου μέρους της εκδήλωσης ακολούθησε 
ένας γόνιμος διάλογος με τους εισηγητές και απαντήθηκαν 
οι ερωτήσεις των συμμετεχόντων. Αξίζει να σημειωθεί, πως 
η συμμετοχή του κοινού ξεπέρασε τις αναμενόμενες προσ
δοκίες καθώς πάνω από 55 άτομα παρακολούθησαν την

εκδήλωση διαδικτυακά.
Την εκδήλωση συντόνισε ο Δρ. Κωνσταντίνος Στεργίου, Επι
κεφαλής του Ευτορθ ϋίτθοϊ Δυτικής Μακεδονίας.
Η διαδικΐυακή ημερίδα θα παραμείνει διαθέσιμη διαδικτυακά 
στο επίσημο κανάλι του Ομίλου Ενεργών Νέων Φλώρινας 
στοΥουΤυάθ.
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Πρωτιά του Ήφαιστου Φλώρινας 
στο πρωτάθλημα της Β Εθνικής 

ΥοΙΙβν Ανδρών

Συγχαρητήριο του Δημάρχου 
Φλώριναδ Β. Γιαννάκη στην ομάδα 

Βόλεϊ τουΉφαιστου Φλώριναδ

Σ
υγχαίρω ολόθερμα ιηνομάδα Βόλεϊανδρών του 
Ήφαιστου Φλώριναε για την κατάκτηση του 
Πρωταθλήματοε Μακεδονίαε τηε Β’ Εθνικήε Κα

τηγορίαν
Η ξεχωριστή αυτή επιτυχία αποτελεί την επιβράβευση 
των κόπων όληε τηε χρόνισε για τουε αθλητέε, το 
προπονητικό επιτελείο και τη διοίκηση του συλλόγου. 
Εύχομαι ολόψυχα επιτυχία στουε αγώνεε μπαράζ που 
ακολουθούν και άνοδο στην Α2 Εθνική Κατηγορία.

Βασίλειοε Νικ. Γιαννάκηε 
Δήμαρχοε Φλώριναε

Ο ΣΟΧ Φλώρινας στο Πανελλήνιο 
Πρωτάθλημα Παίδων Κορασίδων

0 Χιονοδρομικός Ορειβατικός Σύλλογος Γρεβενών και η Ελληνική Ομο
σπονδία Χειμερινών Αθλημάτων διοργάνωσαν με επιτυχία το τριήμερο 
8,9 και 10 Απριλίου το Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Παίδων και Κορασίδων 
(014 κ υΐ 6), ο αγώνας είχε και διεθνή χαρακτήρα με συμμετοχή τριών 
χωρών. Ο αγώνας πραγματοποιήθηκε στο ιστορικό διάσελο Μπαλν- 
τούμη, στην Βασιλίτσα στην πίστα Ελιμεία. Η αποστολή του ΣΟΧ Φλώ
ρινας διανυκτέρευσε στο πανέμορφο Δίστρατο, στην καρδία της Πίνδου 
(εκεί που χωρίζουν οι στράτες της Ηπείρου και της Μακεδονίας) με 
θέα τις ορθοπλαγιέςτης Γκαμήλας και απέναντι από την επιβλητική κο
ρυφή του Σμόλικα.
Την Παρασκευή έγινε το αγώνισμα της Τεχνικής Κατάβασης (5Ι_) των 
Π2 (υΐ 6), ενώ το Σάββατο έλαβαν χώρα τα δύο αγωνίσματα της γιγαν- 
τιαίας τεχνικής κατάβασης (65) (και για τις δυο κατηγορίες), τέλος την 
Κυριακή πραγματοποιήθηκε το αγώνισμα τηςΤεχνικής Κατάβασης (51) 
των Π1 (1114). Στους αγώνες συμμετείχαν περίπου 140 αθλητές από 
όλα τα σωματεία της Ελλάδας. Τις δύο πρώτες μέρες οι καιρικές συν
θήκες ήταν καλές ενώ την Κυριακή οι αγώνες ολοκληρώθηκαν οριακά, 
κάτω από εξαιρετικά δύσκολο καιρό με βροχή, χιονόπτωση και χαλάζι 
κάποιες στιγμές. Αξίζουν συγχαρητήρια σε όλους τους μικρούς που 
περίμεναν χωρίς παράπονα στην εκκίνηση, για να τρέξουν τον αγώνα 
και απέδειξαν με το παραπάνω ότι είναι Φλωρινιώτες χιονοδρόμοι πα
λαιός κοπής.
Αναλυτικά είχαμε για σλάλομ και γιγαντιαίο αντίστοιχα: Στην κατηγορία 
Π2-Κ2 (1116) Πετρίδου Δέσποινα (ϋΝΕ22), Πραπαβέση Δέσποινα 
(05(1,13) Δούμτσης Άγγελος (ϋΝ5,13), Καράντζας Νικόλαος (ΟΝΕ 17), 
Μούλελης Βασίλειος (9, ΟΝΕ), Τόττης Δημήτριος (11, ΟΝΕ). Ενώ στην 
κατηγορία Π1-Κ1 (1114) συμμετείχαν οι αθλητές Παπαευαγγέλου Μιλ
τιάδης (ΟΝΕ 050), Σιάμκουρης Νικόλαος (25, 18), Στεργίου Γιάννης 
(27, 29) και Σταμέλος Γιώργος (29, 32). Αν και πάλι υπήρχαν πολλές 
εγκαταλείψεις που μείωσαν το συνολικό αποτέλεσμα οι περισσότεροι 
αθλητές είχαν τερματισμό και καλή κατάταξη.
Με το κλείσιμο της χρονιάς ο ΣΟΧ Φλώρινας βρίσκεται στην 16η θέση 
του πρωταθλήματος των Αλπικών, με τον Βασίλη Ζηλάκη στην 7η της 
γενικής των ΑΕΓΝ, τους Τόττη Δημήτρπ και Μούλελη Βασίλη στην 13η 
και 14η θέση των ΠΚ και την Βαλεντίνο Πετρίδου στην 14η στην κατη
γορία ΠΑΜΠ-ΠΑΓΚ. Με 12 από τους 22 αθλητές του Αλπικού να έχουν, 
καταγράψει βαθμούς στο Κύπελο Ελλάδος ολοκληρώθηκε μια γεμάτη 
χρονιά με πάνω από 40 προπονήσεις στο χιόνι, όπου με πολύ δουλεία 
καλύφθηκαν σε μεγάλο βαθμό τα κενά από τα δύο χρόνια της πανδη
μίας.
0 πρόεδρος και το Δ.Σ. εύχονται στους αθλητές, τους γονείς τους και 
τον προπονητή τους Γιαζιτζίδη Βαγγέλη και όλα τα στελέχη του συλ
λόγου που βοήθησαν στις προπονήσεις και τους αγώνες θερμά συγ
χαρητήρια.
Αναλυτικά τα αποτελέσματα στο |ί1θ της Ελληνικής Ομοσπονδίας Χει
μερινών Αθλημάτων νννννν.θοχ3.9Γ

Για το Δ.Σ.
Ο Πρόεδρος Καράντζας X. Λάζαρος

Την πρωτιά στο πρωτάθλημα της Β Εθνικής νοΙΙεγ 
Ανδρών πανηγύρισε η ομάδα τουΉφαιστου Φλώρι
νας μετά τη λήξη του αγώνα με τον Ζαφειράκη Νά
ουσας στο ΔΑΚ Φλώρινας. Η ομάδα της Φλώρινας 
επικράτησε με 3-0 Σετ και στο τέλος οι αθλητές και η 
παράγοντες της ομάδας το πανηγύρισαν δεόντως.

Ακολούθησε η απονομή των μεταλλίων από τον εκ
πρόσωπο του πρωταθλήματος και την αντιδήμαρχο 
πολιτισμού του Δήμου Φλώρινας Σοφία Φουδούλη. 
Το κύπελλο στον αρχηγό της ομάδος δόθηκε από τον 
αντιπεριφερειάρχη κ. Σωτήρη Βόσδου.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 ΐ5 ηχω
Ευχαριστήριο για τον φιλανθρωπικό αγώνα 

ομάδων του πανεπιστημίου μας
Βραβεύτηκαν από την ΕΣΟΑ οι 

αθλητές που συμμετείχαν στους

Η
 πανεπιστημιακή ποδοσφαιρική ομάδα του 
Παιδαγωγικού Τμήματος Δημοτικής Εκπαί
δευσης (ΠΤΔΕ) και ο Φοιτητικός Σύλλογος 

Γεωπονίας ευχαριστούν θερμά όλους όσοι συμ
μετείχαν με την παρουσία τους και στήριξαν τον 
φιλικό - φιλανθρωπικό ποδοσφαιρικό αγώνα που 
πραγματοποιήθηκε την περασμένη Παρασκευή 08 
Απριλίου 2022. Ο αγώνας έληξε με σκορ 2 -0 
(Λάίνας, Ρηγόπουλος),υπέρ του Παιδαγωγικού 
Δημοτικής Εκπαίδευσης.
Συγχαίρουν και ευχαριστούν όλους τους αθλητές του 
πανεπιστημίου που αγωνίστηκαν με πνεύμα ομαδι- 
κότητας, σεβασμού και συνεργασίας, 
θερμές ευχαριστίεςστο Σύνδεσμο Διαιτητών Ποδο
σφαίρου Φλώρινας για την εθελοντική του προσφορά 
στην διεξαγωγή του αγώνα. Συγκεκριμένα, στον Δι
αιτητή Παύλο Δούμτση και στους βοηθούς Θεόδωρο

Ιωαννίδη και Μαρία Στεφανίδου.
Τέλος,ευχαριστούν τους εκπροσώπους των ΜΜΕ για 
την προβολή της δράσης και ιδιαίτερα όσους ηαρευ- 
ρέθηκαν και κάλυψαν τον ποδοσφαιρικό αγώνα. Το 
Κέντρο Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας, τον πρόεδρο κ. Ιωάννη Παρδαλή, τους 
υπαλλήλους και τα παιδιά για την παρουσία τους στον 
αγώνα.
Το χρηματικό ποσό που συγκεντρώθηκε από τα εισι
τήρια του φιλανθρωπικού αγώνα δόθηκε στο Κέντρο 
Κοινωνικής Πρόνοιας Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο
νίας.

Ψαλλίδας Ευθύμιος,
Εκπρόσωπος Φοιτητών ΠΤΔΕ, ΠΔΜ 

Γιάτσιος Παναγιώτης,
Πρόεδρος Φ.Σ. Γεωπονίας

Χειμερινούς Ολυμπιακούς Αγώνες 
«Πεκίνο 2022»

Απο το δελτίο τύπου της Ελλη
νικής Ολυμπιακής Επιτροπής 
(ΕΟΕ):

Σ
ε μια συγκινητική εκδήλωση 
που πραγματοποιήθηκε στην 
Αίθουσα ΕΡΙΑ του Πολυχώ- 
ρου Πολιτισμού «Χρήστος Λανα

ράς» του Δήμου της Ηρωικής Πό
λης Νάουσας, η Ένωση 
Συμμετασχόντων σε Ολυμπιακούς 
Αγώνες (ΕΣΟΑ) υποδέχτηκε και 
βράβευσε τους ΟΙγιηρίθηε που 
συμμετείχαν στους Χειμερινούς 
Ολυμπιακούς Αγώνες «Πεκίνο 
2022», τους προπονητές τους κα
θώς και τον Αρχηγό και Υπαρχηγό 
της Αποστολής.
Την εκδήλωση με την παρουσία 
τους τίμησαν ο Πρόεδρος της Ελ
ληνικής Ολυμπιακής Επιτροπής κ. 
Σπύρος Καπράλος ΟΙΥ, ο Δήμαρ
χος της Νάουδας κ. Νικόλας Κα- 
ρανικόλας, ο Α’ Αντιπρόεδρος της 
ΕΟΕ κ. Στέλιος Αγγελούδης, ο 
Πρόεδρος της Ελληνικής Ομο
σπονδίας Χειμερινών Αθλημάτων 
κ. Γιώργος Νικητίδης, η Α' Αντι
πρόεδρος της ΕΣΟΑ κ. Ειρήνη Αϊν- 
διλή ΟίΥ, ο Ειδικός Γραμματέας κ. 
Δημήτρης Μούγιος ΟίΥ, το Μέλος 
του ΔΣ κ. Γιώργος Χαλκίδης ΟίΥ, 
καθώς και πλήθος μελών της 
Ολυμπιακής Οικογένειας και του 
Ε0Σ Νάουσας που αποτελεί την 
σημαντικότερη μήτρα παραγωγής 
ΟΙγηρίθηε Χιονοδρομίας στην Ελ
λάδα.
Πιο αναλυτικά, η ΕΣΟΑ τίμησε 
τους ΟΙγητιρίαηε του Σκι Δρόμων 
Αντοχής Απόστολο Αγγέλη ΟΙΥ 
(3η συμμετοχή σε ΧΟΑ), Μαρία

Ντάνου ΟΙΥ (3η συμμετοχή σε 
ΧΟΑ), Νεφέλη Τίτα ΟίΥ (1η συμ
μετοχή σε ΧΟΑ) και τους 
ΟΙγΓηρίοηε του Αλπικού Σκι Γιάννη 
Αντωνίου ΟίΥ (2η συμμετοχή σε 
ΧΟΑ) και Μένια Τσιόβολου ΟίΥ (1 η 
συμμετοχή σε ΧΟΑ). Μαζί τους τι
μήθηκαν και οι προπονητές τους 
Τΐμος Τσουρέκας ΟίΥ Χρήστος 71- 
τας ΟίΥ, Στέργιος Πάππος ΟίΥ, 
Αλέξανδρος Τσακνάκης, καθώς 
και οι Αρχηγός και Υηαρχηγός της 
Ολυμπιακής Ομάδας μας στο Πε
κίνο Δημοσθένης Γυρούσης και 
Στράτος Καρέτος για την πολύτιμη 
προσφορά τους και την άψογη 
διαχείριση της ομάδας μας στο Πε
κίνο.
Ιδιαίτερη συγκίνηση ηροκάλεσε η 
βράβευση ΟΙγηηρίαηδ που συμμε
τείχαν σε προηγούμενους Χειμε
ρινούς Ολυμπιακούς Αγώνες και 
π καταγωγή τους είναι από Νά
ουσα, οι οποίοι μαζί με τους τω
ρινούς, έλαβαν τα ΟθΓΐίίίεαΙθ οί 
ΡθοοςηίΙίοη και ροεί ηοηπιηοίρίπε 
«ΟίΥ», που αποτελεί το ΡΗϋ του 
αθλητισμού.
Βραβεία και τιμητικά δώρα στους 
ΟΙγπηρίοηε Χιονοδρομίας του Πε
κίνο 2022 απένειμε και η Ελληνική 
Ολυμπιακή Επιτροπή δια του Προ
έδρου κ. Σπ. Καπράλου ΟίΥ και 
του Αντιπροέδρου της κ. Στ. Αγ- 
γελούδη, με την παράδοση του 
όθΓΐίίίοθίθ και τού Χρυσού Ρίη 
συμμετοχής της Διεθνούς Ολυμ
πιακής Επιτροπής στους πρόσφα
τους Χειμερινούς.Αγώνες.

Το Δ.Σ του ΑΟΦ

ί:

<-±Τ

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 10:22:29 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
Restrictions apply.



16 ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022

Το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας και ο ΣΕΒ ενώνουν δυνάμεις

Υ
πεγράφη συμφωνία συνεργασίας με στόχο τη δια
σύνδεση της έρευνας και της εκπαίδευσης με την 
επιχειρηματικότητα, τον τεχνολογικό μετασχημα
τισμό και την μακρόπνοη ενίσχυση της περιφερειακής 

ανάπτυξηςστο πλαίσιο του παραγωγικού μετασχηματι
σμού σε μία οικονομία χαμηλών εκπομπών σε άνθρακα. 
Συμφωνία συνεργασίαςμεπολλαηλά οφέλη τόσο για τους 
νέους, φοιτητές και ερευνητές, όσο και για τις επιχειρήσεις, 
ιδιαίτερα στην ελληνική περιφέρεια, υπέγραψαν οι διοικήσεις 
του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίαςκαι τουΣΕΒ,,σε συ
νάντηση που πραγματοποιήθηκε στην πόλη της Κοζάνης, 
τηνΠαρασκευή, 15 Απριλίου 2022.Η συμφωνία συνεργασίας 
στοχεύει στηνανάπτυξη κοινών πρωτοβουλιών για τη στή
ριξη της ανάπτυξης των επιχειρήσεων-μελών του ΣΕΒ αλλά 
της επιχειρηματικότητας ευρύτερα, την ενίσχυση της εφαρ
μοσμένης έρευνας, τη διασύνδεση των αποφοίτων του Πα
νεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας με την αγορά εργασίαςκαι 
την υποστήριξη της πράσινης μετάβασης. Η συμφωνία εμ
πεδώνει την κοινή βούληση για πιο ουσιαστική διασύνδεση 
και συνεργασία πανεπιστημίων, ερευνητικών κέντρων και 
επιχειρήσεων-όηως, άλλωστε, συνέβη και με τις πρόσφατες 
συμφωνίες συνεργασίας με το Οικονομικό Πανεπιστήμιο 
Αθηνών, το ΕΜΠ, το ΕΚ Δημόκριτος, το ΔΠΘ,τα βιομηχανικά 
διδακτορικά στο Πανεπιστήμιο της Πάτρας, την πρακτική 
άσκηση σε μέλη του Συνδέσμου, αλλά και την ακαδημία ΑΙ- 
Μίηάε σε συνεργασία με την 5Α5 σε διάφορα ΑΕΙ της χώρας. 
Τι περιλαμβάνει η συμφωνία συνεργασίας ΠΔΜ-ΣΕΒ
1. «Αναβάθμιση δεξιοτήτων»: Σχεδίασμά και παροχή προ
γραμμάτων εκπαίδευσης από το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μα
κεδονίας, τα οποία θα έχουν σκοπό την ενίσχυση των δε
ξιοτήτων, και ειδικά στις νέες ψηφιακές δεξιότητες που 
απαιτούνται στην αγορά εργασίας και σύμφωνα με τις ανάγ
κες των επιχειρήσεων.
2. «Ψηφιακός μετασχηματισμός»; Σχεδίασμά και παροχή 
προγραμμάτων εκπαίδευσης από το Πανεπιστήμιο Δυτικής 
Μακεδονίας, τα οποία θα έχουν σκοπό να συμβάλλουν στον 
ψηφιακό μετασχηματισμό των επιχειρήσεων-μελών του 
ΣΕΒ.
3.«Διασύνδεση για μεταφορά τεχνολογίας και καινοτομία». 
Σχεδίασμά, ανάπτυξη και υλοποίηση προγραμμάτων καινο
τομίας, τόσο για νεοφυείς όσο και για υπάρχουσες επιχει
ρήσεις, οι οποίες επιθυμούν να υλοποιήσουν νέες ιδέες για 
την παραγωγή και την διάθεση των. προϊόντων τους στο 
εσωτερικό ή το εξωτερικό.
4. «Διασύνδεση με τη Βιομηχανία». Το πρόγραμμα περιλαμ
βάνει προσφορά πρακτικής άσκησης σε φοιτητές του Πα
νεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας από τις επιχειρήσεις-μέλη 
του ΣΕΒ. Η πρακτική άσκηση θα έχει ως στόχο την καλύτερη 
διασύνδεση των φοιτητών με την αγορά, αλλά και να παρέχει

την δυνατότητα στελέχωσης των εταιρειών με νέο προσω
πικό που κατέχει σύγχρονες δεξιότητες.
5. «Διασύνδεση με την έρευνα». Εκπόνηση αναλύσεων ή 
μελετών για θέματα που άπτονται του ενδιαφέροντος των 
επιχειρήσεων-μελών του ΣΕΒμέσω διπλωματικών εργασιών 
των Μεταπτυχιακών φοιτητών του Πανεπιστημίου Δυτικής 
Μακεδονίας, ή (β) μέσω ανάθεσης της ανάλυσης/μελέτης 
σε μεταδιδακτορικούς φοιτητές του Πανεπιστημίου υπό την 
επίβλεψη μέλουςΔΕΠ του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακε
δονίας.
6. «Εφαρμοσμένη Διδακτορική Έρευνα». Το πρόγραμμα 
αφορά σε εκπόνηση εφαρμοσμένης ακαδημαϊκής έρευνας 
για θέματα που άπτονται του ενδιαφέροντος των μελών του 
ΣΕΒ, μέσω της εκπόνησης διδακτορικών διατριβών από 
ερευνητές του Πανεπιστημίου Δυτικής Μακεδονίας. Τα θέ
ματα της έρευνας προκύπτουν από εκδήλωση ενδιαφέρον
τος των επιχειρήσεων-μελών του ΣΕΒ.
7. «Διασύνδεση με την αγορά εργασίας». Φυσικές ή ηλε
κτρονικές συναντήσεις ανώτερων και ανώτατων στελεχών 
των επιχειρήσεων-μελών του ΣΕΒ, ώστε να μεταφέρουν 
την εμπειρία τους στους φοιτητές του Πανεπιστημίου Δυτι
κής Μακεδονίας, σε συνεννόηση με τους ακαδημαϊκούς 
υπεύθυνους των Προπτυχιακών ή Μεταπτυχιακών Προ
γραμμάτων Σπουδών.
8. «Διασύνδεση και δικτύωση με την αγορά εργασίας-Αν- 
ταλλαγή Τεχνογνωσίας»με συναντήσεις ειδικών, διοργάνωση 
διαλέξεων και «ημερών καριέρας» και επισκέψεις σε επι
χειρήσεις.
Μετά την υπογραφή της συμφωνίας συνεργασίας,ο Πρό
εδρος της Εκτελεστικής Επιτροπής του ΣΕΒ,κ.Ευθύμιος 0. 
Βιδάληςδήλωσε: «Με την υπογραφή της συμφωνίας μεταξύ 
ΠΔΜ και ΣΕΒ, ενισχύουμε περαιτέρω τους δεσμούς μεταξύ 
επιχειρήσεων και του ΠΔΜσε μια περιφέρεια εθνικής ση
μασίας και ειδικών προκλήσεων. Πανεπιστήμιο και επιχει
ρήσεις θα συνεργαστούν στενά στην ανταλλαγή γνώσης, τη 
μεταφορά τεχνολογίαςκαι την ανάπτυξη σύγχρονων δεξιο- 
τήτωνως κρίσιμα ζητούμενα για την καινοτομία, την πράσινη 
μετάβαση αλλά και την επαγγελματική προοπτική των φοι
τητών. Πιστεύουμε ότι η περιφέρεια τηςΔυτικής Μακεδονίας 
έχει αναπτύξει, μεταξύ των άλλων, μια ιδιαίτερα ενδιαφέ
ρουσα βιομηχανική συνείδηση που μπορεί να αξιοποιηθεί 
αποτελεσματικά, στο πλαίσιο του παραγωγικού μετασχημα
τισμού σε μία οικονομία χαμηλών εκπομπών σε άνθρακα. 
Κοινός μας στόχος είναι να υποστηρίξουμε φοιτητές, ερευ
νητές, Πανεπιστήμιοκαι επιχειρήσεις να ανταπεξέλθουν με 
επιτυχία στις μεγάλες προκλήσεις της εποχής, και να ενι- 
σχύσουμε την περιφερειακή ανάπτυξη,να ενδυναμώσουμε 
τους νέους μας και να επιταχύνουμε τον τεχνολογικό μετα
σχηματισμό».

Ο Πρύτανης του ΠΔΜ, Καθηγητής Θεόδωρος θεοδουλίδης, 
μεταξύ άλλων, επισήμανε: «Η συμφωνία με τον ΣΕΒ προσ
δίδει σημαντική δυναμική στο έργο που επιτελεί το Πανε
πιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας για τη σύνδεση των φοιτητών 
μας με το μέλλον και τις νέες επαγγελματικές ευκαιρίες σε 
δυναμικούς τομείς που θα πρωταγωνιστήσουν τόσο κατά 
την περίοδο της μετάβασης όσο και στη μετά-λιγνίτη εποχή. 
Σταθερή μας δέσμευση είναι το Πανεπιστήμιο, εκτός από 
κεντρικός πυρήνας παραγωγής γνώσης, έρευνας και και
νοτομίας στην Περιφέρεια, να αποτελέσει κινητήρια δύναμη 

'για τη δημιουργία νέας επιχειρηματικότητας, νέας απασχό
λησης και νέων επενδύσεων που θα δημιουργήσουν πολ
λαπλά οφέλη για τις τοπικές κοινωνίες και θα ενισχύσουν 
τις προοπτικές ευημερίας και ανάπτυξης στη νέα εποχή για 
τη Δυτική Μακεδονία».
Παρόντες στην υπογραφή ήταν, επίσης, 
από το Πανεπιστήμιο ο Καθηγητής Νικόλαος Σαριαννίδης, 
Αντιηρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων, ο Καθηγητής Στέρ- 
γιος Μαρόπουλος, ΑντιπρύτανηςΈρευνας και Δια Βίου Εκ
παίδευσης, ο Καθηγητής Γεώργιος Ιορδανίδης, Αντιηρύτανης 
Οικονομικών, Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, η Καθη- 
γήτρια Άννα Σπάρτου,Αντιπρυτάνισσα Διοικητικών Υποθέ
σεων και Φοιτητικής Μέριμνας,ο Καθηγητής Γεώργιος Χρι- 
στοφορίδης,Αναπλ. Κοσμήτορας της Πολυτεχνικής Σχολής,ο 
Καθηγητής Νικόλαος Τσούνης Διευθυντήςτου Ινστιτούτου 
Οικονομικής Ανάλυσης και Επιχειρηματικότητας του Πανε
πιστημιακού Ερευνητικού Κέντρου, η κ. Χριστίνα Πεταλωτή, 
Προϊσταμένη Τμήματος Δημοσίων και Διεθνών Σχέσεων και 
η κ. Αγγελική Χονδροματίδου, Σύμβουλος Στρατηγικής και 
Επικοινωνίας.
και από τον ΣΕΒ, οι κκ. Αλέξανδρος Χατζόπουλος, Γενικός 
Διευθυντής, Δρ, Γιώργος Ξηρογιάννης, Αναπλ. Γενικός Δι
ευθυντής, Γϊάννος Μητσός, συντονιστής της πρωτοβουλίας 
διασύνδεσης ΣΕΒ - πανεπιστημίων και Δρ. Μαρία Μποζούδη, 
ΒθηίοΓΑάνίεοΓ; Τομέας Βιομηχανίας, Ανάπτυξης, Δικτύων & 
Περιφερειακής Πολιτικής.

Λίγα λόγια για τοΠανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας 
Το Πανεπιστήμιο Δυτικής Μακεδονίας (ΠΔΜ) είναι ένα σύγ
χρονο περιφερειακό Πανεπιστήμιο, σε φάση ταχείας ανά
πτυξης, εξωστρέφειας και γρήγορης ανέλιξης στις διεθνείς 
κατατάξεις ως προς το παραγόμενο ακαδημαϊκό και ερευ
νητικό έργο.
Επενδύοντας στο τρίγωνο της γνώσης «εκπαίδευση- 
έρευνα-καινοτομία», παρέχει υψηλού επιπέδου σπουδές σε 
22 Προπτυχιακά και 27 Μεταπτυχιακά Προγράμματα σε δυ
ναμικά επιστημονικά πεδία, στις 7 Σχολές και τα 22 Τμήματα 
που λειτουργεί σε 5 πόλεις: Κοζάνη, Καστοριά, Φλώρινα, 
Γρεβενά και Πτολεμάίδα.
Ως στρατηγικός'εταίρος της Πολιτείας και της Περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας, το ΠΔΜ συνέβαλε στην κατάρτιση του 
Σχεδίου Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης της Περιφέρειας 
και πλέον στην υλοποίησή του. θα αποτελέσει τον κεντρικό 
πυρήνα στην ανάπτυξη ολοκληρωμένου οικοσυστήματος 
έρευνας και καινοτομίας, προσελκύοντας τεχνολογικούς 
κολοσσούς, ακαδημαϊκό, επιστημονικό και ερευνητικό προ
σωπικό, και νέες επενδύσεις με επίκεντρο την πράσινη ενέρ
γεια και τον ψηφιακό μετασχηματισμό. Συμμετέχει και υπο
στηρίζει εμβληματικά έργα της Ζώνης Καινοτομίας όπως 
το Τεχνολογικό Πάρκο και ο Κόμβος Καινοτομίας για το 
υδρογόνο και την αποθήκευση ενέργειας. Μετεξελίσσεται 
σε Πράσινο και Ψηφιακό Πανεπιστήμιο, έχει λάβει σειρά 
διεθνών πιστοποιήσεων και υλοποιεί ένα φιλόδοξο κτιριο- 
λογικό πρόγραμμα, με αιχμή του δόρατος τη νέα Πανεπι- 
στημιούπολη στην Κοζάνη και τη συνολική αναβάθμιση των 
υποδομών του στις πέντε πόλεις.
Το ΠΔΜ, έχοντας τους φοιτητές στον πυρήνα της φιλοσοφίας 
του, διαθέτει ολοκληρωμένο οικοσύστημα πολιτικών και 
δράσεων στήριξης τους για την απόκτηση της ακαδημαϊκής 
γνώσης, και παρέχει δομές και υπηρεσίες ολιστικής μέριμνας 
και φροντίδας.

Ευχαριστήριο προς την Υφυπουργό Τουρισμού Σοφία Ζαχαράκη και τον Διευθυντή 
του γραφείου του Πρωθυπουργού Γρηγορίου Δημητριάδη

α
 σύλλογος γονέων και κηδεμόνων του πειραματι
κού δημοτικού Σχολείου Φλώρινας ευχαριστεί 
θερμά την Υφυπουργό Τουρισμού κ. Σοφία Ζαχα- 
ράκηκαθώς και τον διευθυντή του γραφείου τουΠρω- 
θυπουργού κ. Γρηγόρη Δημητριάδη για την ευαισθησία 
που επέδειξαν , δίνοντας άμεση λύση, ανταποκρινόμε- 

νοι σε ένα χρόνιο αίτημα του σχολείου και του συλλό
γου μας. Θερμές ευχαριστίες και στο Δήμαρχο Φλώ
ρινας κ. Βασίλειο Γϊαννόκη που στάθηκε αρωγός στην 
προσπάθεια και στο αίτημα μας.
Το ζήτημα που υφίσταντο , από ανεγέρσεως του Πειραμα
τικού Σχολείου, είναι ότι από το σημείο που αφήνουν οι γο
νείς τους μαθητές μέχρι και την αυλόπορτα του κτιρίου 
(απόσταση περίπου 150 μέτρων) στερούνταν φωτισμού. 
Αυτό είχε ως αποτέλεσμα τη δύσκολη πρόσβαση αλλά κυ
ρίως αποχώρηση των μαθητών κατά τις βραδινές ώρες, 
καθώς εκτός της ημερήσιας λειτουργίας του ως πρωτο
βάθμια εκπαιδευτική μονάδα, πραγματοποιούνται σε αυτό, 
κατά τις απογευματινές ώρες, μαθήματα εκπαιδευτικών 
ομίλων (όπως Ρομποτικής, Φωτογραφίας, Ιστορίας μέσω

του Κινηματογράφου, Μικροί Διασώστες φυσικών κα
ταστροφών, ΚΔΑΠ κ.α.), στους οποίους συμμετέχουν 
μαθητές από όλα τα Δημοτικά Σχολεία της Φλώρινας. 
Τόσο η κ Σ. Ζαχαράκη όσο και ο κ. Γ. Δημητριάδης με 
το ιδιαίτερο προσωπικό ενδιαφέρον που επέδειξαν 
και την ευαισθησίατους , σε θέματα ασφάλειας των 
μαθητών, κινητοποιήθηκαν άμεσα και ένα απλό, αλλά 
συνάμα τόσο αναγκαίο έργο βρήκε άμεση λύση και 
υλοποιήθηκε.
Εκ μέρους του συλλόγου γονέων και κηδεμόνων του 
Πειραματικού δημοτικού σχολείου εκφράζω την βαθιά 
μας ευγνωμοσύνη για αυτήν την ενέργεια η οποία 
επέδειξε ότι παρά την μεγάλη χιλιομετρική απόσταση 
του σχολείου μας από την Αθήνα τα αιτήματα γίνονται 
αποδεκτά και επιλύονται άμεσα.
Σας ευχαριστούμε.

Ο πρόεδρος του συλλόγου γονέων 
& κηδεμόνων Πειραματικού Φλώρινας · 

Σάββας Παπαδόπουλος
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 ΐ7 ηχω
Μεγάλη Εβδομάδα πορεία 

στην Ανάσταση

Β
αδίζοντας ο Χρι ' ,· με τους μαθητές Του προς τα Ιεροσόλυμα 
(Μάρκ. ι' 32 - 4 τους αναφέρει όσα πρόκειται να συμβουν. 
Θα συλληφθεί, ι α υποφέρει, οδηγούμενος μέχρι Σταυρού 
και Θανάτου. Όμως μετά από τρεις μέρες θ’ Αναστηθεί. Γι’ αυτό 

τους προτρέπει να έχουν θάρρος, αποκαλύπτοντας τους το τέλος 
αυτής της διαδρομής που είναι Ανάσταση Του.
Επομένως, αναμφίβολα η κατάληξη του Πάθους του Χριστού, είναι η 
Ανάσταση Του. Άρα το κάλεσμα για συμπόρευση και συμμετοχή στα 
Παθήματα του Κυρίου, που απευθύνει η εκκλησία οδηγεί στην Ανά
σταση.
ΓΓ αυτό μας καλεί να σηκωθούμε από τον λήθαργο της αμαρτίας. Ανα
λαμβάνοντας τον κακό εαυτό μας, να συμπορευτούμε με τον Κυρίο 
στο εκούσιο Πάθος Του, να σταυρώσουμε με την θέληση μας, τον εγωι
σμό μας, την πηγή των αμαρτιών και κάθε κακίας.
Η Μεγάλη Εβδομάδα, πλημυρίζει από χαρά, είναι γεμάτη από ελπίδα. 
Βλέποντας τον Νυμφίο να βαδίζει στο Γάμο, στο Εκούσιο Πάθος, ν’ 
αγαπά μέχρι Σταυρού και Θανάτου τον κάθε άνθρωπο.
Οι μέρες αυτές, προμηνύουν την Ανάσταση. Κάτω από το πρίσμα του 
κενού Τάφου του Αναστάντος Κυρίου ερμηνεύονται στην εκκλησία τα 
Πάθη του Χριστού κι όλα όσα συντελούνται την Μεγάλη Εβδομάδα. Δί
χως την Ανάσταση, η φιλάνθρωπο κίνηση του θεού προς εμάς μένει- 
ατελής, καταντά αχρείαστη, προσθέτωντας περισσότερο πόνο στην αν
θρώπινη τραγωδία της πτώσης.
Ζούμε την Μεγάλη Εβδομάδα, κατανοώντας τις ενέργειες του Θεού, 
όταν ξεπεράσουμε το συναισθηματικό κομμάτι και συνδέσουμε τις 
μέρες αυτές με την Ανάσταση, που είναι ο βασικός και τελικός προορι
σμός. Κι αυτό πραγματώνεται με την αποδοχή της πρόσκλησης του 
Χριστού να Τον ακολουθήσουμε στον Σταυρό, να γίνουν Ιεροσόλυμα οι 
καρδιές μας,στην σταυροαναστάσιμη πορεία που καταλήγει στην Ανά
σταση σε μια καινούργια εν Χριστώ Ζωή.
Δεχόμενοι να σταυρώσουμε τα πάθη και τις αμαρτίες, να νεκρώσουμε 
για χάρη του Χριστού, τον κακό εαυτό μας. Να μεταμορφωθούμε, ως 
νέοι άνθρωποι, στους οποίους θα κατοικεί ο Ίδιος ο Θεός.
Το πέρασμα αυτό, η κατά Χριστόν εξέλιξη και μεταμόρφωση μας δεν 
πραγματοποιείται ατομικά, όπως καθένας νομίζει.Βιώνεται μεν προ
σωπικά μέσα μας, αλλά ταυτόχρονα πραγματώνεται ως κοινωνία προ
σώπων, ως Ένα Σώμα Χριστού, δηλαδή ως εκκλησία. Οι ναοί γίνονται 
τα μέσα που οδηγούν στην Ανάσταση.
Ο Χριστός πραγματοποιεί την Θυσία Του, μέσα στον χρόνο και τον χώρο 
του παρόντος. Σταυρώνεται τώρα, όχι σε κάποια εποχή, από εμάς και 
συνάμα για εμάς, μέσα στην εκκλησία μας.
Σε καμίαηερίπτωση ως θεατές ενός δράματος, αλλά μέτοχοι της Θυσία 
του Χριστού. Κοινωνοί της Ανάστασης Του, γευόμενοι το Σώμα και το 
Αίμα Του. Ζώντας ενωμένοι μ’ Αυτόν και ταυτόχρονα μετοξύ μας.
Η εκκλησία, δεν ζητά να κλάψουμε και να Θγ ηνήσουμε για τον Χριστό 
την Μεγάλη Εβδομάδα, αλλά μας καλεί να γ\γ σουμε σ’ Εκείνον, δεχό
μενοι να συσταυρωθούμε μαζί Του. Με σκοι ο, να γίνουμε μέτοχοι της 
Ανάστασης Του.
Οι μέρες που ακολουθούν, χαρακτηρίζονται ως ευκαιρία και πρόταση 
ζωής. Μας καλούν, ν’ ανασηκωθούμε από τις αμαρτίες, να μεταμορ
φώσουμε τον κακό εαυτό μας, επειδή ακριβώς μας αγάπα ο Χριστός 
και παρά την αμαρτωλότητα και την τραγικότητατης κατάστασης μας 
έρχεται για εμάς όπως και για κάθε άνθρωπο, να Πάθει, να Πεθάνει επί 
Σταυρού, ώστε να μας χαρίσει την Ζωή, την Ανάσταση από την αμαρτία 
και τον θάνατο.

Τρυφωνόπουλος Γεώργιος Θεολόγος Α.Π.Θ. 
{<)εοΓ9Ϊθ53ΐη@<3Γη3ϊ1.εοιτι 6987221930
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Αμεση σύλληψη δύο ημεδαπών στην πόλη της
Φλώρινας για κλοπή

Οι δράστες αφαίρεσαν από εται
ρεία, διάφορα έπιπλα συνολικής 
αξίας περίπου -3.000- ευρώ
Συνελήφθησαν άμεσα την Κυριακή 
(17-04-2022) τις μεσημβρινές ώρες 
στην Φλώρινα, από αστυνομικούς 
του Τμήματος Ασφάλειας Φλώρινας, 
δύο (2) ημεδαποί, ηλικίας 38 και 39 
ετών, για το αδίκημα της κλοπής.
Ειδικότερα, οι προαναφερόμενοι 
ημεδαποί χθες το μεσημέρι, αφαίρε
σαν από εταιρεία στην πόλη της 
Φλώρινας, διάφορα έπιπλα συνολι
κής αξίας -3.000- ευρώ και στη συ
νέχεια αφού τα φόρτωσαν σε Ι.Χ.Φ. 
αυτοκίνητο, απομακρύνθηκαν από 
το σημείο.
Το ανωτέρω όχημα εντοπίστηκε 
άμεσα, σε περιοχή της Φλώρινας, 
από προαναφερόμενους αστυνομικούς, όπου και συ
νελήφθησαν οι δράστες, ενώ σε έλεγχο που πραγ
ματοποιήθηκε βρέθηκαν τα αφαιρεθέντα έπιπλα, κα
θώς και ένας μεταλλικός κόφτης.
Κατασχέθηκαν το ανωτέρω Ι.Χ.Φ. όχημα ως μέσο 
τέλεσης της πράξης και ένας μεταλλικός κόφτης, ενώ

τα προαναφερόμενα έπιπλα αποδόθηκαν στον ιδιο
κτήτη της εταιρείας.
Προανάκριση για την υπόθεση ενήργησε το Τμήμα 
Ασφάλειας Φλώρινας, ενώ οι συλληφθέντες με τη 
δικογραφία που σχηματίσθηκε σε βάρος τους, οδη
γήθηκαν στον κ. Αντιεισαγγελέα Πλημμελειοδικών 
Φλώρινας.

Στοιχεία ΔΕΣΦΑ για την κατανάλωση φυσικού 
αερίου το α’ τρίμηνο του 2022

• Αύξηση κατά 6,18% στην κατανάλωση φυσικού 
αερίου στην Ελλάδα το α’ τρίμηνο 2022 σε σχέση 
με την αντίστοιχη περσινή περίοδο.
• 0 Τερματικός Σταθμός ΙΝΟ της Ρεβυθούσας (ση
μείο εισόδου Αγ. Τριάδα) αποτέλεσε την κύρια πύλη 
εισόδου φυσικού αερίου στη χώρα στο α' τρίμηνο 
του 2022, καλύπτονταςποσοστό 43,23% των εισα
γωγών.
• Αυξημένη κατά 9,62% ήταν επίσης η συμβολή του 
σημείου διασύνδεσης με τον αγωγό ΤΑΡ (σημείο ει
σόδου Νέα Μεσημβρία), καλύπτοντας 17,82% των 
εισαγωγών.
Αθήνα, 12 Απριλίου 2022- Συνεχίζεται η αυξητική 
τάση στην κατανάλωση του φυσικού αερίου στην 
Ελλάδα, σύμφωνα με τα στοιχεία του ΔΕΣΦΑ για το 
πρώτο τρίμηνο του 2022, με τον Τερματικό Σταθμό 
ΙΝΘτης Ρεβυθούσας (σημείο εισόδου Αγία Τριάδα) 
να γίνεται η κύρια πύλη εισόδου φυσικού αερίουτης· 
χώρας στο συγκεκριμένο διάστημα και το σημείο 
διασύνδεσης με τον αγωγό ΤΑΡ (σημείο εισόδου 
Νέα Μεσημβρία) να συμβάλλει,επίσης, σημαντικά 
στην εισροή φυσικού αερίου στο ΕΣΦΑ.
Σύμφωνα με τα στοιχεία του ΔΕΣΦΑ για το διάστημα 
Ιανουάριος - Μάρτιος 2022, η εγχώρια κατανάλωση 
φυσικού αερίου αυξήθηκε κατά 6,18%, φτάνοντας 
στις 18,74 Τεραβατώρες ΓΓΛΛ/Η), από 17,64 ΤννΗ στην 
αντίστοιχη περσινή περίοδο. Οι εισαγωγές φυσικού 
αερίου ανήλθαν σε 21,33 ΤλΛ/Η, με αύξηση της τάξης 
του 11,33% από τις 19,16 ΤΜή στο α’ τρίμηνο του 
2021, ενώ οι εξαγωγές προς τη Βουλγαρία ανήλθαν 
σε περίπου 2,58 Τ\Α/ή, ποσότητα αυξημένη 73,65% 
σε σχέση με αυτήν που εξήχθη την αντίστοιχη πε
ρίοδο του 2021, καλύπτοντας το 12,05% της συνολι
κής ζήτησης.
Οι μεγαλύτερες ποσότητες εισήλθαν στη χώρα από 
τον Τερματικό Σταθμό ΙΝΟ της Ρεβυθούσας, που κά
λυψε ποσοστό 43,23% των εισαγωγών, καταγράφον
τας σημαντική αύξηση σε σχέση με το α’ τρίμηνο του 
2021. Ειδικότερα, εκφορτώθηκαν περίπου 9,02 Τ\Λ/Η 
ΙΝΟ από 21 δεξαμενόπλοιααπό 6 χώρες, έναντι πε
ρίπου 5,43 Τ\Λ/ή από 9 δεξαμενόπλοια στο αντίστοιχο 
διάστημα του προηγούμενου έτους. Η αύξηση αφορά 
κυρίως σε φορτία 1_Ν6 από τις ΗΠΑ, τα οποία άγγιξαν 
τις 4,11 Τ\Λ/Η, έναντι 1,12 ΤΥ/ή την ίδια περίοδο πέ
ρυσι, με τις ΗΠΑ να παραμένουν ο μεγαλύτερος ει
σαγωγέας ΙΝΟ στη χώρα μας με ποσοστό 45,57%.
Στη δεύτερη θέση βρέθηκαν οι εισαγωγές από την 
Αλγερία (1,48 ΤΑΜι), ενώ ακολουθούνη Νιγηρία 
(1,20Τ\Λ/ή), ηΑίγυπτος (1,08 ΤΜι) και το Ομάν (1,03 
Τννή), μετην Ινδονησία (0,11 ΤλΎΗ) να βρίσκεται στην 
τελευταία θέση.
Ως προς τη συμβολή των υπολοίπων σημείων εισό
δου, το σημείο εισόδου Σιδηροκάστρου κάλυψε πο- 
σοστό36,71% των εισαγωγών (7,83 ΤΝΛ/Η), ενώ ακο
λούθησε το σημείο εισόδου στη Νέα Μεσημβρία, το 
οποίο, μέσω του αγωγού ΤΑΡ κάλυψε το 17,82% των 
εισαγωγών (3,80 "ΠΑ/ή). Τέλος, οι ΚήποΓΕβρου κά
λυψαν 2,20% των εισαγωγών (0,47 Τ\Μι).
Οι υποδομές του ΔΕΣΦΑ συνεχίζουν να συμβάλλουν 
ουσιαστικά στη διαφοροποίηση των πηγών προμή
θειας του φυσικού αερίου και στην ασφάλεια εφο

διασμού. Τέλος, η απελευθέρωση της αγοράς ενέρ
γειας και του καθεστώτος πρόσβασης τρίτων (ΤήίΓά- 
Ρ3ΓΐγΑεεθ55 ΤΡΑ), βάσει του οποίου λειτουργεί ο 
ΔΕΣΦΑ, ενισχύει τον ανταγωνισμό τιμών. Η πρό
σβαση τρίτων (ΤΡΑ) διέπεται από τις διατάξεις της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης και της εθνικής νομοθεσίας, 
διασφαλίζοντας ανοιχτή πρόσβαση σε οηοιοδήποτε 
ενδιαφερόμενο μέρος,

- ΤΕΛΟΣ -
Σχετικά με το Διαχειριστή Εθνικού Συστήματος Φυ
σικού Αερίου (ΔΕΣΦΑ) Α.Ε.
Ο ΔΕΣΦΑ είναι υπεύθυνος για τη λειτουργία, διαχεί
ριση, συντήρηση και ανάπτυξη του Ελληνικού Εθνι
κού Συστήματος Φυσικού Αερίου (ΕΣΦΑ). Με εκτε
ταμένη εμπειρία και διαθέτοντας ένα υψηλότατης 
τεχνικής κατάρτισης ανθρώπινο δυναμικό, ο ΔΕΣΦΑ 
αποτελεί ταυτόχρονα τον πλέον κατάλληλο και αξιό
πιστο εταίρο στο πλαίσιο των εν εξελίξει διεθνών 
ενεργειακών έργων στη Νοτιοανατολική Ευρώπη. 
Μέτοχοι του ΔΕΣΦΑ είναι 34% το Ελληνικό Δημόσιο 
και 66% η 5θηίΙυ93 5.Α (κοινή εταιρεία των 5π3γπ, 
Εη3935, ΡΙυχγε και Θαπηεο).
Περισσότερες πληροφορίες για τον ΔΕΣΦΑ μπορείτε 
να βρείτε στην ιστοσελίδα του νννννν.άθδία^Γ.
Για περισσότερες πληροφορίες μπορείτε να επικοι
νωνείτε:

Νατάσα Χατζηαντωνίου, ΔΕΣΦΑ,
τηλ. 213 088 4058,
βΓηβίΙ: 3.οΗ3(ζΪ3η(οηίου@(ΐ65Ϊ3.9Γ

Σοφία Κουρενχή, ΡϊίεΗΡΚ, τηλ. 216 800 1595, 
βΓπαϊΙ: 5ΐ<ουΓ6ηϋ@ρίΙεΗρΓ.9Γ

«3Τ ^
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εις την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
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3ης ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ θεσοαλονίκη, 08.04.2022 
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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ 
Τμήμα Προμηθειών
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Τηλ.: 2313 320561/542 
Ε-ΠΓΙ3ΪΙ: ρεοπι@3γρβ.9Γ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

Ανακοινώνουμε ότι η 3η Υγειονομική Περιφέρεια Μακεδονίας προκηρύσσει ανοικτή 
διαδικασία μέσω ΕΣΗΔΗΣ για σύμβαση ειδών προμήθειας του υποέργου 1 με τίτλο “Δρά
σεις ενίσχυσης ίων ψηφιακών υπηρεσιών υγείας” (ολοκληρωμένο δίκτυο) της Πράξης 
με τίτλο “Δράσεις ενίσχυσης των Ψηφιακών Υπηρεσιών Υγείας και προμήθεια ασθενοφό
ρων για την ΠΦΥ της 3πς ΥΠΕ στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας” η οποία έχει ενταχθεί 
στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Δυτική Μακεδονία 2014-2020» και έχει λάβει κωδικό 
Μ155070133. Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (Ευρω
παϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης - ΕΤΠΑ) και από εθνικούς πόρους μέσω του 
ΠΔΈ συνολικού προϋπολογισμού διακοσίων οκτώ χιλιάδων εξακοσίων ογδόντα δύο ευρώ 
(208.682,000 συμπεριλαμβανομένου του Φ.Π.Α., (προϋπολογισμός μη συμπεριλαμβα
νομένου του ΦΠΑ: 168.291,^30 για την κάλυψη υπηρεσιακών αναγκών των Κέντρων 
Υγείας Δυτικής Μακεδονίας, αρμοδιότητας 3ης Υ.ΠΕ. (Μακεδονίας) με κωδικό του Κοι
νού Λεξιλογίου δημοσίων συμβάσεων 0Ρ\/: 32413000-1 με αριθμό Διακήρυξης 02/2022. 
Η σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικο
νομική άποψη προσφορά, βάσει τιμής. Συγκεκριμένα:

• Τμήμα 1 α/α ΕΣΗΔΗΣ 103127: Είδος I: Υποδομές Πληροφορικής για υποστήριξη 
θέσεων εργασίας με Η/Υ για δυνατότητα τηλεργασίας, για άυλη συνταγή, για εκτέλεση 
και παρακολούθηση παραπεμπτικών εργαστηρίων και γενικότερα τη διευκόλυνση της 
λειτουργίας και διαχείρισης ασθενών. Περιλαμβάνονται όλα τα ΚΥ της Δυτ. Μακεδονίας, 
όπου ενδεικτικά θα τοποθετηθούν ανά κέντρο 3 φορητοί Η/Υ, 2 πολυμηχανήματα. Ειδι
κότερα για τα 10 ΚΥ που διαθέτουν μικροβιολογικά εργαστήρια θα τοποθετηθούν και 
σταθεροί Η/Υ (ήτοι όλα τα ΚΥ Δυτικής Μακεδονίας εκτός των ΚΑΠ-ΔΕΗ Κοζάνης, ΚΑΠ- 
ΔΕΗ Πτόλεμαΐδας και ΚΥ Γρεβενών), για την εκτέλεση και παρακολούθηση παραπεμπτικών 
εργαστηρίων μειώνοντας στο ελάχιστο τις αλληλεπιδράσεις φυσικών προσώπων, προ
ϋπολογισμός - σύνολο με φπα 74.980,006.

• Τμήμα 2 α/α ΕΣΗΔΗΣ 143713: Είδος 2: Υποδομές τύπωσης και ανάγνωσης γραμ
μωτού κώδικα (όοΓΟοάθ) για την ενίσχυση της απομακρυσμένης παρακολούθησης παρα
πεμπτικών εργαστηρίων περιορίζοντας τις αλληλεπιδράσεις φυσικών προσώπων και τις 
ανταλλαγές εγγράφων μεταξύ τους και ενδεικτικά για τα 10 ΚΥ που διαθέτουν μικροβιο
λογικά εργαστήρια (ήτοι όλα τα ΚΥ Δυτικής Μακεδονίας εκτός των ΚΑΠ-ΔΕΗ Κοζάνης, 
ΚΑΠ-ΔΕΗ Πτόλεμαΐδας και ΚΥ Γρεβενών) θα τοποθετηθούν ανά κέντρο, 2 δοτεοάβ ρπηί- 
ΘΓ5, 2 όοΓσοάΘ 5σ3ηηθΓ5 και 20 συνολικά 303ρΙβΓ5 Ω5Β Ιο 5θπ31 για τους συνδεόμενους 
αναλυτές, προϋπολογισμός - σύνολο με φπα 13.500,006.

• Τμήμα 3 α/α ΕΣΗΔΗΣ 143714: Είδος 3: Υποδομές ασύρματου δικτύου για την 
υποστήριξη εργαζομένων και πολιτών για τη χρήση μέσων για μειωμένη προσωπική αλ
ληλεπίδραση φυσικών προσώπων με υψηλές ταχύτητες καθώς είναι πλέον ξεκάθαρο ότι 
η νέα κατάσταση που επέφερε ο κορωνοϊός απαιτεί συνεχή και απρόσκοπτη συνδεσιμό- 
τητα, προϋπολογισμός - σύνολο με φπα 63.000,006.

• Τμήμα 4 α/α ΕΣΗΔΗΣ 143715 : Είδος 4: Υποδομές τηλεδιασκέψεων με κάμερα, 
μικρόφωνα και ηχεία ανά ΚΥ και 1 κεντρικό σύστημα τηλεδιασκέψεων για μειωμένη αλ
ληλεπίδραση φυσικών προσώπων και γρηγορότερη λήψη αποφάσεων διαχείρισης ασθε
νών. Λογισμικό τηλεδιάσκεψης ΠΦΥ και τηλεσυνεργασίας (εοίΙθόοΓΒΐϊοη ΙοοΙδ) και ανα- 
βάθμιση/αγορά ΜΥΐηάον/δ 10 για την υποστήριξη του συνόλου του προσωπικού 
συμπεριλαμβανομένου του επικουρικού και λοιπού προσωπικού που δεν έχει πρόσβαση 
στο λογισμικό θ-ργθβθγκθ, προϋπολογισμός - σύνολο με φπα 29.202,006.

• Τμήμα 5 α/α ΕΣΗΔΗΣ 143716 : Είδος 5: Σύστημα Διαχείρισης Βιοϊατρικής Τεχνο
λογίας για παρακολούθηση συμβάσεων και συντήρησης βιοϊατρικού εξοπλισμού, σύνδεση 
με'την 3η ΥΠΕ και τη συντόμευση των διαδικασιών προμήθειας, προϋπολογισμός - σύνολο 
με φπα 15.000,006/

• Τμήμα 6 α/α ΕΣΗΔΗΣ 143717: Είδος 6: Σύστημα στήριξης κλινικών αποφάσεων 
για 2 κέντρα υγείας-που αφορά στη δυνατότητα πρόσβασης από τους ιατρούς των κέντρων 
υγείας σε σύστημα υποστήριξης κλινικών αποφάσεων, προϋπολογισμός - σύνολο με φπα 
13.000,006.

Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση (Ευρωπαϊκό Ταμείο 
Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ) και από εθνικούς πόρους μέσω του ΠΔΕ. Το κόστος 
της συντήρησης είναι μη.επιλέξιμο προς συγχρηματοδότηση. Προσφορές υποβάλλονται 
είτε α) για όλα τα τμήματα του ανωτέρω πίνακα, είτε β) για ένα ή περισσότερα τμήματα 
αλλά για τη συνολΓκή ποσότητα ειδών του κάθε τμήματος.

Δεν γίνονται αποδεκτές προσφορές για τα επιμέρους είδη. Η ημερομηνία διενέργειας 
ορίζεται στις 27.05.2022 ημέρα Παρασκευή και ώρα 11:00 πμ, και ημερομηνία λήξης 
υποβολής των προσφορών ορίζεται στις 23.05.2022 ημέρα Δευτέρα και ώρα 23:00.

Χρηματοδότηση της σύμβασης. Φορέας χρηματοδότησης της παρούσας σύμβασης 
είναι η ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ, Κωδ. ΣΑ ΕΠ0051. Η δαπάνη για την 
σύμβαση προμήθεια ψηφιακών υπηρεσιών υγείας βαρύνει την με Κ.Α. 9344 σχετική πί
στωση του προϋπολογισμού του οικονομικού έτους 2021 του Φορέα. Η παρούσα σύμβαση 
χρηματοδοτείται από Πιστώσεις του Προγράμματος Δημοσίων Επενδύσεων (ΚΩΔ ΠΡΑΞΗΣ 
2020ΕΠ00510065). Η σύμβαση περιλαμβάνεται στην Ένταξη της Πράξης «Δράσεις ενί
σχυσης των Ψηφιακών Υπηρεσιών Υγείας και προμήθεια ασθενοφόρων για την ΠΦΥ της 
3ης ΥΠΕ στην Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας» με Κωδικό ΟΠΣ 5070133 στο Επιχειρη
σιακό Πρόγραμμα «Δυτική Μακεδονία 2014-2020» με βάση την απόφαση ένταξης, με αρ. 
πρωτ. 3599/04-11-2020 (ΑΔΑ:6ΖΙ67ΛΨ-Κ1 Υ) της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας και 
έχει λάβει κωδικό ΜΙ5 5070133. Η παρούσα σύμβαση χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή 
Ένωση (Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης - ΕΤΠΑ) και από εθνικούς πόρους 
μέσω του ΠΔΕ. Η επιλέξιμη δημόσια δαπάνη για τον υπολογισμό της στήριξης τηςΈνωσης 
ανέρχεται σε 382.282,006 (308.291,94 χωρίς ΦΠΑ - 73.990,06 ΦΠΑ). Προσφορές υπο
βάλλονται για το σύνολο των ειδών.

Δικαίωμα συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης της παρούσας 
σύμβασης έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα και, σε περίπτωση ενώσεων οικονομικών 
φορέων, τα μέλη αυτών, που είναι εγκατεστημένα σε: α) κράτος-μέλος τηςΈνωσης, β) 
κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.), γ) τρίτες χώρες που έχουν 
υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύ
πτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την 
Ένωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς και δ) σε τρίτες χώρες που δεν 
εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου και έχουν συνάψει διμερείς ή 
πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης δημοσίων συμ
βάσεων. Οι ενώσεις οικονομικών φορέων, συμπεριλαμβανομένων και των προσωρινών 
συμπράξεων, δεν απαιτείται να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή για την υποβολή 
προσφοράς. Στις περιπτώσεις υποβολής προσφοράς από ένωση οικονομικών φορέων, 
όλα τα μέλη της ευθύνονται έναντι της αναθέτουσας αρχής αλληλέγγυα και εις ολόκληρον. 
Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης, κατατίθεται 
από τους συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς (ηροσφέροντες), εγγυητική επιστολή συμ
μετοχής, που ανέρχεται στο συνολικό ποσό για την προμήθεια ψηφιακών υπηρεσιών 
υγείας είναι 3.365,846 ευρώ, 2% της εκτιμώμενης αξίας της σύμβασης εκτός ΦΠΑ. Σε 
περίπτωση υποβολής προσφοράς των τμημάτων, το ύψος της εγγύησης συμμετοχής υπο
λογίζεται σε ποσοστό 2% επί της προϋπολογισθείσας δαπάνης, εκτός ΦΠΑ, του τμήματος 
/των τμημάτων για τα οποία υποβάλλεται η προσφορά όπως παρακάτω:

ΤΜΗΜΑΤΑ ΠΟΣΟ
ΕΓΓΥΗΤΙΚΗΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗΣ

ΤΜΗΜΑ 1 1.209,35 €
ΤΜΗΜΑ 2 217,74 €
ΤΜΗΜΑ 3 1.016,13 €
ΤΜΗΜΑ 4 471,00 €
ΤΜΗΜΑ5 241,94 €
ΤΜΗΜΑ 6 209,68 €

ι.

Ε
ίναι συνεχείς οι προσπάθειες αφαίμαξης τπς 
Περιφέρειας στο σύνολο της, από τους ακραί
ους τοπικιστές της διπλανής Πόλεως (δεν 
είναι υπερβολή ότι αισθανόμαστε να βρισκόμαστε 

"υπό, των Λιβύων Φυλάρχων στην Μισρότα") 
Έτσι μεγαλώνουν το μέγεθος τους τα Λαϊκιστικά Πα
ράσιτα.
Η Επιθετικότητα της Κοζάνης ήταν για ένα Αιώνα συ
νεχής και αδιάκοπτη απέναντι στην Πτολεμάίδα, από 
την στιγμή όμως δημιουργίας της Περιφέρειας, δια- 
χέεται εις όλη την Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας. 
Δυστυχώς ο Δήμαρχος Πτόλεμαΐδας όπως και οι υπό
λοιποι λειτουργούν με τρόπο βραδύ και καλόπιστο - 
στον τρόπο που σκέφτονται, στο τρόπο που πράττουν 
και ενεργούν, επιπλέον δεν ομιλούν την ίδια πολιτική 
γλώσσα του πολιτικού πεζοδρομίου και συνακόλουθα 
δεν σκέπτονται κατ’ αυτό το τρόπο.
Είναι η ώρα να γίνει επανασχεδιασμός 
Επανασχεδιασμός της Περιφέρειας Δυτικής Μακε
δονίας! Να ορίσουμε τον ορίζοντα.
Η ανάγκη είναι υπαρκτή, δεν είναι ασφαλώς προϊόν 
δημοσιογραφικής φλυαρίας η Λαϊκισμού αλλά συνιστά 
την αναγκαιότητα μιας νέας γεωπολιτικής πραγματι- 
κότητος.
Προκύπτει από νοσηρά δεδομένα που προστίθενται μέσα 
στο χρόνο και μεγαλώνουν συνεχώς το μέγεθος τους. 
Κορύφωσις είναι η εμμονικότητα της Κοζάνης να δη
μιουργήσει νέο Νοσοκομείο εντός της Πόλεως της. 
Κλείνοντας το σύνολο των Νοσοκομείων της Περι
φέρειας Δυτικής Μακεδονίας και εκπονώντας σχέδια 
στα οποία ορίζει με συγκεκριμένο τρόπο την μετα
τροπή τους σε κέντρα Υγείας.
Υπάρχει Κλιμάκωσις σε αυτή την συμπεριφορά τον 
τελευταίο καιρό και αυτό που καταδεικνύει είναι η 
κορύφωσις νοσηρότητας αυτού του πολιτικού φαι
νομένου.
Μέσα σε όλο αυτό τον πολιτικό αχταρμά, πρωταγω
νιστικό ρόλο παίζουν πρόσωπα, ως εκφραστές τά
σεων με παθητικό η ενεργό τρόπο του κατεστημένου 
Διοικητικού και Πολιτικού μηχανισμού της του Νομού 
Κοζάνης και κατά συνέπειαν της Περιφέρειας.
Στο ενιαίο συνεκτικό πολιτικό μπλοκ που προτάσσει 
τα ειδικά αντικειμενικά συμφέροντα της Κοζάνης εις 
βάρος ολόκληρη της περιφέρειας γνωστά ονόματα 
φιγουράρουν, Κουκουλόπουλος (προτίθεται να κα- 
τέλθει και για Περιφερειάρχης μάλιστα) Μαλούτας, 
Γκανάτσιος, Κασαηίδης, Βουλευταί και πλήθος υπο
δεκανέων ενεργών στην τοπική αυτοδιοίκηση της 
περιοχής αυτής.
Έτσι προκύπτει η ανάγκη αναθεωρητισμού, απέναντι 
στον αναθεωρητισμό αυτών των δυνάμεων.
Να ξαναχτισθουν αρχαϊκές έννοιες όπως:
Τι σημαίνει Κοινότητα
Τι είναι συνένωση Νομών σε Περιφέρεια.

Τι σημαίνει Περιφερειακή Συνείδησις.
Τι είναι Μητροπολιτικό κέντρο και στην θεώρηση του 
αν είναι κάτι σπουδαίο ή αν αποτελεί σκουπίδι ως 
θεώρησις πραγμάτων.
Επίσης τι είναι Εθνικό ζήτημα και με ποιο κριτήριο 
επιλέγουμε την Πρωτεύουσα μιας Περιφέρειας.
Τι σημαίνει λοιπόν ανάπτυξις και πως με κρατικές 
παρεμβάσεις την διαχέουμε μέσω των Περιφερειών 
που είναι ο Βραχίονας Άσκησης της Κυβερνητικής 
Πολιτικής.
Και βέβαια το μέγα θέμα της στήριξης των Ακρότατων 
της Ελλάδος, ως προτεραιότητα απέναντι σε οτιδή
ποτε άλλο μπαίνει στο τραπέζι.
Η Περιφέρεια λειτουργεί με εμμονές, προκαταλήψεις 
και ανισομερώς.
Αυτό το σχήμα διαχέεται από ιδεολόγημα σε κυρίαρχη 
πρακτική και καταπονεί ο άκληρη την Περιφέρεια. 
Ποιος Ευθύνεται!
Μα ευθύνονται οι τοπικές κοι ωνίες, οι Ερντογανισμοί 
που εκδηλώνονται εδράζοντι ι πάνω στο πολιτικό έλ
λειμμα των τοπικών επιμέρους κοινωνιών, η έλλειψις 
ορίζοντα δίνει τόπο κατάληψης της Περιφέρειας από 
ακραίες δυνάμεις.
0 χρόνος λειτουργεί εις βάρος της καταρρακωμένης 
οικονομικοκοινωνικά Περιφέρειας της Δυτικής Μα
κεδονίας.
Ο αναθεωρητισμός και συνακόλουθά ο ανασχεδια
σμός θα φέρει οξυγόνο.
Υπό αυτή την έννοια να μεταφερθεί η έδρα στη Φλώ
ρινα ή την Καστοριά.
Οφείλουμε να στηρίξουμε ένα τέτοιο πολιτικό εγχεί
ρημα, ως μοχλό μετασχηματισμού και ανάπτυξης του 
Βορειομακεδονοδυτικού χώρου.
Κατ’ αυτό τον τρόπο θα σταματήσει το απόστημα με 
αυτή την πόλη.
Στηρίξτε τα Νοσοκομεία σας.
Στηρίξτε τη Δημόσια υγεία που οι: Μαλούτας και Μη- 
τσοτάκης θέλουν να βάλουν τους Ιδιώτες μέσα (ΣΔΙΤ). 
Αν αποδεχτούμε το μαρασμό και αρχίσουμε να συρ
ρικνώνουμε τις Δημόσιες υποδομές, θα συρρικνωθεί 
Δημογραφικά και οικονομικά ολόκληρη η Περιφέ
ρεια, πλην της Κοζάνης.
Να διατηρήσουμε της δημόσιες Υποδομές και να 
βρούμε τρόπο να ενισχύσουμε τις περιοχές μας.
0 κύριος Μανώλης Κοττάκης, ένας εξαίρετος Δημο
σιογράφος του συντηρητικού χώρου, το έθεσε ευ
θέως.
Φέρτε Ουκρανούς, να ανοίξουμε τα σύνορα..
Και φυσικά να γίνει ανασχεδιασμός με βάση τα προ- 
αναφερόμενα εις την Περιφέρειαν της Δυτικής Μα
κεδονίας.
Δεν υπάρχει Λύσις άλλη.

Εφημερίς ΡίοΙβητΩΐδ-ροδΙ 
Πολπίδης Χρηστός
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Χρόνος ισχύος των προσφορών; Οι υπο
βαλλόμενες προσφορές ισχύουν και δε
σμεύουν τους οικονομικούς φορείς για διά
στημα δώδεκα (12) μηνών από την 
επόμενη της διενέργειας του διαγωνισμού. 
Προσφορά η οποία ορίζει χρόνο ισχύος μι
κρότερο από τον ανωτέρω προβλεηόμενο 
απορρίπτεται.

Διάρκεια σύμβασης - Χρόνοι παράδο
σης: από την ημερομηνία παράδοσης των ει
δών όπως ορίζει η Διακήρυξη. 0 συμβατικός 
χρόνος παράδοσης των ειδών μπορεί να πα- 
ρατείνεται, πριν από τη λήξη του αρχικού 
συμβατικού χρόνου παράδοσης, υπό τις προ
ϋποθέσεις του άρθρου 206 του ν. 4412/2016. 
Στην περίπτωση που το αίτημα υποβάλλεται 
από τον ανάδοχο και π παράταση χορηγείται 
χωρίς να συντρέχουν λόγοι ανωτέρας βίας ή 
άλλοι ιδιαιτέρως σοβαροί λόγοι που καθι
στούν αντικειμενικώς αδύνατη την εμπρόθε
σμη παράδοση των συμβατικών ειδών επι
βάλλονται οι κυρώσεις του άρθρου 207 του 
ν. 4412/2016. Ημερομηνία αποστολής στην 
Ε.Ε.Ε.Κ. στις 08.04.2022 ημέρα Παρασκευή. 
Ημερομηνία δημοσίευσης τπς Διακήρυξης 
στον Ελληνικό Τύπο στις 15.04.2022 ημέρα 
Παρασκευή. Όλες οι επικοινωνίες σε σχέση 
με τα βασικά στοιχεία της διαδικασίας σύνα
ψης της σύμβασης, καθώς και όλες οι ανταλ
λαγές πληροφοριών/ διευκρινήσεις, ιδίως η 
ηλεκτρονική υποβολή, εκτελούνται με τη 
χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστή
ματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων 
(ΕΣΗΔΗΣ), μέσω της Διαδικτυακάς πύλης 
«τννιν.ρΓοπιίΐΗευα.ςον.ιΐΓ του ως άνω συ
στήματος. Καταχωρήθηκε επίσης η περίληψη 
της Διακήρυξης στο διαδίκτυο στη διεύθυνση 
(νννν«.3γρ6.9Γ), στο ΚΗΜΔΗΣ και στο ΔΙΑΥ
ΓΕΙΑ. Πληροφορίες όλες τις εργάσιμες μέρες 
από 10.00 έως 14.30 στο Τμήμα Προμηθειών 
της 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας (Μακεδο
νίας), Αριστοτέλους 16, 546 23 Θεσσαλονίκη, 
τηλ. 2313 320 561, 2313 320542, βηηβίΐ; 
ρΓ0Γη@3γρβ.9Γ·

Ο Διοικητής της 3ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας 

Μακεδονίας
Δρ. Παναγιώτης Μπογιατζίδης
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022

Τα ονόματα μας...

Β
ρε μας λιποθύμησαν σου λέω, δεν μας 
έχουν αφήσει σε χλωρό κλαρί να καθί
σουμε, έχουμε γεμίσει Αβραάμηδες, Ισα- 
άκιδες και Κωστάκηδες. Μας τιμούν μόνον κάποιο 

λίγοι Νοτιοαμερικάνοι και κάμποσοι Ρώσοι. Οι βρα
ζιλιάνοι ανέδειξαν τον μεγάλο ποοσφαιριστή Σώκρα- 
τες και οι φίλοι μας Ουρουγουανοί μας τιμούν με 
τον άσο τους Οίθζ(Δίας). Τώρα οι Ρώσοι είναι σαφώς 
πιο φιλλέληνες μς τον Λεωνίδα (Λεονιτ) Μπρέρζνιεφ, 
τον Αλεξέι Κοσύγκιν
και ταν Αλεξέϊ Σολζενίτσιν. Οι βόρειοαμερικάνοι μας 
τα έπρηξαν με την Σάρα Πέιλιν που την σερβίρισε ο 
αδερφός της και σύζυγος Αβραάμ στον Φαραώ και 
τον Αβιμελέχ, σου λέει να μην μπει στο σόϊ μας κανας 
ξένος και μας διαλύσει το σπίτι, πρέπει να φυλαγό
μαστε, ο κόσμος είναι κακός και μοχθηρός. Γι αυτό 
και προτιμήσαμε να αναγνωρίζουμε ως προπάτορά 
μας τον Αβράμ και όχι τον αμόρφωτο Πυθαγόρα ή 
τον ακούρευτο Πλάτωνα, θελήσαμε έναν να ξέρει 
από άρμεγμα και όχι από γεωμετρία. Με το γάλα 
μπορείς να ζήσεις, με την γεωμετρία πιάσε το αυγό 
και κούρευτο. Τον σημερινό Πρόεδρο των ΗΠΑ τον 
λένε Ιωσήφ(τζο) Μπάϊντεν δεν τον λένε Λεωνίδα ή 
Αριστοτέλη, ο πρώτος ήταν σφαγέαςτων Περσών και 
ο δεύτερος φαφλατάς, φανταστείτε πώς έγραψε 
11.500 σελίδες φιλοσοφίας και τελικά τίποτα δεν μας 
είπε περί ξυλουργικής και βουκολισμού ενώ ο συ
νονόματος μου ήταν συνοδός παρθένων κυριών, 
ξέρουν οι Αμερικανοί του ΟχάΙο τι κάνουν, δεν είναι 
ντουβάρια να τιμούν θεατρίνους όπως ο Σοφοκλής 
και ο Αισχύλος, Οι αμερικάνοι έχουν τον τρόπο τους 
να τιμούν τις πρακτικές επιστήμες χημεία, φυσική και 
υδρογονάνθρακες και ύστερα να στολίζουν τα προ
ϊόντα του με Ελληνικά ονόματα. Διαστημόπλοια Θ!Α 
και ΑροΙΙο. Με τα ελληνικά ονόματα βαφτίζουν τα 
διαστημικά τους επιτεύγματα, σκέψου δηλαδή να 
ονόμαζαν το διαστημόπλοιο ΑροΙΙο αλλιώς και να το 
έλεγαν Ιακώβ ή ακόμα πιο κακόηχα να το έλεγαν 
Μήτσο. Ντροπή!! Κοπανάς έναν'Ελληνα Θεό και δια
τηρείς την αξιοπρέηειά σου.
Εμείς τώρα επιμένουμε στους θανάσηδες και στο 
όνομα Μπάμπης, δεν μπορούμε να προσαρμοστούμε 
σε έναν Παυσανία (πολύ κακός ο ανεψιός του Λεω
νίδα, μακέλεψε τους πέρσες στις Πλαταιές) ή σε έναν 
Θεμιστοκλή
που έπνιξε κι αυτός χιλιάδες Περσόπουλα στην Σα
λαμίνα. Επρόκειτο περί αποτρόπαιου εγκλήματος. 
Μήπως το όνομα Ηρα δεν είναι έξω από τις συνήθειές 
μας, πες το το κορίτσι Ρούλα να σε δει ο Θεός. Το

καλλίτερο για αγόρια είναι το όνομα Τάκης, όχι το 
βάρβαρο όνομα του υπαρχπγού του Λεωνίδα που 
τον έλεγαν Διηνέκη. Έχει τόσα ήττα αυτό το όνομα 
που δεν θα ξέρουν πώς να τον γράψουν στο στρατό. 
Πες τον Πάνο και βλέπουμε, θα τον λέμε Πανάκο και 
θα είμαστε όλοι ευχαριστημένοι. Εγώ προτιμώτω 
όνομα Θανάης, είναι εύηχο και μοναδικό, θα ξεχω
ρίζει το παιδί στην κοινωνία, θα είναι μοναδικό Ο Θα
νάης θα λέν και θα κολάει η γλώσσα τους. Πες το 
Κώστα το παιδί, τίμιος άνθρωπος ο Κωνσταντίνος, 
μόνον τον γυιό του Κρίσπο στραγγάλισε και την δεύ
τερη γυναίκα του Φαύστα έκαψε με καυτό λάδι.Γιά 
τον ανεψιό του Λικίνιο προτίμησε το σπαθί του. Για 
το καλό τους.
Άλλη Προσωπικότητα έχεις αν σε λένε Κώτσο κι άλλη 
αν σε φωνάζουν Ευριπίδη, μπερδεύεται η γλώσσα. 
Γι αυτό επιμένω το παιδί μας να το λέμε Κώτσο, Θα- 
νάς, Μιχαλάκη, Μήτσο και Γιάνν κι άσε τον ακούρευτο 
και άπλητο να μοιάζει του βαπτιστή. Άσε που και το 
Βαγγέλς δεν είναι άσχημο, θα έχεις ένα όνομα στην 
λαχαναγορά! Αυτό είναι και το σωστό για το κράτος 
του Ισραήλ. Οι εβραίοι κάτι παραπάνω ξέρουν από 
μας πέραν της αγελαδοτροφίας και γενικότερα του 
βουκολισμού και της παστερίωσης του γάλακτος.

Ο

Γράψει
Φοίβος Ιωσήφ

Ανάσταση του Λαζάρου και η δική μας Ανάσταση
Γράψει η Μαρία 
ΣΗαμπαρδώνη

0
 Χριστιανισμός πρόκειται 
για μία ιδιαίτερα επανα
στατική αντίληψη της 
πραγματικότητας, μία καινούρ
για ενατένιση του κόσμου. 

Μπορώ να πω πως πιστεύω, αλλά 
δεν είμαι φανατική. Βλέπω στην 
Καινή Διαθήκη και τα Χριστιανική 
διδασκαλία πολλές όμορφες διδα
χές περί αγάπης και κοινωνικής 
δικαιοσύνης, οι οποίες αν εφαρ
μοζόντουσαν έμπρακτα θα μπο
ρούσαν να βελτιώσουν την κοι
νωνία που ζούμε.
Η Ανάσταση του Λαζάρου, 
η οποία εορτάστηκε πριν 
από λίγες ημέρες, είναι 
μία από τις αναστάσεις νε
κρών που πραγματοποί
ησε ο Ιησούς Χριστός στη 
διάρκεια της επίγειας δι
δασκαλίας Του. Είναι μία 
προτύπωση της ανάστα
σης των νεκρών, ένα 
σύμβολο της νίκης επί του 
θανάτου.
Η ανάσταση των νεκρών 
είναι μία θεμελιώδης δι
δασκαλίας της Χριστιανι
κής πίστης, η οποία απο
τελεί μία ψυχική 
ανακούφιση και απελευ
θέρωση στο θέμα του θα
νάτου.
Οι άνθρωποι έχουμε συγ
κεκριμένο χρόνο ύπαρξης 
επάνω σε αυτό τον κόσμο, 
όσο και να προσπαθούμε 
να ξορκίζουμε την ιδέα

του θανάτου, τόσο εκείνος μας 
υπενθυμίζει την παρουσία του. 
Κάθε μας ενέργεια είναι μία προ
σπάθεια να ξεχάσουμε το γεγονός 
πως είμαστε πεπερασμένα όντα με 
βιολογικό τέλος. Η κάθε μας 
πράξη δημιουργίας είναι μία αντι
στάθμιση απέναντι στο φόβο του 
θανάτου.
Η ύπαρξη της μετά θάνατον ζωής, 
έχει προκαλέσει διαχρονικά διά
φορες διχογνωμίες, φιλοσοφικές 
αντιλήψεις και διαφορετικές από
ψεις. Άλλοι άνθρωποι είναι βαθιά 
και αμετανόητα πεσιμιστές, αρ- 
νούμενοι να αποδεχτούν πως 
υπάρχει η προοπτική να υπάρχει 
ζωή και μετά το σωματικό τέλος. 
Άλλοι πάλι, πιστεύουν στη ζωή

μετά θάνατον και αυτό τους δίνει 
δύναμη για όποια δύσκολη στιγμή 
αντιμετωπίζουν, καθώς αισθάνον
ται πως θα υπάρξει ανταμοιβή και 
δικαίωση στο τέλος.
Η αλήθεια είναι, ότι με παρηγορεί 
η ιδέα ότι υπάρχει και κάτι άλλο 
πέρα από αυτή τη ζωή, έχω την 
ανάγκη να αισθάνομαι πως δεν εί
ναι όλα λίγες δεκαετίες με απο
γοητεύσεις και προβλήματα στο 
μεγαλύτερο μέρος αυτών.
Με ανακουφίζει η πεποίθηση πως 
υπάρχει ζωή μετά από αυτό το 
σύντομο και μαγικό πέρασμα. Χω
ρίς όμως αυτό να με κάνει να θε
ωρώ ανούσια τη ζωή αυτή. Μου 
αρέσει να σχεδιάζω τη ζωή μου, 
να κάνω όνειρα για αυτή, να προ

σπαθώ να βελτιώνομαι 
μέρα με τη μέρα.
Η Ανάσταση του Λαζάρου 
είναι πέρα από ένα γεγο
νός και μία διαχρονική ελ
πίδα για κάθε άνθρωπο 
που απογοητεύεται στον 
παρόντα τούτο κόσμο από 
τις καθημερινές μαται
ώσεις και τις διαψεύσεις. 
Είναι μία υπενθύμισα πως 
στο τέλος θα νικήσει η 

^5) ζώή και δε θα μπορέσει 
να συνθλίβει από τα 
μαύρο, το θάνατο, τη σκο
τεινιά.
Είτε πιστεύεις, είτε όχι, η 
Ανάσταση του Λαζάρου 
είναι μία ελπίδα, λίγη δρο
σιά μέσα στη σκοτεινιά 
των ημερών. Μία υπό
σχεση και ίσως προτύ- 
ηωση της δικής μας Ανά
στασης..

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΦΛΩΡΙΝΑΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ - ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ
Δ/νση: Πτολεμαίων 1
Ταχ. Κώδ.: 53100
Τπλ.: 23850 54504
ΡΑΧ: 23850 54501
Πληρ.: Χρηστός Κωνστοντινίδης

9 ηχ
ΦΛΩΡΙΝΑ, 15/04/2022 

Α. Π.: 59076

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΤΗΣ ΑΡΙΘ. 1/2022 ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ 158668

Για την ανάδειξη αναδόχου Καθαρισμού Βλάστησης Οδικού Δικτύου Φλώρινας- 
Αμυνταίου για διάστημα 24 μηνών

■ Η Περιφερειακή Ενότητα Φλώρινας, ύστερα από την με αριθ. 530/05-04-2022 (ΑΔΑ I
■ 65ΖΩ7ΛΨ-Φ62) Απόφαση τηςΌικονομικής Επιτροπής Π.Δ.Μ, προκηρύσσει Διεθνή ■ 
I κτρονικό Ανοικτό Δημόσιο Διαγωνισμό με ηλεκτρονικές προσφορές για την ανάδειξη I 
1 αναδόχου «Καθαρισμού Βλάστησης Οδικού Δικτύου Φλώρινας- Αμυνταίου για διά- 1

στημα 24 μηνών».
0 προϋπολογισμός των υπηρεσιών «Καθαρισμού Βλάστησης Οδικού Δικτύου Φλώ- I 

. ρίνας- Αμυνταίου» ανέρχεται συνολικά στο ποσό των 350.734,00 € συμπεριλαμβανο- „
■ μένου του ΦΠΑ για διάστημα 24 μηνών (282.850,00 € χωρίς ΦΠΑ και 350.734,00 € με ■ 
| ΦΠΑ).
• Οι προμηθευτές υποβάλλουν προσφορά συνολικά για όλες τις υπηρεσίες και τις πο- ■ 
I σότητες που αναφέρονται στη Διακήρυξη (άρθρο 1.3).
I Οι προσφορές υποβάλλονται από τους εγγεγραμμένους οικονομικούς φορείς Ηλεκτρο- I
■ νικά, μέσω της πύλης ν/νννν.ρτοηηΐΙήθυδ.ςον.ςΓ του Ε.Ι.Η.ΔΗ.Ι μέχρι την καταληκτική " 
I ημερομηνία και ώρα στην Ελληνική γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με το Ν. I 
I 4155/2013, το άρθρο 11 της αριθ. Π1/2390/2013 (Α.2677) και το Ν. 4412/2016 «Δημόσιες | 
! Συμβάσεις Έργων, Προμηθειών και Υπηρεσιών (προσαρμογή στις Οδηγίες 2014/24/ΕΕ “ 
I και 2014/25/ΕΕ)» και σύμφωνα με τους λοιπούς όρους της Διακήρυξης .
„ Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλε- .
■ κτρονική πρόσβαση στην διεύθυνση (11ΠΙ_) : μέσω της διαδικτυακάς πύλης ■ 
| νννννν.ρΓΟΓπΐΙήθυδ.ςον^Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.
• Κάθε είδους επικοινωνία και ανταλλαγή πληροφοριών πραγματοποιείται μέσω του ■ 
I ΕΣΗΔΗΣ Προμήθειες που είναι προσβάσιμο από τη Διαδικτυακά Πύλη I 
I (νννννν.ρΓ0ΓηΐΙήθυ5.90ν.9Γ) του ΟΠΣ ΕΣΗΔΗΣ
■ Περαιτέρω πληροφορίες είναι διαθέσιμες από : 1) Την Δ/νση Διοικητικού - Οικονομικού " 
I - Τμήμα Προμηθειών της Π.Ε. Φλώρινας για τους όρους της Διακήρυξης, 2) Την Δ/νση I
■ Τεχνικών Έργων ΠΕ Φλώρινας για τις Τεχνικές Προδιαγραφές ή στις ιστοσελίδες ■ 
" νννννν.ράητ.9ον.9Γ και ίΙοπη3.ράηη.9ον.9Γ

Καταληκτική Ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών: 12/05/2022 και ώρα 23:59. I 
„ Μετά την παρέλευση της καταληκτικής Ημερομηνίας και ώρας υποβολής προσφορών. Β
■ δεν υπάρχει δυνατότητα υποβολής προσφοράς στο Σύστημα.

Ημερομηνία αποσφράγισης προσφορών είναι η: 18/05/2022 ώρα 09.00 π.μ.
■ Η σύμβαση θα ισχύει για 24 μήνες από την υπογραφή της σύμβασης. .
| Κάθε Ηλεκτρονική Προσφορά θα συνοδεύεται από εγγύηση συμμετοχής που θα κα- ι 
I λύπτει το 2% επί της συνολικής προϋπολογισθείσης δαπάνης χωρίς ΦΠΑ. Ο χρόνος I
■ ισχύος της προσφοράς του είναι ένα έτος με ίσο χρόνο παράτασης. Δεν γίνονται δεκτές ■ 
I εναλλακτικές προσφορές και αντιπροσφορές.

Η χρηματοδότηση θα βαρύνει τις πιστώσεις του έργου «Έργα χρηματοδοτούμενα από ■ 
το Π.Δ.Ε. - ΣΑΕΠ 541/2022 (κ.ε. 2014ΕΠ54100002), Τροπ. 0 - Στοιχειώδη Συντήρηση ’ 

I και Αποχιονισμός Οδικού Δικτύου Δυτ. Μακεδονίας» υποέργο «Καθαρισμός Βλάστησης I 
Β Οδικού Δικτύου Φλώρινας - Αμυνταίου».
• Η πληρωμή θα γίνει σε Ευρώ με την προσκόμιση των νόμιμων δικαιολογητικών.

Το τιμολόγιο δημοσίευσης στον ελληνικό τύπο θα κοπεί στο όνομα: Περιφέρεια Δυτ. | 
. Μακεδονίας, Π.Ε. Φλώρινας, Πτολεμαίων 1, ΑΦΜ. 997769589, ΔΟΥ Κοζάνης, και θα βα- . 
ι ρύνει τον προμηθευτή. ι
I Ο Περιφερειάρχης
■ Γεώργιος Κασαπίδης ■
ι_________________________________________________________________ ι

ΓΝϊΣΗ
ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΟ ΜΕ

Μ· ■■■Μ·-»

» Μαθήματα όλων των τάξεων Γυμνασίου και 
Λυκείου σε ολιγομελή τμήματα έως 4 ατόμων

* Παράδοση ιδιαίτερων μαθημάτων

4 Με σύγχρονες εκπαιδευτικές μεθόδους για το 
βέλτιστο παιδαγωγικό αποτέλεσμα

Προσηή Αριστεία!
Εγγύηση η διδακτική εμπειρία, η οργάνωση και η ομαδικότητα

Υπεύθυνη Σπονδών
Βακφάρη Μαριάνθη

Μ, Φλώρινα -Τηλ ; 8974991259-23855023ί>2
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ΑΒΡΑΜΙΔΟΥ ΔΗΜ. ΕΛΕΝΗ
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* ιπγ! 2386022894 | 0 κιν. 6932713379
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ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ ΔΡΑΣΕΩΣ ΕΤΟΥΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ 2021
ΕΠΩΝΥΜΙΑ Ο.Π. Α,Σ,ΒΟΚΕΡΙΑΣ551 
ΕΔΡΑ Ο.Π. ΜΑΝΙΑΚΙ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ 
ΑΦΜ - ΔΟΥ 997457569/ΦΛΩΡΙΝΑΣ

Α/Α ΠΑΡΑΜΕΤΡΟΙ ΔΡΑΣΕΩΝ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΔΡΑΣΕΩΝ
1, Αριθμός και ημερομηνία αναγνώρισης 8391/70196 / 23.04-2018
2, Προϊόν ή προϊόντα καί Κοινοτικός 

Κανονισμός
ΡΟΔΑΚΙΝΑ,ΝεΚΤΑΙΊΝΙΑ,ΚΕΡΑίΙΑ

3, Έτος Λειτουργίας από την αναγνώριση 4ο 01.01.2021 έως 31.12,2021
4. Αριθμός μελών - παραγωγών 21

: :£■ Εκταση που καλλιεργήθηκε ξαριθμός 
στρεμμάτων και δένδρων όπου χιάζεται)

ΙΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 269,07 ΓΓΡ
ΡΟΔΑΚΙΝΑ ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑ 129,03 ΣΤΡ
ΝΕΚΤΑΡ1ΝΑ 47,40 ΣΤΡ
ΚΕΡΑΣΙΑ 167,50 ΪΤΡ

& Ογκος παραγωγής ανά είδος; προϊόντων ίΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 305-524 ΚΙΛΑ
ΡΟΔΑΚΙΝΑ ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑ 177,278 ΚΙΛΑ
ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 51-817 ΚίΛΑ
ΚΕΡΑΣΙΑ 27,247 ΚΪΛΑ

7. Μέση σταθμισμένη τιμή: πώλησης 
προϊόντων ανά είδος

*

ΙΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ ΟΑ52Μ
ΡΟΔΑΚΙΝΑ ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑ 0,8328ί
ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 0,8324ε
ΚΕΡΑΣΙΑ 1,3360<

Β. Αξία προϊόντων ποι» ππρήχθηοαν και 
διατίδηχαν στην ορρό

ΙΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 138,348,566
ΡΟΔΑΚΙΝΑ ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑ 147,640,15€
ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 43,134,θ$€
ΚΕΡΑΣΙΑ 36,402,38*

9, Δαπάνεςπσο πραγματοποιήθηκαν κασάτο 
έτος λειτουργίας

34,250,276

Ενισχύσεις ο,οοε
11. Επιχειρησιακό Ταμείο ο,οοε
12, Λογαριασμοί εκμετάλλευσης-εκκαθάριση

α}Έσοδα 375.302,1Μ
β) Έξοδα 365.525,14€

γ) Τακτικό αποθεματικό ο,οοε
δ) Έκτακτο αποθεματικό ο,οοε
ε) Ειδικό αποθεματικό ο,οοε
στίΚαθαρή θέοη {αρνητική! 29002,19ε

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ: 30/03/2022
ΒΟΚβΡί^^ΒΙ

ΙΟΥ: φΜρψ^\
ΜΑΝΙΑ Κί '

Ειδησεογραφικά ενήμεροι ή αδιάφοροι

Π
ολιτική, κοινωνικά θέ
ματα, διεθνή. Πόσο ενη
μερωμένοι είμαστε τε- 
λικά;Έρευνες στην Βρετανία, 

δείχνουν πως ένα μεγάλο πο
σοστό του κοινού, δεν έχει ει
κόνα για τα θέματα τα οποία 
απασχολούν τα μέσα ενημέρωσης. Σύμφωνα με 
διεθνείς έρευνες το φαινόμενο παρατηρείται και 
στην Ελλάδα.
Μπορεί στο άκουσμά της, μία είδηση να μας συναρ
πάζει και να κινεί το ενδιαφέρον, μετά από ένα χρονικό

διάστημα; όμως, μπορεί να κουράσει με αποτέλεσμα 
να αποφεύγουμε αρχικά να διαβάσουμε ή να ακού
σουμε το παραμικρό. Αυτή η περίπτωση ίσως απο
τελεί μία κατηγορία κοινού. Στον αντίποδα βρίσκονται 
άνθρωποι που αποφεύγουν να ενημερώνονται, δι
καιολογώντας την στάση τους, επιρρίπτοντας ευθύνες 
στη νοοτροπία και στο ιδιοκτησιακό καθεστώς των 
ΜΜΕ . Έτσι, υπάρχουν κοινά που δεν γνωρίζουν τί
ποτα για τον πόλεμο στην Ουκρανία, για το τι συμ
βαίνει στην πολιτική, αλλά έχουν και πλήρη άγνοια 
σε ζητήματα που απασχολούν την περιοχή τους. 
Επίσης, τα χαμηλά ποσοστά ενημέρωσης των Ελλή
νων σχετίζονται και με την χρήση των κοινωνικών 
δικτύων, ως μονόδρομο για την ενημέρωση τους. Η 
πλατφόρμα του ΡωωθΙωοοΚ, προσφέρει στους χρήστες 
αρκετό ειδησεογραφικά υλικό αλλά όχι ποιοτικό, 
όπως των ειδήσεων από τα μέσα ενημέρωσης. Και 
αυτό συμβαίνει γιατί η αρχιτεκτονική των κοινωνικών 
δικτύων δίνει έμφαση σε πολλές πληροφορίες ταυ
τόχρονα, εμπεριέχοντας και ίοΚθ ηοννε, τα οποία συ
νυπάρχουν με μεγάλη ευκολία.
Και μπορεί οι πολλές ώρες δουλειάς, οι κοινωνικές 
υποχρεώσεις, η κίνηση στους δρόμους της μεγαλού
πολης, να ακούγονται συχνά και ως καλές δικαιολο

γίες, τίποτα όμως δεν αντικαθιστά 
και δικαιολογεί τον σωστά ενημε
ρωμένο πολίτη. Εξάλλου, είναι 
πλέον γνωστό, ότι ζούμε σε ένα πε
ριβάλλον όπου κυριαρχεί η αδια
φορία και ο κορεσμός της πληρο
φορίας. Σε ένα περιβάλλον όπου 
λείπει η επεξηγηματική δημοσιο

γραφία. Αν "επέστρεφε” σίγουρα τα 
πράγματα θα ήταν διαφορετικά, θα έφερνε πίσω κοινά 
γεμάτα με άγνοια και αδιαφορία και θα εμπλούτιζε τη 
θεματολογία καλύπτοντας τα κενά.

ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗΣ ΕΡΓΑΤΙΚΟΥ ΔΥΝΑΜΙΚΟΥ 
ΠΡΟΚΗΡΥΞΗ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΕΠΙΛΟΓΗΣ ΑΝΑΔΟΧΟΥ ΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ ΕΡΓΟΥ

Αρ. Πρωτ. 157499 
Ημ/νια 30/03/2022

1. 0 Οργανισμός Απασχόλησης Εργατικού Δυναμικού (0/ ΕΔ) προκηρύσσει, σύμφωνα I
με την αριθ. 1790/036/22-03-2022 απόφαση του Διοικητικού ίου Συμβουλίου, την επιλογή I 
αναδόχου εκτέλεσης του έργου «Επισκευή και οποκατάσταση εννέα (9) διαμερισμά
των ιδιοκτησίας ΟΑΕΔ στον οικισμό εργατικών κατοικιών ΑΜΥΝΤΑΙΟ II και ενός I 
(1) διαμερίσματος στον οικισμό ΛΕΧΟΒΟ I», «με ανοιχτή διαδικασία» που θα διεξαχθεί [ 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 27 του Ν.4412/2016, όπως ισχύει κατά την ημε- . 
ρομηνία αποστολής της παρούσας για δημοσίευση, με το σύστημα προσφοράς «με επί | 
μέρους ποσοστά έκπτωσης» του άρθρου 95 παρ. 2α του Ν4412/2016 και με κριτήριο , 
ανάθεσης την «πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά μόνο βάσει τι- ι 
μής», συνολικής κατά τον προϋπολογισμό της Υπηρεσίας εκτιμώμενης αξίας | 
174.412,90 Ευρώ (πλέον Φ.Π.Α.). 1

Το έργο χρηματοδοτείται από πιστώσεις του ΟΑΕΔ. (ΚΑΕ 9724)
2. Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να παραλάβουν τα συμβατικά τεύχη του Διαγωνισμού, I 

στο χώρο '«ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί» της πύλης νννννν.ρΓοπ»ίΙΗου5.9ον.9Γ, καθώς και 1 
από την ιστοσελίδα του ΟΑΕΔ: ν»ν¥».03βά.9Γ (Προμήθειες - Διαγωνισμοί).

3. Πληροφορίες παρέχονται μέχρι την 29/04/2022, στα γραφεία της Διεύθυνσης Τε
χνικών Υπηρεσιών του ΟΑΕΔ (οδός Γούναρη 2, Τ.Κ. 17456, Άλιμος, 5ος όροφος, τηλ: . 
210-9989019, 210-9989785) κατά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες.

4. Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής προσφορών ορίζεται η , 
04/05/2022 ημέρα Τετάρτη και ώρα 10:00 π.μ.

5. Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η | 
11/05/2022 ημέρα Τετάρτη και ώρα 10:00 π.μ.

6. Στο διαγωνισμό δικαιούνται να συμμετάσχουν:
Α. Φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που δραστηριοποιούνται στις κατη- I 

γορίες οικοδομικών και ηλεκτρομηχανολογικών έργων και που είναι εγκατεστημένα:
α) σε κράτος-μέλος της Ένωσης, προσκομίζοντας τις δηλώσεις και τα πιστοποιητικά 

που περιγράφονται στο Παράρτημα XI του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016
β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό 

ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4 και 5 και τις γενικές 
σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, καθώς 
και

δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου 
και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 
ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων.

Β. Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
Γ. Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 4 

, του άρθρου 19 και των παρ. 1 (ε) και 3 (β)του άρθρου 76 του ν. 4412/2016.
Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή 

για την υποβολή Προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική 
της μορφή πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού 
φορολογικού μητρώου για την ένωση (πχ κοινοπραξία).

Όσον αφορά την καταλληλόλητα άσκησης επαγγελματικής δραστηριότητας, οι προ- 
σφέροντες που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα υποβάλλουν βεβαίωση εγγραφής στο 
Μ.Ε.ΕΠ. Α1 τάξη και άνω, για έργα κατηγορίας οικοδομικών και στην Α1 τάξη και 
άνω, για έργα κατηγορίας ηλεκτρομηχανολογικών.

7. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες 
οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1 α) του άρθρου 72 του ν. 4412/2016, 
εγγυητικής επιστολής συμμετοχής, που ανέρχεται στο ποσό των 3.492,26 ευρώ, ισχύος 
τουλάχιστον έξι (6) μηνών και τριάντα (30) ημερών από την ημερομηνία λήξης της προ
θεσμίας υποβολής των προσφορών. 0 χρόνος ισχύος των προσφορών είναι έξι (6) μή
νες

5. Η συνολική προθεσμία εκτέλεσης του έργου ορίζεται σε εκατόν είκοσι (120) ημε- 
ρδλ ινιακές ημέρες από την υπογραφή της σύμβασης.

- Κωδικός ΩΡν: 45262700-8 (εργασίες μετατροπής κτιρίου).
10. Το αποτέλεσμα του διαγωνισμού θα εγκριθεί από το Διοικητικό Συμβούλιο του 

Ο.Α.Ε.Δ.
11. Τα έξοδα δημοσίευσης της Προκήρυξης του έργου στον τύπο, βαρύνουν τον οικο

νομικό φορέα που θα ανακηρυχθεί Ανάδοχος και εισπράττονται με τον πρώτο λογαριασμό 
πληρωμής του έργου.

Αθήνα
Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΠΡΩΤΟΨΑΛΤΗΣ

Ευχαριστήριο του Σχολείου Δεύτερηε 
Ευκαιρίαε Φλώριναε

Ο
Σύλλογοδ των Εκπαιδευτικών και οι Εκπαιδευόμενοι του 
Σχολείου Δεύτερηδ Ευκαιρίαδ Φλώριναδ ευχαριστούμε 
θερμά τον κ. Ραπασάνη Ιωάννη, ιδιοκτήτη Ηλεκτροτεχνουρ- 
γείου αυτοκινήτων στη Φλώρινα, για την ευγενική χορηγία εξο

πλισμού,για τΐδ ανάγκεδ του Ρι·ο]θε1που υλοποιεί φέτοδ το 
Σχολείο μαδ.

#
Αικατερίνη Ρίζου-Μάρκου
____  Ωτο λαρυγγολόγος

Χειρουργός Κεφαλής & Τραχήλου 
ενηλίκων & τταίδων

Δευτέρα-Παρασκευή: 09:00~13:00 
Δευτέρα, Τρίτη, Πέμπτη; 17:30-20:30

Μεγάλου Αλεξάνδρου 14-18, Φλώρινα
2385023343 I 6944103739

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
Downloaded on 16/05/2024 10:22:29 UTC from Psifiako Apothetirio Dimosias Kentrikis Vivliothikis Florinas.
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 2ΐ ηχω
Κυβέρνηση και ΕΕ στηρίζουν τους κερδοσκόπους 

στην Ηλεκτρική Ενέργεια

ΑΡΙΣΤΕΡΗ
ΣΥΜΠΟΡΕΥΣΗ
για την ανατροπή
στη Δυτική Μακεδονκ

Ο
ι πρόσφατες (11/4/22) αυξήσεις κατά 36% υπάρχει κανένας λόγος να υφίσταται επειδή οι τιμές 
στα σταθερά τιμολόγια (χωρίς ρήτρα ανα- πώλησης του ρεύματος είναι πλέον υπερδιπλάσιες

προσαρμογής) της ΔΕΗ δείχνει ξεκάθαρα από τις «εγγυημένες τιμές» που τους έχει προσφέρει 
ότι η Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας και ο το κράτος επί μια δεκαετία και πλέον, 
ίδιος ο Μητσοτόκης προσωπικό στηρίζουν και 3. Η διαμόρφωση των τιμών Η/Ε που γίνεται, μόνο 
προωθούν την άκρατη κερδοσκοπία στην αγορά στη Χώρα μας 100%, από το Ελληνικό Χρηματιστήριο 
Ηλεκτρικής Ενέργειας εις βάρος των φτωχών Ενέργειας (Τ3Γ961 ΜοάθΙ) όπου λειτουργεί το καρτέλ 
και πάμφτωχων ελλήνων καταναλωτών. των τεσσάρων ενεργειακών ομίλων πρέπει να στα-
Ενώ ο πρωθυπουργός και τα κυβερνητικά στελέχη ματήσει άμεσα. Οι Τιμές πρέπει να διαμορφώνονται 
«χύνουν κροκοδείλια δάκρυα» στα κανάλια, για τις με κυβερνητική παρέμβαση (διατίμηση) και με βάση 
εξωφρενικές αυξήσεις στο ρεύμα και δίνουν ψίχουλα τα πραγματικά κόστη και όχι την κερδοσκοπική «βου- 
βοήθειας, κλεμμένα κι αυτά από τους ίδιους τους κα- λιμία» των παραγωγών και των εμπόρων. Υπενθυμί- 
ταναλωτές, ταυτόχρονα εξωθούν τις τιμές στα ύψη ζουμε ότι μόνο στην Ελλάδα οι τιμές διαμορφώνονται 
για να πλουτίσουν οι ενεργειακοί όμιλοι και οι έμποροι 100% από το χρηματιστήριο με δεύτερη την Ελβετία 
της Η/Ε. 38% ενώ οι άλλες χώρες της ΕΕ βρίσκονται γύρω
Ακόμα και αυτή η ιδιωτικοποιημένη πλέον ΔΕΗ θα στο 20% και το υπόλοιπο 80% γίνεται μέσω διμερών 
μπορούσε να παίξει ένα ρόλο ρυθμιστή στη αγορά συμβολαίων.
Η/Ε, συγκροτώντας τις τιμές αφού έχει φθηνές πηγές 4. Να καταργηθεί το αίσχος της Οριακής Τιμής Συ- 
ενέργειας όπως είναι τα 2.500 ΜΪΛ/ λιγνιτικά που από- στόματος (ΟΤΣ) με βάση το οποίο όλοι οι παραγωγοί 
μειναν και πάμφθηνες όπως είναι τα 4.000 ΜΪΛ/ των Η/Ε αποζημιώνονται με την τελευταία και ακριβότερη 
υδροηλεκτρικών οι ταμιευτήρες των οποίων «ξεχεί- τιμή του χρηματιστηρίου άσχετα από την αρχική τους 
λισαν» λόγω των φετινών υψηλών βροχοπτώσεων προσφορά. Έχει κάποια λογική'π.χ να πληρώνουμε 
και χιονοπτώσεων. Σε θετική κατεύθυνση λειτούρ- 300 και 350 ευρώ τη μεγαβατώρα ακόμα και στα 
γησαν και τα σταθερά προγράμματα της ΔΕΗ με 18 υδροηλεκτρικά που κοστίζουν 10 και 15 ευρώ η 
λεπτά ανά ΚΝΛ//Η όταν οι ιδιώτες πάροχοι έχουν αντί- ΜΝΑ//Η;
στοιχα προγράμματα από 27 έως 32 λεπτά ανά Κ\Λ//Η! 5. Η ΔΕΗ να παίξει το θεσμικό της ρόλο ως «τελευταίο
Αυτό ώθησε πολλούς καταναλωτές να εγκαταλείπουν καταφύγιο» των καταναλωτών προσφέροντας χαμη- 
μαζικά τις ιδιωτικές εταιρείες και γι αυτό, προφανώς λές τιμές αναγκάζοντας έτσι και τους ιδιώτες να προ- 
με κυβερνητική εντολή, η ΔΕΗ αύξησε κατά 36% σαρμοστούν αντίστοιχα.
αυτά τα τιμολόγια στηρίζοντας έμμεσα τους κερδο- 6. Να μπουν σε λειτουργία στο μέγιστο δυνατό οι λι- 
σκόπους. γνίτες και τα υδροηλεκτρικά τα οποία παρότι έχουν
Η ΔΕΗ παρουσιάζει τεράστια κέρδη (πάνω από ένα πολλά νερά τα κρατάν κλειστά καταστρέφοντας μά- 
δις το 2021), λόγω των εξωφρενικών τιμών στην Η/Ε, λίστα και πολλές γεωργικές καλλιέργειες, 
αλλά αντί αυτό να λειτουργήσει προς όφελος των κα- Αυτά είναι κάποια μέτρα που μπορεί να τα πάρει 
ταναλωτών προτιμάει να προσλάβει νέα 9θΙάθη όογε άμεσα ακόμα και μια καπιταλιστική, συντηρητική κυ- 
αυξάνοντας εξωφρενικά τις απολαβές τους και ταυ- βέρνηση διότι πρόκειται για την ανάγκη επιβίωσης 
τόχρονα στηρίζει παντοιοτρόπως τους ιδιώτες «αν- εκατομμυρίων ανθρώπων του μόχθου. Είναι όμως 
ταγωνιστές» της. Φυσικά πίσω από τη ΔΕΗ κρύβεται βέβαιο ότι π Κυβέρνηση και η ΕΕ κινούνται στην αν- 
η Κυβέρνηση αφού την ελέγχει απόλυτα με τον διο- τίθετη κατεύθυνση. Δηλαδή να βάλουν το λαό ως φο- 
ρισμένο πρόεδρο/ διευθύνοντα σύμβουλο και την ρολογούμενο και ως καταναλωτή ρεύματος να πλη- 
πλειοψηφία στο ΔΣ. ρώσει όλα τα σπασμένα και από αυτά να του χαρίσουν
Γίνεται πλέον ολοφάνερο ότι η Κυβέρνηση αντί να ένα μικρό ποσοστό για να φανούν και γαλαντόμοι, 
πάρει πολιτικές πρωτοβουλίες, όπως μπορεί και υπο- Παρότι τα κυβερνητικά στελέχη υποστηρίζουν ότι «για 
χρεούται, για μείωση των τιμών, προτιμά να δίνει ψί- όλα φταίει ο πόλεμος» τους διαψεύδουν τα ίδια τα 
χουλα βοήθειας στους ευάλωτους καταναλωτές, για στοιχεία που δείχνουν ότι πολύ πριν τον πόλεμο οι 
ψηφοθηρικούς λόγους χωρίς να αγγίζει τα αστρονο- τιμές στο φυσικό αέριο είχαν τριπλασιαστεί και οι οι- 
μικά κέρδη των ενεργειακών ομίλων. κονομικοί αναλυτές προέβλεπαν ότι οι αυξήσεις θα
Η «Αριστερή Συμπόρευση για την ΑΝΑΤΡΟΠΗ στη ξεπεράσουν το 1000% και 1500% εντός του 2022. 
Δυτική Μακεδονία» πολύ έγκαιρα και εμπεριστατω- Είναι όμως σχεδόν σίγουρο πως η Κυβέρνηση της 
μένα έδωσε στις δημοσιότητα τις προτάσεις της για Ν.Δ δεν πρόκειται να αγγίξει τα κέρδη των ολιγαρκών 
πραγματικές και ουσιαστικές μειώσεις στις τιμέ του της Η/Ε τα οποία καλείται να τα πληρώσει με το αίμα 
ρεύματος. του ο φτωχευμένος Ελληνικός λαός. Στο ίδιο μήκος
Ποιες είναι οι πολιτικές πρωτοβουλίες που θα μεί- κύματος περίπου κινείται και η αστική αντιπολίτευση 
ωναν αισθητά τις τιμές Η/Ε; (ΣΥΡΙΖΑ -ΚΙΝΑΛ κ.α) οι οποίοι ενώ αναγνωρίζουν
1. Απεμπλοκή, τουλάχιστον όσο διαρκεί π ενεργειακή την ξέφρενη αισχροκέρδεια στην Η/Ε προτείνουν 
κρίση, των τιμών αγοράς δικαιωμάτων εκπομπών μόνο φορολόγπση των υπερκερδών και ΟΧΙ μείωση 
διοξειδίου του άνθρακα από την απάτη και τον κερ- των τιμών.
δοσκοπικό χαρακτήρα του Ευρωπαϊκού Χρηματιστή- Αυτά που δεν κάνουν αυτοί πρέπει να απαιτήσει να 
ρίου ρύπων. Αυτό και μόνο μπορεί άμεσα να μειώσει εφαρμοστούν ένα Νέο Παλλαϊκό, κοινωνικό μέτωπο 
έως και 100 ευρώ τη Μ\Λ//ή!!! Εργαζομένων- Αγροτών -Κτηνοτροφών - Λαϊκών
2. Κατάργηση των ρυθμιζόμενων χρεώσεων, ΥΚΩ καταναλωτών ρεύματος και Πολιτών που αγωνίζονται 
και ΕΤΜΕΑΡ αφού για τις ΥΚΩ (12/% επί της κατανά- για την προστασία του Περιβάλλοντος, 
λωσης) έγινε κατά το μεγαλύτερο μέρος η διασύνδεση Να αγωνιστούμε για μια Εταιρεία Ηλεκτρισμού αηο- 
των νησιών και για το ΕΤΜΕΑΡ (27/% επί της κατα- κλειστικά δημόσια, 100%, ενιαία και καθετοποιημένη 

νάλωσης) που επιδοτεί τους παραγωγούς ΑΠΕ δεν κάτω από εργατικό και κοινωνικό έλεγχο, προσανα
τολισμένη αποκλειστικά στα λαϊκά 
συμφέροντα. «Ρεύμα φθηνό για όλο 
το λαό». Επανεθνικοποίηση-Κρατι- 
κοποίηση ολόκληρου του Ηλεκτρε- 
νεργειακού τομέα. Μια πραγματικά 
Δημόσια Εταιρεία που θα πρωτο
στατήσει στη νέα εποχή της Ηλε
κτρικής Ενέργειας χρησιμοποιών
τας όλες τις σύγχρονες μορφές 
ενέργειας με σεβασμό στην αειφο- 
ρία και την προστασία του Περιβάλ
λοντος.
Στον αγώνα για πλήρη κοινωνικο
ποίηση του αγαθού της Ηλεκτρικής 
Ενέργειας.

Κοζάνη 16/4/2022
«Αριστερή Συμπόρευση για 
την ΑΝΑΤΡΟΠΗ στη Δυτική 

Μακεδονία»

« ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΕΡΓΟ: «Συντήρηση Τμημάτων Εθνικού .
■ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ Επαρχιακού Οδικού Δικτύου β

ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΥ ΠΡΟΓΡ/ΜΟΥ Πρεσπών».
- ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΥΠΟΔΟΜΩΝ
I Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ
I ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ : # 700.000,00 € # I

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΜΕΣΩ ΤΟΥ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.

1. Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας / Δ/νση Τεχνικών Έργων Π.Ε. Φλώρινας, I
Β προκηρύσσει την με ανοικτή διαδικασία επιλογή αναδόχου (άρθρο 27 του Ν.4412/2016). Β
■ μέσω του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., άρθρο > 
I 36 του Ν.4412/2016), για την κατασκευή του έργου: «Συντήρηση Τμημάτων Εθνικού - |
• Επαρχιακού Οδικού Δικτύου Πρεσπών», με προϋπολογισμό # 700.000,00 Ευρώ # * 
I (με Αναθεώρηση και Φ.Π.Α.). Το έργο συντίθεται από την ρκόλουθη κατηγορία εργασιών: ι 
I «Κατηγορία «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ», με προϋπολογισμό # 564.514,71 Ευρώ # (δαπάνη εργασιών, I
■ ΓΕ + ΟΕ, απρόβλεπτα). ■

2. Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγ- I
■ γραφα της σύμβασης, στον ειδικό δημόσια προσβάσιμο χώρο "ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί” ■
* της πύλης ννν/νν.ρΓοηιί»Ηβιΐ5.9ον«9Γ· Με συστημικό αριθμό διαγωνισμού α/α 188236, ■ 
I καθώς και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής νννι/νν.ρίΙητ.9σν.9Γ και στην ιστοσελίδα I 
1 της Π.Ε. Φλώρινας >ννν\ν.Ηοπη3.ρ<ΐΓη.9ον.9Γ .
I Ο διαγωνισμός θα διεξαχθεί με κριτήριο ανάθεσης, την πλέον συμφέρουσα από οικο- . 
I νομική άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) και με το σύστημα με «Επι- I 
. μέρους ποσοστά έκπτωσης» του άρθρου 95, παρ. 2(α) του Ν.4412/2016. .
■ Πληροφορίες στο τηλέφωνο 23850-54521, ε~ηΐ3ΐ1 επικοινωνίας ι 
I ά.1β@ΗθΓίη3.ράπι.9ον.9Γ. αρμόδιος υπάλληλος για εηικοινωνίδ κ. Μουρατίδης Κων- |
■ σταντίνος, ή στο τηλέφωνο της Γραμματείας 23850-54513. ■
I 3. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά, μέσω της I
■ διαδικτυακάς πύλης ννννν*.ρΓθΠΉΐΗβυ5.9ον.9Γ ίου Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., μέχρι την καταληκτική I 
“ ημερομηνία και ώρα που ορίζεται στο άρθρο 18 της Διακήρυξης, σε ηλεκτρονικό φάκελο ■ 
I του υποσυστήματος, ήτοι:

- Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται η 1 
“ 13/05/2022, ημέρα Παρασκευή. Ώρα λήξης της υποβολής προσφορών ορίζεται η 12:00 "
I μ·μ·
Β - Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται „
■ η 20/05/2022, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00 π.μ..

4. Δικαιούμενοι συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης σύμβασης
■ 4.1 Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που ■ 
ι δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ» (Δαπάνη εργασιών + Γ.Ε. και ι 
I Ο.Ε. + Απρόβλεπτα = 564.514,71 €) και που είναι εγκατεστημένα σε:
■ α) σε κράτος-μέλος τηςΈνωσης, *
I β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),
■ γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό ■ 
" ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4,5,6 και 7 και τις
I γενικές σημειώσεις του σχετικού με την'Ενωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, I 

καθώς και
- δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της πρρούσας παραγράφου -
I και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την'Ενωση αζ θέματα διαδικασιών I 
. ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων. ·
■ 4.2 Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης. ι

4.3 Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και |
■ 4 του άρθρου 19 και των παρ. 1 (γ) και (ε) του άρθρου 76 του ν. 4412/2016. ■

Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή I 
I για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική I 
“ της μορφή πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται π ύπαρξη ενός και μοναδικού ■ 
I φορολογικού μητρώου για την ένωση (πχ κοινοπραξία).

Όσον αφορά την καταλληλότητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας, 1 
" οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα υποβάλλουν βεβαίωση εγγραφής " 
I στο Μ.Ε.ΕΠ. στην «1η Τάξη και Άνω», για έργα κατηγορίας «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ».

4.4 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε λοιπά κράτη μέλη της Ευρωπαϊκής Β
■ Ένωσης προσκομίζουν τις δηλώσεις και πιστοποιητικά που περιγράφονται στο Παράρτημα ■ 
I XI του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016.
. 4.5 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος του Ευρωπαϊκού Οι- ·
ι κονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ) ή σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, ι 
I στο βαθμό που π υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2, 4 I
■ , 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με την'Ενωση Προσαρτήματος I της ■ 
I ως άνω Συμφωνίας, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη περίπτωση I
■ και έχουν σω/άψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την'Ενωση σε θέματα διαδικασιών ■ 
" ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων, προσκομίζουν πιστοποιητικό αντίστοιχου επαγγελματι- " 
I κού ή εμπορικού μητρώου. Στην περίπτωση που χώρα δεν τηρεί τέτοιο μητρώο, το έγ- I 
1 γραφο ή το πιστοποιητικό μπορεί να αντικαθίσταται από ένορκη βεβαίωση ή, στα κράτη
. - μέλη ή στις χώρες όπου δεν προβλέπεται ένορκη βεβαίωση, από υπεύθυνη δήλωση . 
I του ενδιαφερομένου ενώπιον αρμόδιας δικαστικής ή διοικητικής αρχής, συμβολαιογράφου | 
, ή αρμόδιου επαγγελματικού ή εμπορικού οργανισμού της χώρας καταγωγής ή της χώρας .
■ όπου είναι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας, ότι δεν τηρείται τέτοιο μητρώο και ■ 
I ότι ασκεί τη δραστηριότητα του άρθρου 21 της παρούσας.
■ 5. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες ■ 
I οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 4412/2016 και I 
I του άρθρου 15 της Αναλυτικής Διακήρυξης, Εγγυητικής Επιστολής Συμμετοχής, που I
■ ανέρχεται στο ποσό των # 11.290,33 Ευρώ # και με ισχύ τουλάχιστον για τριάντα " 
I (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς, ήτοι μέχρι 12/07/2023 I
■ . Ο χρόνος ισχύος των προσφορών είναι Δεκατρείς (13) μήνες από την ημερομηνία ■ 
! λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.

6. Το έργο είναι ενταγμένο στο Τεχνικό Πρόγραμμα της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο- I 
Β νίας/Π.Ε. Φλώρινας και χρηματοδοτείται από τους «Κ.Α.Π. 2022 «Συγκοινωνίες - Β
■ Βελτιώσεις, Συντηρήσεις Επαρχιακού Οδικού Δικτύου» και υπόκειιαι στις κρατήσεις > 
I που προβλέπονται για τα έργα αυτά, περιλαμβανομένης της κράτησης ύψους 0,07 % | 
. υπέρ των λειτουργικών αναγκών της Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων . 
ι (άρθρο 4 παρ.3 ν.4013/2011), της κράτησης ύψους 0,06 % υπέρ των λειτουργικών αναγ- ι 
I κών της Αρχής Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών (άρθρο 350 παρ.3 του ν. 4412/2016), I
■ της κράτησης 6%ο (άρθρο 53 παρ.7 περ.θ' του ν.4412/2016 και της υπ' αριθμ. ■ 
I ΔΝΣγ/οικ.42217/ΦΝ466/12.6.2017 απόφασης του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, I
* Β' 2235), της κράτησης 2,5%ο υπέρ της Π.Ο.Μ.Η.Τ.Ε.Δ.Υ. (άρθρο 53 παρ.7 περ.θ' του ■ 
" ν.4412/2016 και ΔΝΣβ/51667/ΦΝ466/12-02-2020 απόφασης του Υπουργού Υποδομών " 
I και Μεταφορών, Β' 2780), καθώς και της κράτησης ύψους 0,02% υπέρ της ανάπτυξης I 
1 και συντήρησης του Ο.Π.Σ. Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (άρθρο 36 παρ. 6 του ν.4412/2016).

7. Δεν προβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον ανάδοχο (άρθρο 16.1 της Αναλυ- _ 
I τικής Διακήρυξης).
, 8. Τα έξοδα των εκ της κείμενης νομοθεσίας απαραίτητων δημοσιεύσεων της περίληψης „
■ της δημοπρασίας στην οποία αναδείχθηκε ανάδοχος, βαρύνουν τον ίδιο και εισπράττονται ■ 
I με τον πρώτο λογαριασμό πληρωμής του έργου (άρθρο 20 της Αναλυτικής Διακήρυξης). |
■ 9. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Πε- ■ 
I ριφέρειας Δυτικής Μακεδονίας
I Κοζάνη 05 / 04 / 2022 I
• Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΣΑΠΙΔΗΣ

■ « ΕΓΚΡΙΘΗΚΕ |
I Με την υπ’ αριθμ. 522/22 (ΑΔΑ: 66ΓΜ7ΛΨ-ΖΗΥ) απόφαση της Οικονομικής Επι- I 
Β τροπής της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας.

ι__________________________________________ ι
Ευχές του προέδρου της Μαρτυρικής 

Κοινότητας Δροσοπηγής

Αγαπητοί συγχωριανοί και συγχωριανός.
Εύχομαι ολόψυχα η Ανάσταση του Θεανθρώπου να γεμίσει με 
φως ,γαλήνη και ελπίδα τις ψυχές και τις ζωές μας.
Καλή Ανάσταση! Καλά Πάσχα!
Με υγεία, αγάπη και ευτυχία!

Μιχάλης Μόρου Πρόεδρος Μαρτυρικής Δροσοπηγής

■<

Authorized licensed use limited to: 172.30.0.5.
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Ευχαριστήριο του Γενικού Λυκείου Αμυνταίου

Σ
το πλαίσιο των προσπαθειών μας για την αναβάθμιση του σχολικού αθλητισμού που είναι ένα 
μεγάλο κεφάλαιο για την σχέση των νέων με την άθληση, στο Γενικά Λύκειο Αμυνταίου έχουμε 
από σήμερα τη χαρά να αξιοποιήσουμε τις νέες αθλητικές σχολικές εγκαταστάσεις-Ανοιχτά γή
πεδα μπάσκετ -που είναι προσβόσιμες και χρηστικές και για ΑΜΕΑ.Στόχος μας είναι οι νέοι χώροι 

άθλησης να ικανοποιήσουν τις ανάγκες άθλησης όχι μόνον των μαθητών-τριών αλλά και να φιλο
ξενήσουν εκδηλώσεις και δραστηριότητες προς όφελος της δια βίου άθλησης όλων των πολιτών του 
Δήμου.Ευχαριστούμε θερμά τον Δήμο Αμυνταίου και τις υπηρεσίες του για την ανασυγκρότηση και 
τον εκσυγχρονισμό της αθλητικής υποδομής του σχολείου μας.

Η διευθύντρια Ζούλα Ευαγγελία

— ά Μικροβιολογικό

"ΥΓΕΙΑ ΦΑΧΙΡΙΝΑΣ 6 Αιματολογικό
^ Γαστρεντερολσγικσ

νγαα
ν Φλώρινας

ΙΔΙΩΤΙΚΟ ΔΙΑΓΝΩΣΤΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 
ΙΑΤΡΙΚΗ Ι.Κ.Ε.

ΙΑΤΡΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ

Μ Ενδοκρινολογικό 
ζ$ Ουρολογικό - Ανδρολογικό 
φ Αλλεργιολογικό 
@ Γενική Χειρουργική 
@ Ψυχιατρικό

Σίνη Κοντογούρη 8, 58100 ΦΛΩΡΙΝΑ - Τηλ.: 23850 49200-8 - ΡΑΧ: 23850 49209
νννννν.γ9εΪ3Λοίϊη35.9ς ε-πΐ3ίΙ: ΐηίο@γ96*3ίΙ°Γίη35·9Γ

Το Ιατρικό Διαγνωστικό Κέντρο «Υγεία Φλώρινας» συμπλήρωσε ήδη 2 χρόνια λειτουργίας.
Στις υπάρχουσες ειδικότητες, που κάλυψαν τις ανάγκες του νομού μας έρχεται να προστεθεί και η ειδικότητα 
του Αιματολόγου που εξυπηρετείται από τον Κο. Μέμμο Χρηστό, Αρπολόγο.
Οι ειδικότητες αυτές ενισχύουν και διευρύνουν το φάομα των ειδικών νοσημάτων που ήδη αντιμε
τωπίζεται στο «Υγεία Φλώρινας» {Γαστρεντερολογικών, Ενδοκρινολογικών, Ουρολογικών - 
Ανδρολογικών, Αυτσά νόσων, Αλλεργικών, Αιματολογικών).
Η όλη προσπάθεια υποστηρίζεται από ένα άρτια εξοπλισμένο Μικροβιολογικό Εργαστήριο, το οποίο 
είναι συμβεβλημένο με τον ΕΟΓΙΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία (ΓΕΣ, ΓΕΑ, ΤΥΠΕΤ, Τράπεζα της Ελλάδος).

Το διαγνωστικό κέντρο «Υγεία Φλώρινας» είναι ένας σύγχρονος χώρος στον οποίο συστεγάζονται τα 
εξής τμήματα:

• Μικροβιολογικό
(συμβεβλημένο με ΕΟΠΥΥ και όλα τα λοιπά ταμεία)

• Αιματολογικό
• Γαατρεντερολογικό
• Ουρολογικό - Ανδρολογικό

• Ενδοκρινολογικό
• Αλλεργιολογικό
• Γενική Χειρουργική
• Ψυχιατρική

Η κλινική εμπειρία και η υψηλή κατάρτιση του επιστημονικού μας προσωπικού, σε συνδυασμό με ιατρικό 
εξοπλισμό τελευταίας τεχνολογίας εγγυώνται τη μεγίστη αξιοπιστία των διαγνωστικών αποτελεσμάτων.

Το νέο πρόγραμμα των κλινικών ιατρών διαμορφώνεται ως εξής:

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΚΛΙΝΙΚΩΝ ΙΑΤΡΩΝ
ΜΥΤΕΡΑ ΤΡΙΤΗ ΤΕΤΑΡΤΗ ΠΕΜΠΤΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ ΣΑΒΒΑΤΟ

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ
{Αιματολογικό,
Βιοχημικό, Ιολογικό,
Ανοσολογκσ,
Μορωκόςέλεγχοό

Πρωί:
08:00 -14:00
Απόγευμα:
1730-20:30

Πρωί:
08:00-14:00
Απόγευμα:
1730-2030

Πρωί:
08:00-14:00 
Απόγευμα: 
1730-2030

Πρωί:
08:00 -14.00 
Απόγευμα:
1730-2030

• Πρωί: 
0800 -1400 
Απόγευμα: 
1730-20:30

ΑΙΜΑΤΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
18:00 -21:00

ΓΑΓΤΡΕΝΤΕΡΟΛΟΠΚΟ
(Κολονοσκόπηση,
Γασφοσκάπηαη,
ίίολαπεκτομπ)

Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί;
08:00-14:00 
Απόγευμα: 
1730-21:00

ΟΥΡΟΛΟΓΙΚΟ - 
ΑΝΔΡΟΛΟΓΙΚΟ
{Ανδρική
υηογονιμόιηια}

Πρωί:
0830-14:00
Απόγευμα:
17:30-2100

Πρωί:
0830-1400

ΕΝΔΟΚΡΙΝΟΛΟΓΙΚΟ Απόγευμα:
17:30 - 21X30

Πρωί:
1030-14:00
Απόγευμα:
1730-21.00

ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΙΚΟ

Πρωί:
0900-1600

ΓΕΝΙΚΗΣ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗΣ 
-ΜΙΚΡΟσίΕΜδΑΙΜ
{Αφαίρεση σπίλων, 
λιπωμάτων κλ.ί?,|

Απόγευμα:
17:30-21:00 
(Γ. Κορωναίος)

Απόγευμα:
1730-2100
(Γ. Κορωναίος)

Πρωί:
0800-14:00 
{X, Πασίνης) 
Απόγευμα: 
1730-21:00 
(Γ. Κορωναίος}

Απόγευμα:
17:30-2100 
(Γ. Κορωναίος}

ΨΥΧΙΑΤΡΙΚΗΣ
Απόγευμα:
1730-21:00

Πρωί:
0830-1400
Απόγευμα:
1730-2100

Για να κλείσετε ραντεβού επικοινωνήστε με τα τηλέφωνα 23850 49200-208

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΕΡΓΟ: «Συντήρηση Τμημάτων Ε.0.3,
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ Επ.0.42 και Επ.0.43»
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΟΥ ΠΡ0ΓΡ/Μ0Υ
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & ΥΠΟΔΟΜΩΝ
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ Π.Ε. ΦΛΩΡΙΝΑΣ

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ : #1.120.000,00 € #

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ 
ΜΕΣΩ ΤΟΥ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.

1. Η Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας / Δ/νση Τεχνικών'Εργων Π.Ε. Φλώρινας, I
„ προκηρύσσει την με ανοικτή διαδικασία επιλογή αναδόχου (άρθρο 27 του Ν.4412/2016), „
■ μέσω του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., άρθρο ■ 
I -36 του Ν.4412/2016), για την κατασκευή του έργου: «Συντήρηση Τμημάτων Ε.0.3, |
* Επ.0.42 και Επ.0.43», με προϋπολογισμό # 1.120.000,00 Ευρώ # (με Αναθεώρηση · 
I και Φ.Π.Α.). Το έργο συντίθεται από την ακόλουθη κατηγορία εργασιών :
:■ · Κατηγορία «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ», με προϋπολογισμό # 903.132,96 Ευρώ # (δαπάνη ερ- 3
■ γασιών, ΓΕ + 0Ε, απρόβλεπτα). ■

2. Προσφέρεται ελεύθερη, πλήρης, άμεση και δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στα έγ- I
* γραφα της σύμβασης, στον ειδικό δημόσια προσβάσιμο χώρο "ηλεκτρονικοί διαγωνισμοί" 8 
" της πύλης νν\ννν.ρΓοηιίΐΗβυ5.9ον.9Γ, με συστημικό αριθμό διαγωνισμού α/α 188231, " 
I καθώς και στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρχής νννν\ν.ρόηι.9ον.9Γ και στην ιστοσελίδα 8
* της Π.Ε. Φλώρινας νννννν.ίίοπη3.ράηη.9ον.9Γ .
I 0 διαγωνισμός θα διεξαχθεί με κριτήριο ανάθεσης, την πλέον συμφέρουσα από οικο- . 
8 νομική άποψη προσφορά μόνο βάσει τιμής (χαμηλότερη τιμή) και με το σύστημα με «Επι- | 
α μέρους ποσοστά έκπτωσης» του άρθρου 95, παρ. 2(α) του Ν.4412/2016. »
| Πληροφορίες στο τηλέφωνο 23850-54521, θ-γτοϊΙ επικοινωνίας β 
I ό.ΐθ@ίίθΓΪη9.ρ0Γη.9ον.9Γ, αρμόδιος υπάλληλος για επικοινωνία κ. Μουρατίδης Κων- 1
■ σταντίνος, ή στο τηλέφωνο της Γραμματείας 23850-54513. ■
| 3. Οι προσφορές υποβάλλονται από τους ενδιαφερομένους ηλεκτρονικά, μέσω της I
8 διαδικτυακάς πύλης νννννν.ρΓθΠΉίΗβυ5.9ον.9Γ του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ., μέχρι την καταληκτική * 
" ημερομηνία και ώρα που ορίζεται στο άρθρο 18 της Διακήρυξης, σε ηλεκτρονικό φάκελο “ 
I του υποσυστήματος, ήτοι:

- Ως ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής χων προσφορών ορίζεται η 
| 11/05/2022, ημέρα Τετάρτη. Ώρα λήξης της υποβολής προσφορών ορίζεται η 12:00 .
I μ·μ·
. - Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται .
■ η 17/05/2022, ημέρα Τρίτη και ώρα 10:00 π.μ.. ■
I 4. Δικαιούμενοι συμμετοχής στη διαδικασία σύναψης σύμβασης
■ 4.1 Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ή ενώσεις αυτών που «
| δραστηριοποιούνται σε έργα κατηγορίας «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ» (Δαπάνη εργασιών + Γ.Ε. και | 
I Ο.Ε. + Απρόβλεπτα = 903.132,96 €) και που είναι εγκατεστημένα σε: I
■ α) σε κράιος-μέλος ιης'Ενωσης, "
8 β) σε κράτος-μέλος του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ.),

γ) σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, στο βαθμό που η υπό 8 
" ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1, 2, 4,5,6 και 7 και τις " 
I γενικές σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ως άνω Συμφωνίας, 8 
, καθώς και ,
I δ) σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην περίπτωση γ' της παρούσας παραγράφου » 
I και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών | 
, ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων. *
| 4.2 Οικονομικός φορέας συμμετέχει είτε μεμονωμένα είτε ως μέλος ένωσης.
!Ι 4.3 Οι ενώσεις οικονομικών φορέων συμμετέχουν υπό τους όρους των παρ. 2, 3 και 1
■ 4 του άρθρου 19 και των παρ. 1 (γ) και (ε) του άρθρου 76 του ν. 4412/2016. Β

Δεν απαιτείται από τις εν λόγω ενώσεις να περιβληθούν συγκεκριμένη νομική μορφή 1 
8 για την υποβολή προσφοράς. Σε περίπτωση που η ένωση αναδειχθεί ανάδοχος η νομική ■ 
" της μορφή πρέπει να είναι τέτοια που να εξασφαλίζεται η ύπαρξη ενός και μοναδικού " 
I φορολογικού μητρώου για την ένωση (πχ κοινοπραξία).

Όσον αφορά την καταλληλότητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας,
- οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα υποβάλλουν βεβαίωση εγγραφής . 
I στο Μ.Ε.ΕΠ. στην «2η Τάξη και Άνω», για έργα κατηγορίας «ΟΔΟΠΟΙΙΑΣ».
, 4.4 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε λοιπά κράτη μέλη της Ευρωπαϊκής „
■ Ένωσης προσκομίζουν τις δηλώσεις και πιστοποιητικά που περιγράφονται στο Παράρτημα β 
I XI του Προσαρτήματος Α του ν. 4412/2016.
■ 4.5 Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος του Ευρωπαϊκού Οι- » 
I κονομικού Χώρου (Ε.Ο.Χ) ή σε τρίτες χώρες που έχουν υπογράψει και κυρώσει τη ΣΔΣ, I 
> στο βαθμό που η υπό ανάθεση δημόσια σύμβαση καλύπτεται από τα Παραρτήματα 1,2,4 1 
" , 5, 6 και 7 και τις γενικές σημειώσεις του σχετικού με τηνΈνωση Προσαρτήματος I της ■ 
8 ως άνω Συμφωνίας, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη περίπτωση §
■ και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με τηνΈνωση σε θέματα διαδικασιών 1 
! ανάθεσης δημοσίων συμβάσεων, προσκομίζουν πιστοποιητικό αντίστοιχου επαγγελματι- ! 
1 κού ή εμπορικού μητρώου. Στην περίπτωση που χώρα δεν τηρεί τέτοιο μητρώο, το έγ- 8 
, γραφο ή το πιστοποιητικό μπορεί να αντικαθίσταται από ένορκη βεβαίωση ή, στα κράτη „ 
I - μέλη ή στις χώρες όπου δεν ηροβλέπεται ένορκη βεβαίωση, από υπεύθυνη δήλωση « 
§ του ενδιαφερομένου ενώπιον αρμόδιας δικαστικής ή διοικητικής αρχής, συμβολαιογράφου | 
. ή αρμόδιου επαγγελματικού ή εμπορικού οργανισμού της χώρας καταγωγής ή της χώρας » 
| όπου είναι εγκατεστημένος ο οικονομικός φορέας, ότι δεν τηρείται τέτοιο μητρώο και | 
8 ότι ασκεί τη δραστηριότητα του άρθρου 21 της παρούσας.

| 5. Για την συμμετοχή στον διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση από τους συμμετέχοντες 1
■ οικονομικούς φορείς, κατά τους όρους της παρ. 1 του άρθρου 72 του ν. 4412/2016 και ■
* του άρθρου 15 της Αναλυτικής Διακήρυξης, Εγγυητικής Επιστολής Συμμετοχής, που " 
I ανέρχεται στο ποσό των # 18.064,52 Ευρώ # και με ισχύ τουλάχιστον για τριάντα 8 
1 (30) ημέρες μετά τη λήξη ίου χρόνου ισχύος της προσφοράς, ήχοι μέχρι 10/07/2023.
I 0 χρόνος ισχύος των προσφορών είναι Δεκατρείς (13) μήνες από την ημερομηνία . 
I λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών.

β 6.Το έργο είναι ενιαγμένο στο Τεχνικό Πρόγραμμα της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδο- β 
I νίας/Π.Ε. Φλώρινας και χρηματοδοτείται από το «Π.Δ.Ε. - ΣΑΕΠ 541/2022 «Στοιχειώδη §
■ Συντήρηση και Αποχιονισμός Οδικού Δικτύου Δυτικής Μακεδονίας ζκ.ε. * 
1 2014ΕΠ54100002)» και υπόκειται στις κρατήσεις που προβλέπονται για τα έργα αυτά, | 
8 περιλαμβανομένης της κράτησης ύψους 0,07 % υπέρ ίων λειτουργικών αναγκών της I
■ Ενιαίας Ανεξάρτητης Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων (άρθρο 4 παρ.3 ν.4013/2011), της ■ 
I κράτησης ύψους 0,06 % υπέρ των λειτουργικών αναγκών της Αρχής Εξέτασης Προδικα- I 
8 στικών Προσφυγών (άρθρο 350 παρ.3 ίου ν. 4412/2016), της κράτησης 6%ο (άρθρο 53 1 
! ηαρ^.7 περ.θ' του ν.4412/2016 και της υπ’ αριθμ. ΔΝΣγ/οικ.42217/ΦΝ466/12.6.2017 από- !
1 φοσης του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Β' 2235), της κράτησης 2,5%ο υπέρ της | 
Β Π.Ο.Μ.Η.Τ.Ε.Δ.Υ. (άρθρο 53 παρ.7 περ.θ' του ν.4412/2016 και ΔΝΣβ/51667/ΦΝ466/12- „
2 02-2020 απόφασης του Υπουργού Υποδομών και Μεταφορών, Β' 2780), καθώς και της ■ 
§ κράτησης ύψους 0,02% υπέρ της ανάπτυξης και συντήρησης του Ο.Π.Σ. Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (άρ- |
■ θρο 36 ηαρ. 6 του ν.441 2/2016). ■
I 7. Δεν ηροβλέπεται η χορήγηση προκαταβολής στον ανάδοχο (άρθρο 16.1 της Αναλυ- I 
I τικής Διακήρυξης).
" 8. Τα έξοδα των εκ της κείμενης νομοθεσίας απαραίτητων δημοσιεύσεων τΠς περίληψης ■
I της δημοπρασίας στην οποία αναδείχθηκε ανάδοχος, βαρύνουν τον ίδιο και εισπράττονται | 
8 με τον πρώτο λογαριασμό πληρωμής του έργου (άρθρο 20 της Αναλυτικής Διακήρυξης). 8 
" 9. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Πε- "
1 ριφέρειας Δυτικής Μακεδονίας 

Κοζάνη 05 / 04 / 2022
Ο ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΑΣΑΠΙΔΗΣ

| · ΕΓΚΡΙΘΗΚΕ
I Με την υπ' αριθμ. 518/22 (ΑΔΑ: Ψ3ΝΠ7ΛΨ-ΞΦ7) απόφαση της Οικονομικής Επι- |
■ τροπής της Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. ■ι.------- .--------------------------------- ---------..-I

Στηρίζοντας την Τοπική 
Αγορά και τους Τοπικούς 

Επιχειρηματίες στηρίζουμε 
την ανάπτυξη του τόπου μας
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ΤΕΤΑΡΤΗ 20 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 23 ηχω
Μια φωτογραφία... Μια ιστορία

...συνέχεια από τη σελίδα 24 η
Την ώρα που η Επιτροπή διερευνούσε τις καταγγε
λίες του Σέρπικο, εκείνος συνέχιζε κανονικά την 
αστυνομική δουλειά του, βλέποντας όλους τους συ
ναδέλφους του να του γυρνάνε την πλάτη. Και βέ
βαια πουθενά δεν ήταν πιο έκδηλο αυτό από το 
περιστατικό της 3ης Φεβρουάριου 1971, ώρα 10:42 
το βράδυ, όταν έκανε έφοδο με μια τετραμελή 
ομάδα σε κρησφύγετο διακινητών ναρκωτικών στο 
Μπρούκλιν.Οι συνάδελφοί του τον έβαλαν πρώτο 
στην έφοδο και στάθηκαν κατόπιν να τον κοιτάζουν 
να τρώει τις σφαίρες της σπείρας. Εκείνος τους φώ
ναζε, αλλά αυτοί δεν ανταποκρίνονταν. 0 Σέρπικο 
πυροβολήθηκε στο πρόσωπο εξ επαφής, με τη 
σφαίρα να διαπερνά το μάγουλό 
του λίγο κάτω από το μάτι και να 
σφηνώνεται τελικά στο σαγόνι του.
Έπεσε κάτω αιμόφυρτος, αλλά οι 
συνάδερφοί του δεν ανέφεραν καν 
στο τμήμα ότι είχε πυροβοληθεί 
αστυνομικός. 0 Φρανκ σώθηκε 
μόνο χάρη σε έναν ηλικιωμένο 
ισπανόφωνο από το διπλανό κτί
ριο, ο οποίος κάλεσε τις πρώτες 
βοήθειες και τον κράτησε ζωντανό 
μέχρι να έρθει το ασθενοφόρο. Ο 
Σέρπικο γλίτωσε μεν Τη ζωή του, 
αλλά έχασε την ακοή του από το 
αριστερό του αυτί, υποφέροντας 
πια από χρόνιο πόνο στο σαγόνι 
και το κεφάλι.
Στις 15 Ιουνίου 1972, ο Φρανκ 
Σέρπικο, νωρίτερα είχε προαχθεί 
σε ντετέκτιβ και παρασημοφορή- 
θηκε, αποσύρθηκε από την ενεργό δράση, έχοντας 
κάνει για το Αστυνομικό Τμήμα της Νέας Υόρκης 
πολλά περισσότερα από τον καθέναν. Ο Σέρπικο κα
τέφυγε στην Ευρώπη (κυρίως στην Ολλανδία) όπου 
έζησε πολλά χρόνια, προκειμένου να ανακτήσει τις 
δυνάμεις του, ενώ δεν έπαψε στιγμή να αγωνίζεται 
για την υπεράσπιση των πολιτικών ελευθεριών και 
κατά της αστυνομικής βίας και διαφθοράς. Το 1980 
επέστρεψε στις ΗΠΑ, όπου αποφάσισε να ζήσει ως 
νομάς. Πλέον, ζει σε ένα μικρό δωμάτιο χτισμένο 
στο*δάσος κοντά στον ποταμό Χάτσον, δύο ώρες 
περίπου από τη Νέα Υόρκη. Αποφεύγει τον κατανα
λωτισμό, τον οποίο αποκαλεί ως «μια άσχημη αμε
ρικανική συνήθεια» και την πλύση εγκεφάλου εκ 
μέρους των Μέσων. Τρέφεται αποκλειστικά με φυ
τικές και οργανικές τροφές, μαγειρεύει σε φούρνο 
που λειτουργεί με ξύλα, ο οποίος ζεσταίνει και το 
δωμάτιό του και δεν έχει ούτε τηλεόραση ούτε Ίν
τερνετ. «Αυτή είναι η ζωή μου τώρα», λέει ο ίδιος. 
«Το δάσος, η φύση και η απομόνωση».Το 
1973,όταν ο συγγραφέας Πίτερ Μάας έγραψε την 
ιστορία του Σέρπικο δεν μπορούσε φυσικά να πε
ριμένει ότι το βιβλίο θα πουλούσε περισσότερα 
από 3 εκατ. αντίτυπα, ούτε ότι θα γυριζόταν αμέ
σως ταινία από τον Σίντνεϊ Λιούμετ. Ο Αλ Πατσίνο, 
που ήταν υποψήφιος για Όσκαρ α' ανδρικού

ρόλου και κέρδισε τη Χρυσή Σφαίρα. Τη μουσική 
της ταινίας έγραψε ο Μίκης θεοδωράκης, που ήταν 
υποψήφιος για Γκράμι καλύτερης μουσικής επένδυ
σης σε κινηματογραφική ταινία.
Σε μια συνέντευξή του ο Φρανκ Σέρπικο θα εξομο
λογηθεί:
«Έπειτα από 40 και πλέον χρόνια, αυτό που μου συ
νέβη μοιάζει με αρχαία ιστορία που έγινε θρύλος 
του Χόλιγουντ. Για εμένα δεν ισχύει αυτό. Ακόμη 
δεν ακούω από το ένα αυτί, περπατάω με μαγ
κούρα και κουβαλάω θραύσματα του βλήματος 
κοντά στο μυαλό μου. Δεν πειράζει όμως. Χάρη 
στον σκηνοθέτη Σίντνεϊ Λιούμετ και την εξαίρετη 
ερμηνεία του Αλ Πατσίνο, ο Σέρπικο είναι στην 40ή

θέση της λίστας του Αμερικανικού Ινστιτούτου Κι
νηματογράφου με τους κορυφαίους ήρωες.Έτσι, σε 
κάθε ταξίδι μου μέσα και έξω από τη χώρα συ
ναντώ ανθρώπους που μου λένε ότι αποφάσισαν να 
γίνουν αστυνομικοί γιατί εμπνεύστηκαν από την 
ιστορία μου βλέποντας την ταινία». «Αντίθετα, 40 
χρόνια μετά, δέχομαι ακόμη επιστολές μίσους από 
εν ενεργεία και συνταξιούχους αστυνομικούς του 
τμήματος της Νέας Υόρκης. Πριν από λίγα χρόνια, 
μετά τον θάνατο του ϋθνίά ΟυτΚ, ενός από τους λί
γους αστυνομικούς που ήταν συμπαραστάτες μου 
στον αγώνα κατά της διαφθοράς, πήρα ένα μήνυμα 
στο ίντερνετ με τίτλο "ΝΥΡϋ ΡθπΓ [το καρφί του 
Αστυνομικού Τμήματος της Νέας Υόρκης], Μου 
έγραφε: “να πας να βρεις τον μέντορά σου, ηαλιο- 
καρφί”...

Πηγή: ΟΗγροιΤαΙ

Δ_Ρ_ΟΜ_0_Λ^ΟΓ_Ι_Α
ΤΟΥ ΟΣΕ

Φλώρινα - Θεσ/νίκη:

06:55 πμ - 09:35 
16:09 - 18:47

Τηλ. Επικ.: 2385022404 

Θεσ/νίκη - Φλώρινα:

13:21 - 15:58 
19:15 - 21:52

Τηλ. Επικ.:231 01 21 528

ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ
ΔΡΑΣΕΩΝ ΕΤΟΥΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 2021

ΕΠΩΝΥΜΙΑ Ο.Π. ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΣ ΜΑΝΙΑΚΙΟΥ ΦΡΟΥΤΑ ΒΕΓΟΡΙΤΙΔΑΣ 
ΕΔΡΑ Ο.Π. ΜΑΝΙΑΚΙ ΑΜΥΝΤΑΙΟΥ

ΑΦΜ (1) : 999108Α69

ρνΑ ΠΑΡΑΜΕΤΡΟΙ ΔΡΑΣΕΩΝ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ
ΔΡΑΣΕΩΝ

1. Αριθμός και ημερομηνία 
αναγνώρισης

9543/30 10.2013

2. Προϊόν ή προϊόντα και 
Κοινοτικός Κανονισμός

ΡΟΔΑΚΙ ΜΑ,ΝΕΚΤ ΑΡΙΝΙΑ, 
ΜΗΛΑ, ΚΕΡΑΣΙΑ

3 Έτος λειτουργίας από την 
αναγνώριση (από / έως
ημερομηνίες).

8ος 0101.2021 έως
31.12.2021

4. Αριθμός μελών-παραγωγών 29

5. Έκταση που καλλιεργήθηκε 
{αριθμός στρεμμάτων και 
δέντρων όπου χρειάζεται) ή 
εκτρεφόμενα ζώα-νεοσσοί
(αριθμός κεφαλών από τα 
οποία προέρχονται και άλλα 
είδη αναγνώρισης).

ΡΟΔΑΚΙΝΑ 907.8ΣΤΡ

ΝΕΚΤΑΡΙΝΑ 212.4ΣΤΡ

ΜΗΛΑ 111,9 ΣΤΡ

ΚΕΡΑΣΙΑ 239,9 ΣΤΡ

6. Όγκος παραγωγής ανά είδος 
προϊόντων

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
ΚΟΜΠΟΣΤΑ 2 497 218,00 
ΚΙΛΑ

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
ΧΥΜΟ 57.531,00 ΚΙΛΑ

ΕΠΙΤΡ.ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
346.492,00 ΚΙΛΑ

ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 223.452,00 
ΚΙΛΑ

ΚΕΡΑΣΙΑ 78.412.00 ΚΙΛΑ

ΜΗΛΑ 298 676,00 ΚΙΛΑ

ΜΗΛΑ ΧΥΜΟΣ 59.796,00 
ΚΙΛΑ

7.(2} Μέση σταθμισμένη τιμή 
πώλησης προϊόντων ανά 
είδος

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
ΚΟΜΠΟΣΤΑ 0.46€

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
ΧΥΜΟ 0,23€

ΕΠΙΤΡ.ΡΟΔΑΚΙΝΑ 0,66€

ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 0.85€

ΚΕΡΑΣΙΑ 1,29€

ΜΗΛΑ 0,26€

ΜΗΛΑΧΥΜΟΣ 0,07€

8(2) Αξία προϊόντων που
παρήχθησαν και διετέθησαν 
στην αγορά

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ
ΚΟΜΠΟΣΤΑ
1.148.720,28€

ΣΥΜΠΗΡΗΝΑ ΡΟΔΑΚΙΝΑ 
ΧΥΜΟ 13.232,13*

ΕΠΙΤΡ.ΡΟΔΑΚΙΝΑ
228.895,87*

ΝΕΚΤΑΡΙΝΙΑ 190,270,55*

ΚΕΡΑΣΙΑ 101.001.80€

ΜΗΛΑ 78.099,95€

ΜΗΛΑΧΥΜΟΣ 4.185,72*

9(2) Δαπάνες που
πραγματοποιήθηκαν κατά το 
έτος λειτουργίας

70.120,49 €

10.(3) Ενισχύσεις

11. Επιχειρησιακό Ταμείο 8.712,33 €

12. Λογαριασμοί εκμετάλλευσης- 
εκκαθάριση

α)Έσοδα 1.793.303,71 €

β)Έξοδα 1.844.082,90 €

Υπακτικό αττοθεματικό

δ)Έκτακτο αττοθεματικό

ε)Ειδ*κό σποθεματικό 252.335,94 €

στ)Καθαρή θέση (+8ετική -
αρνητική)

+ 240.102,70 €
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Μαγειρίτσα νηστίσιμη 
με ταχίνι!

I μαγειρίτσα, η παραδοσιακή, η ταπεινή, η εορ
ταστική, είναι και θα είναι η απόλυτη γαστρο- 

I νομική εμπειρία της ελληνικής κουζίνας! Αυτή

γ χυλωμένη, αρωματική, λεμονάτη σούπα που βγαί
νει το βράδυ της Ανάστασης, αχνιστή-αχνιστή και 
ευφραίνει καρδίας, το γνωρίζετε δα, δεν είναι μυ
στικό, πως φτιάχνεται με συστατικά διόλου δελεα
στικά, όπως συκωτάκια, γλυκαδάκια, εντεράκια και 
λοιπά εντόσθια. Για τουςλάτρεις, βέβαια, το αποτέ
λεσμα είναι που μετράει.

Για όσους, όμως, δεν ανέχονται το παραδοσιακό πε
ριεχόμενο της μαγειρίτσας, μια χορτοφαγική εκδοχή 
της είναι ό,τι πρέπει. Για αυτούς που η πεμπτουσία 
της μαγειρίτσας είναι τα χορταρικά, ο άνηθος, τα μα
ρούλια, τα φρέσκα κρεμμυδάκια και η αρωματική 
υφή που της προσδίδουν, η λύση είναι ετούτη εδώ η 
ηστίσιμη χορτοφαγική σούπα με μανιτάρια!

Από τη μία τα μανιτάρια, αγαπημένο υλικό, απλό 
αλλά συνάμα πολύπλοκο, με απίστευτη ποικιλία, 
που πρακτικά μπορεί να συνδυαστεί με τα πάντα. 
Από την άλλη τα μυρωδικά και οι πρασινάδες, το τα- 
χινολέμονο και το μπόλικο φρεσκοτριμμένο πιπε- 
ράκι, θα κάνουν την κουζίνα να μυρίσει Πάσχα! 
Χωρίς πολύωρα πλυσίματα εντοσθίων με ξύδια, σε 
κάτι λιγότερο από 40 λεπτά, θα έχετε στα πιάτα 
ζεστή, λαχταριστή μαγειρίτσα!

Πώς θα τη φτιάξετε
Στρώστε ένα ταψί με λαδόκολλα και απλώστε τα μα
νιτάρια. Ψήστε τα σε δυνατή θερμοκρασία στον αέρα 
για περίπου 20 λεπτά.Έπειτα κάντε τα αυτονόητα: 
Πλύνετε καλά το μαρούλι και τα κρεμμυδάκια και 
ψιλοκόψτε τα. Αφού ψηθούν τα μανιτάρια, κόψτε τα 
σε κομμάτια, έτσι όπως θα κόβατε μια συκωταριά 
για να φτιάξετε μια κανονική μαγειρίτσα. Σε βαθιά 
κατσαρόλα ρίξτε λίγο ελαιόλαδο και αφήστε να ζε
σταθεί. Προσθέστε το ψιλοκομμένο ξερό κρεμμύδι 
και αφήστε το 1 -2 λεπτά να γυαλίσει. Συνεχίστε με 
τα ψιλοκομμένα κρεμμυδάκια και αφήστε τα να 
αχνιστούν και αυτά, ανακατεύοντας πού και πού. 
Προσθέστε τα μανιτάρια, ανακατέψτε και μετά από 
λίγο ρίξτε το μαρούλι. Αλατοπιπερώστε και ρίξτε το 
ρύζι. Αφήστε να αχνιστεί μαζί με τα υπόλοιπα υλικά

για 2-3 λεπτά και προ
σθέστε τον ζωμό με 
μια μεγάλη κουτάλα. 
Προσθέστε τόσο 
ζωμό όσο πηχτή θέ
λετε να είναι η σούπα 
σας. Αν δεν είστε έμ
πειρη, μετρήστε τον 
ζωμό με ένα πιάτο 
σούπας. Υπολογίστε 
για κάθε κουταλιά 
ρυζιού ένα γεμάτο 
πιάτο ζωμό. Αφήστε 
τη σούπα να βράσει 
έωςότου μαλακώσει 
το ρύζι και κλείστε το 
μάτι της κουζίνας. Αν 
σας φαίνεται πηχτή, 
αραιώστε την προ
σθέτοντας λίγο ακόμα 
ζωμό. Σε μπολ ανα
κατέψτε καλά το τα
χίνι με τον χυμό 
λεμονιού μέχρι να 
ομογενοποιηθούν. 
Ρίξτε μια-δυο κουτά
λες από τον ζωμό της 
σούπας στο μείγμα 
ταχινολεμονιού και 
χτυπήστε το λίγο 
ακόμα. Προσθέστε το

Υλικά
■ 2 πακέτα μανιτάρια 

πλευρώτους 
• 200γρ. ρύζι νυχάκι

- 2-3 μαρούλια
- 3-4 κρεμμυδάκια
- 1 μέτριο κρεμμύδι

- Λίγο άνηθο
- Αλάτι & πιπέρι

- Ελαιόλαδο 
(μισή κούπα)

- Ζωμός λαχανικών

Για το...
ταχινοκόψιμο 

- 2-3 κ.σ ταχίνι 
- Χυμός από 
ένα λεμόνι

μέσα στη σούπα, ανακατέψτε καλά και ανάψτε το 
μάτι για να πάρει μια-δυο βράσεις ακόμα.
Η νηστίσιμη μαγειρίτσα είναι έτοιμη, λαχταριστή και 
πεντανόστιμη! Πιστέψτε με, δεν έχει να ζηλέψει τί
ποτα από την κλασσική μαγειρίτσα.
Καλή επιτυχία, φίλες μου, και καλά μαγειρέματα! 
Μέχρι το επόμενο μαγειρικό μας ραντεβού να περ
νάτε καλά, να προσέχετε τους μοναδικούς και υπέ
ροχους εαυτούς σας και να έχετε κατά νου αυτό που 
έλεγε η γιαγιά Αθηνά: «Πλούσιο δεν κάνεις κάποιον 
αν του δώσεις περισσότερα χρήματα, αλλά αν του 
αφαιρέσεις πολλές από τις παράλογες επιθυμίες 
του».

Σας φιλώ αυγή

Μια φωτογραφία... Μια ιστορία...

Φρανκ Σέρηικο: «ο τίμιος 
μπάτσος» της Νέας Υόρκης

Ο Φραν Σέρπικο, είναι Αμερικανός αστυνομικός, που έγινε γνωστός 
όταν ξεσκέπασε τη διαφθορά που ενδημούσε στην αστυνομία της 
Νέας Υόρκης στα τέλη της δεκαετίας του ’όΟ.
Ο Φραντσέσκο Σέρπικο γεννήθηκε στις 14 Απριλίου 1936 στο 
Μπρούκλιν της Νέας Υόρκης από γονείς ιταλικής καταγωγής.
Η χίπικη εμφάνιση του Φρανκ Σέρπικο και ο ζήλος του να προχωράει 
σε συλλήψεις ακόμη και εκτός βάρδιας δεν προκάλεσε τη συμπάθεια 
των συναδέλφων του. Η αγάπη του για το μπαλέτο και την όπερα δεν 
ταίριαζαν με το συντηρητικό πρόσωπο του σώματος. Ζούσε μια μποέ- 
μικη ζωή σε ένα μικρό διαμέρισμα, ήταν γνωστός ως ο «Πάκο» και 
έκρυβε το αστυνομικό του σήμα. Ιδεαλιστής και ανατρεπτικός ο 
Φρανκ Σέρπικο αντέδρασε από νωρίς στις κλίκες και τα λαδώ
ματα από εγκληματίες, τζογαδόρους και κοινούς εμπόρους. Αρ- 
νήθηκε να αποδεχτεί την απληστία, με αποτέλεσμα να δημιουργήσει 
εχθρούς εντός και εκτός του σώματος. Ιδιαίτερα η άρνησή του να 
«κοιτάει από την άλλη» και να παίρνει μερίδιο από τις παράνο
μες δραστηριότητες, όπως οι συνάδελφοί του στο σώμα, έθετε 
ανοιχτά τη ζωή του σε κίνδυνο.
Ο Φρανκ Σέρπικο ως μυστικός αστυνομικός ανακάλυψε νωρίς το τε
ράστιο κλίμα διαφθοράς που επικρατούσε στους κόλπους του σώμα
τος και το 1967 θα καταγγείλει για πρώτη φορά στους ανωτέρους 
του τις αποδείξεις που είχε εν τω μεταξύ μάζεψε. Αρχικά δεν 
έγινε πιστευτός, αλλά με τη βοήθεια ενός συναδέλφου και τη συν
δρομή της Εισαγγελίας άρχισε να ξετυλίγει το κουβάρι. Βλέποντας την 
άρνηση των υψηλόβαθμων αξιωματούχων, τόσο στο αρχηγείο της 
αστυνομίας όσο και το δημαρχείο της πόλης, να ασχοληθούν με τις 
λεπτομερέστατες κατηγορίες του, πήρε την ιστορική απόφαση να μι
λήσει στον Τύπο. Το πρωτοσέλιδο της εφημερίδας «Νβνν ΥοιΊτ 
Τίπιβδ» στις 25 Απριλίου 1970 δεν άφηνε περιθώρια αμφιβο
λίας για το τι συνέβαινε στο Αστυνομικό Τμήμα της Νέας Υόρ- 
κης.
Η λαϊκή κατακραυγή ήταν τέτοια που σύντομα θα ξεβόλευε πολ
λούς. 0 ίδιος ο δήμαρχος Λίντσεί αναγκάστηκε να συγκαλέσει μια 
πενταμελή επιτροπή (ονομάστηκε Κηαρρ) διερεύνησης των ισχυρι
σμών για εκτεταμένη αστυνομική διαφθορά. 0 Σέρπικο εμφανίζεται 
ενώπιον της επιτροπής και τα λέει όσα γνωρίζει: «... Το πρόβλημα 
είναι ότι η ατμόσφαιρα αυτή δεν υπάρχει... στην οποία ένας τί
μιος αστυνομικός να μπορεί να δρα χωρίς φόβο, κοροϊδία ή αν
τίποινα από τους συναδέλφους του αστυνομικούς. Η αστυνομική 
διαφθορά δεν μπορεί να υπάρξει, εκτός κι αν αυτό είναι τουλά
χιστον ανεκτό».
Με τη γενναία κατάθεσή του, ο Σέρπικο γινόταν ο πρώτος ποτέ Αμερι
κανός αστυνομικός που κατέθετε δημόσια εναντίον συναδέλφων του. 
Όσο για τη συστηματική διαφθορά που ανέφερε, μιλούσε για έναν 
χορό εκατομμυρίων κυριολεκτικά δολαρίων. Η επιτροπή βασιζό
μενη στα αποδεικτικά στοιχεία του Φρανκ Σέρπικο, διενέργησε ευρύ
τερη έρευνα στο εσωτερικό της αστυνομίας στην ιστορία της πόλης 
και αποκάλυψε ένα καθεστώς παγιωμένης διαφθοράς και συγ
κάλυψης που οδήγησε στην αναμόρφωση του σώματος. Πολλά 
κεφάλια έπεσαν και ακόμα περισσότεροι επίορκοι αστυνομικοί 
έφυγαν άρον άρον από την ενεργό δράση.

Συνέχεια στη σελίδα 23
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